
 -    יפו  אביב תל עיריית
      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול

 '     מס   המניין מן  27ישיבה
)  "  '    ' ה   תשס ב באדר ב )13.3.2005מתאריך

 : השתתפו  שומר  אריה ר"-מר היו

ה"  :וה
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 להבי. י לוברט. מ לוינטל. נ ר

מוזס.  מזרחי. מ מינקה. ש ספיר. ל ד

שכנאי.  ה

: " ה  ה .נעדרו  .  ,  .  ,  .  ,  .  , שביט.  ז פנקס א מסלאוי ש לוי ד בנאי א

: בישיבה  נכחו

  "  –    העירייה  ל מנכ לייבה מנחם מר

: ה" וה

.  ;       "  , -  .  ;      '  , ש.  ומינהל אנוש משאבי ל סמנכ שושן בן א העירייה לראש בכיר ע אברהמי  ע

 ,  .  ; "  , -  .  ;       "   גזבר,  גילצר מ ש היוהמ ארי בן א התפעול חטיבת ומנהל ל למנכ משנה  אלקיים

 ,  .  ;    ,  .  ;      ,  . סגן;  לוטן ד העירייה מבקר הורוביץ ח התאגידים לשכת מנהלת גרטי א  העירייה

     '  ,  .  ;        ,  .  ;   אגף  ומנהל גזבר ס סייג ה העירייה נכסי אגף מנהל לוי א החינוך מינהל  מנהל

.        '  ,  . התקציבים;  אגף ומנהלת גזבר ס פריימן ס החשבות
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 בשעה  נפתחה  16:12הישיבה

המועצה  סטנוגרמה מזכירת רשמה
-   חורין  בן  גלילה
אגמון  ישראלה

: היום  סדר
1. ' ) ; עמ  הספד  )2דברי

2.  ' עמ; ( )3שאילתא

3.  ' ) ; עמ   היום סדר )7אישור

4.  ' ) ; עמ   העירייה ראש  )67דברי

5. ' מס    נכסים ועדת '   9/05פרוטוקול )73עמ;  (

מתאריך     .6 מקרקעין להקצאת הוועדה ' 8/2/2005פרוטוקול  )78עמ;  (

7. ' מס    תמיכות ועדת '  1/05פרוטוקול )101עמ; (

8. ' מס    כספים ועדת '   19/05פרוטוקול )120עמ; (

9.  ' ) ; עמ       עיר רב לבחירת הבוחרת באסיפה נציג )150החלפת

10. – " ה   –    תשס לשנת יפו אביב תל '  2005יקירי )151עמ; (

11.  ' ) ; עמ      תאגידים של מנהלים במועצות ושינויים )157מינויים

12.   ' ) ; עמ   ביוב קווי )158התקנת

13.   ' ) .     , "  " עמ   עירייה עובדת בהשעיית לדון ע רה מ למ סמכות )159האצלת

*********

"  - ר  היו שומר מר

 '         מס  המועצה ישיבת את פותח  27אני .13.3.2005מתאריך 

.     לפניכם  מונח היום סדר

            ,           החינוך  של הצעירה המנהיגות פורום את הקהל בין היום פה מארחים גם  אנו

.   -         יפו  אביב תל של הספר בתי של היסודי
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" ל  –   למנכ משנה אלקיים מר

.16יש  איש 

הספד .   177 דברי

"  - ר  היו שומר מר

.     לקום,  מתבקשים אתם רבותי

.   -      , "           יפו  אביב תל העיר יקיר ל ז ליבאי ישראל של לזכרו הספד דברי

. בקימה      זכרו את מכבדים המועצה חברי

"  - ר  היו שומר מר

  בשנת  .1907נולד     מיוחסת  רבנים למשפחת

             .  " - בונה " בסולל ובלוקים לבנים בעשיית עסק בארץ בפולין המזרחי החלוץ  ממייסדי

                . פועלי  של והקביעות היציבות למען המאבק ממובילי היה בטייחות  והתמחה

.   זכויותיהם,  ולהשגת הבניין

 . -          , "   בונה  סולל בהנהלת מרכזיים תפקידים ומילא י במפא פעיל חבר

.           וחשובות  רבות למשימות ומתנדב הגימלאים הסתדרות ממייסדי

.       הגימלאים  והסתדרות הסתדרות כיקיר הוכתר

  בתאריך  .11.1.2005נפטר

.   ברוך  זכרו יהי

.   לשבת  מתבקשים אתם
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" ר  –  היו שומר מר

 '     מס  לסעיף עוברים "2אנו       ,     '       ל, למנכ המשנה קורא להבי מיטל הגב של  שאילתא

העירייה.

" ל  –   למנכ משנה אלקיים מר

 ' מס  '    14שאילתא מתאריך     להבי מיטל הגב המועצה חברת .7.3.2005של

( העירייה(       ראש תשובת ואת השאילתא את קורא

 ' מס  המועצה     14  שאילתא חברת   של

מתאריך'      להבי מיטל   7/3/2005  גב

                    כדורסל  ומגרש נוער מועדון שנים מזה קיים התבור רחוב פינת קלישר  ברחוב

.     השכונה  ילדי את המשרתים

               ,    הקמת  לצורך דפוס לחברת נמסר המבנה כי לי נודע  לאחרונה פרטי  דפוס .בית

                      מי  ידי ועל הציבורי מייעוד הנכס והעברת למבנה יעוד שינוי אושר ומתי  האם

.   העניין  ואושר הוחלט

העירייה   ראש תשובת

                  נוער  לקידום המחלקה בשימוש נמצא קלישר רחוב פינת התבור ברחוב  המבנה

.         מנותק  לנוער מפגש כמקום רבות שנים
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,                 ,    עסקי  מיזם של פיתוח יזמה נוער לקידום המחלקה האחרונה התקופה  במהלך

              ,      ולאפשר , עבודה לחיי אלה נוער בני להכשיר שמטרתו מנותק לנוער ייחודי  חברתי

.     למחייתם  בכבוד להשתכר להם

     . "           ישתלבו  במיזם ן המע של כשלוחה הדפוס מגמת תופעל  10במבנה נוער   בני

.                ,  המיזם  בניהול חלק ויקחו הדפוס מקצוע את שילמדו מוחלטים מנותקים

חברתי מדובר   במיזם               ציונות ,  בשיתוף נוער לקידום המחלקה ידי על  ,2000שהוקם

.                   מקצועי ,  וליווי הנדרש מהציוד ניכר חלק שתורמת זירוקס וחברת ויצו אשלים

.    , חינוך       למוסדות החברה נוער לקידום המחלקה עבור מנהלת המיזם את

       ,            השניים  בוועדת כמקובל בוצעה המיזם הפעלת לטובת המבנה שהקצאת לציין  יש

                    בשינוי  צורך אין ולכן ציבורית חברתית למטרה שמשמש ציבורי במבנה המדובר  וכי

. המבנה  ייעוד

                    מגרש  כן וכמו במבנה לפעול ימשיך נוער לקידום המחלקה של הנוער  מדריך

.         השכונה  תושבי את לשרת ימשיך הכדורסל

להבי'  גב

.     הבהרה  שאלת לי מותר

       .            - של  הוא המבנה המבנה את להפעיל ממשיך נוער מדריך זה . 20מה " מרגע  ר  מ

       ,             ,     את  משרת הוא ואיך במבנה הנוער מדריך בדיוק יעשה מה דפוס בית שם  שיש

?           באזור  נוער מועדון להם שאין השכונה תושבי

" ל  –   למנכ משנה אלקיים מר
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,    .         חזרה  אותו לוקחים לא הנוער מדריך לעבוד וימשיך לרשותו עומד הכדורסל  מגרש

                 -       או  בסמוך או המבנה בתוך נוער לקידום לעזור כדי במקום נשאר שלו התקן  אלא

.            ,     במקום,  שם יצטרך שהוא פעילות כל שניתן כמה עד ליד

הרץ'  גב

,       אדם  כח נותנים כבר כאשר

להבי'  גב

 ,     '                   הם  שם שעובדים ה החבר את ושאלתי עברתי אני שכאשר לך לומר רוצה רק  אני

.            ,       מקרוב  זה אחרי לעקוב מתכוונת ואני פרטי ספר בית שזה אמרו

לוינטל  מר

?       כאן  נמצא לא המשפטי היועץ

"  - ר  היו שומר מר

.     רגע  כל יגיע הוא

לוינטל  מר

   ,            ,       שלא  מה העירייה ראש יקרא השאילתות שאת שצריך דעת חוות לו שלחתי  אני

. עכשיו  קרה

"  - ר  היו שומר מר
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,     ,     אמר  מי הרגיל בנוהל ממשיכים אנו

לוינטל  מר

.        .   כמובן  בזה להמשיך אפשר לחוק בניגוד זה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

    ,           .           אתה  מה השגה עדיין לך יש אם בסדר זה שעדיין חושב כרגע המשפטי  היועץ

? לעשות  רוצה

לוינטל  מר

.              ,       כך  חושב הוא אם יודע לא אני כלום לי ענה לא הוא

"  - ר  היו שומר מר

.      ,   התייחסות  תקבל אתה יגיע הוא כאשר

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.       קראתי  אני כאילו לזה תתייחס

לוינטל  מר

.            ,     הזמירות  נעים קולך את רוצה אני כאילו רוצה לא אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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.     היום.  צרוד אני לא

"  - ר  היו שומר מר

.      ,    - התייחסות  תקבל אתה המשפטי היועץ אחז יגיע

לוינטל  מר

.           בקלות  ככה סמכויות מאציל לא הרי הוא

"  - ר  היו שומר מר

.                .   תשובה  לך ניתן ואנו העירייה ראש לך ענה לא לא לא

דיין'  גב

,                       הדפוס  בית של הפעילות ושילוב מנותק נוער של הזה שהנושא להוסיף רוצה  אני

.        ,               זה,  על מברכים אנו חברתיים לשרותים המינהל וגם חינוך מוסדות גם זה  שנעשה

   ,                 שאנו  בתהליך מנותקים נוער בני של והכשרה לתעסוקה אפשרות כאן רואים  אנו

.       הגיבוי  כל את לזה נתנו

"  - ר  היו שומר מר

. רבה  תודה

היום  .   179 סדר אישור
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. היום   לסדר הצעות

"  - ר  היו שומר מר

     ,              ,   להיות  מוכנה את השני להיות ממני ביקש המועצה חבר רון מיטל המועצה  חברת

הראשונה?

להבי'  גב

כן.

1.  -     -   ' יפו.   אביב בתל ותחבורה תנועה מדיניות להבי מיטל גב

להבי'  גב

:    ,      ,   יקרים  אורחים נכבדים מועצה חברי העירייה ראש אדוני

                  התנועה  במדיניות דיון לקיים מבקשת היום בפניכם מעלה שאני לסדר  ההצעה

                 .   -   נושא  הוא קיומה אי או ותכנית מדיניות של קיומה יפו אביב תל בעיר  והתחבורה

                    חברי- כל ובהשתתפות העיר במועצת רחבה במתכונת בו לדון שחשוב  חשוב

המועצה.

     ,                 ביטוי- לידי הבאה רגילה בלתי פיתוח בתנופת האחרונות בשנים זוכה יפו אביב  תל

   ,        -     במראה  וגם והמחוזית המקומית בוועדות המאושרות עיר בניין תכניות  בעשרות

.           העיר  רחבי בכל החדשות ובגינות במדרכות העיניים

               ,   כתושבים  שלנו החיים איכות לעתיד מרכזי נושא שהוא התחבורה לנושא  ביחס

   , בשנת  הזאת  2000בעיר          ,       שום  הוצגה לא כה ועד ומאז בתנועה עיר תכנית  הוצגה
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 ,               תכניות  אלו מועדות פנינו ולאן המדיניות מה האומרת עדכנית תחבורה  תכנית

              ,   ה  עצמ את רואה הזאת העיר וכיצד הפרק על  10נמצאות   קדימה  ויותר  שנים

 .             -         הקו.  יעילה המונים הסעת מערכת בה רואים שכולנו הרכבת את לנו יש אז  מהיום

       ,               חשוב  תחבורתי פרוייקט זהו לדרך סוף סוף לצאת עומד הקלה הרכבת של  האדום

     ,          ,     זיהום  את לצמצם המכוניות תנועת את לצמצם ומטרתו העיר הוקמה מאז  ביותר

       ,               האדום  לקו במקביל אבל תושביה של אפם לנשמת ראויה העיר את ולהפוך  האוויר

.               בדיוק  ציר אותו על אוטוסטרדה או נתיב בתכנית מתווסף

         ,          ?       הקו  אם הסכמה שאין מפני תקוע הזה שהקו שנים כבר הירוק הקו עם קורה  מה

       ,          ,     אוויר  כמו לרכבת זקוקים בעיר המבקרים וגם התושבים ואנו תחתי או עילי  יהיה

   ,               שתאפשר.  רכבת בדרום לראשון ועד בצפון גלילות מצומת שתעבור רכבת  לנשימה

 .            ,           חנייה  אחרי חיפוש ובלי פקקים בלי בדקות לדרום מצפון העיר את לחצות לנו

  ל  רבין  2000חניון        ,          , בחלום-  חיים אנו אולי ואז הרכבת ציר על אגב מתוכנן  רכבים

, 1969משנת         ,        .   אוטובוסים  אוטובוסים היום לנו יש קלה רכבת שתהיה ועד היום  ועד

  .           ,     נתיבי  בפקקים כולנו כמו שתקועים אוטובוסים מקום לכל מאחרים  שאתם

,          , "  ,      , האחרונות  בשנים לעיר נוספו לא צים נת המקוצר בשם או הציבורית  התחבורה

   .      ,      -     פעם  מידי מיושמת לא היא תכנית קיימת אם בנושא התחבורה משרד  ותכנית

  ,         -       מה  הציבורית התחבורה קווי של ארגון רה על בעתונות ידיעה  מתפרסמת

          ,         , "     עד, היום רחוק שגם ונראה לדעת כמוכם רוצה הייתי ז הלו מה  התכנית

.           מזהמים  לא במיניבוסים יוחלפו העיר במרכז שאוטובוסים
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 ,             ,       חדשות  תכניות פרטי רכב עבור לנתיבים תכניות זה כן לנו שיש מה  בינתיים

      ,         תכנית  פעם ובכל החברים לאישור והמחוזית המקומית לוועדה  שמגיעות

.          ,      , אחר  או כזה לאזור המתייחסת חלקית או מלאה אחת תחבורתית

:                 בעיר  כבישים של והרחבה להוספה שונות לתכניות חלקיות דוגמאות להלן

.    '    ,    ,'            ,   צדק:  ונווה ג יפו עופר נווה ד יפו שכונות דרך תעבור אשר שלבים דרך בדרום

   ,   מ  תוקף אגב צדק -3נווה  ,  -   -  .   במערב-  המסילה שלבים כביש בדרום בכבישים  צדדיה

      ,       י, בנ כולם אלחנן יצחק ובצפון  4קאופמן   -       . בה  יש שלבים דרך לגבי  מסלולים

  י  בנ  9חלקים      :    .        , הלר  גינת על כביש עוד ויש ביפו שעוברים אלה בעיקר  מסלולים

       .        '      ,'   נתיבי  של הסטה מתוכננת איילון נתיבי עם ירושלים שד את שיחבר ד יפו  בתוככי

              ,       בקירוי  ילווה שהוא לגביו הוחלט שאגב פרוייקט עופר נווה שכונת לכיוון  איילון

         , של  תקציב לישומו ושנדרש רעש  10למניעת    ,    ,'   לא  אני אבל תקציב נדרש שח  מליון

.     יגיע  הוא מאיפה יודעת

.          - דיין  משה כביש של הרחבה מזרח בדרום

 ,                    - ובכלל  החייל רמת שכונת דרך גהה לכביש וולנברג ראול של החיבור מזרח  בצפון

 ,                -   את  באזור השכונות עם במחלוקת שנוי התחבורה נושא כל עתידים קרית  באזור

.           הוועדים  של ההתנגדויות לאור רואים אנו זה

.               הפיל  בצומת גדול מחלף של הקמה גם מתוכננת בצפון

  "    .    ,       מ  בתמ גם עוד ויש המקומית מהוועדה חלקיות דוגמאות  5אלה   מספר  על  מדובר

          ,       מתחבר  דיין משה כביש למשל עירוניות לאוטוסטרדות שיהפכו קיימים  נתיבים

.      '              , נמיר  ועד שלונסקי מרח מהיר לכביש תהפוך קיימת קרן דרך לוד לדרך
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גלעדי  מר

.           לוד  לדרך מתחבר היום כבר דיין משה

להבי'  גב

.      ,       מתרחב  הוא כלומר מהיר לנתיב הופך הוא אבל

  ,         -         –   בסמוך  היום ועד מורשה משכונת הים לכביש במקביל יחצה נופש  כביש

.      , וצהלה:  שרת נווה המשתלה לשכונות

מהקהל  קריאה

.        ,     לך  מקשיב לא הוא החוצה יצא העירייה ראש

להבי'  גב

.         נמצא  הוא שבו מהמקום שומע הוא

     , -      ,    ,   לנתיבים  ויהפכו ימוחלפו גארדייה ולה רוזן פנחס אפרים בני סנה משה  כבישים

.   עוד,  ויש מהירים

 ,            , ב  העיר בעתון כמוכם קראתי שבועיים לפני הזה -25.2בהקשר   דני-,  העיר  שמהנדס

           ,       שהוגשה  שלו מההתנגדות גם שעלה כפי העיר בתוך לאוטוסטרדות מתנגד  קייזר

  " מ  לתמ  5רשמית        ,         בוועדה,  לנו גם שהוצג וכפי המחוז של החדשה המתאר  תכנית

,                ,     המקומית.  הוועדה ידי על שמקודם שלבים שכביש הרי כך אמנם ואם  המקומית

  ,           ,         בעיקר  שבחלקו מהיר כביש למעשה זהו צדק נווה לתוך ועד וולפסון  מצומת
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 ל, ע מדובר במחלפים  12במחלפים    , ו  ברוב הוא  6-8נתיבים     . לא-  זו האם  נתיבים

 ,    :      ?         והאם  איפה למשל הזה בהקשר ועוד יפו כל את שתחצה עירונית  אוטוסטרדה

       ,      ,       ומהותית  חשובה שאלה זו עקרונית שאלה זו העיר בתוך אוטוסטרדות להקים  רצוי

.    -      ,         התושבים  נבחרי פה בהשתתפותנו לפחות פתוח ציבורי דיון שמחייבת שאלה וזו

                      לפעול  יש כי מאמינים העיר תושבי התחבורה שבנושא למדים אנו העיר חזון  מתוך

:            ,         הארנונה,  עם הביתה שקיבלתם חוברת אותה העיר חזון מתוך מצטטת ואני  למען

   ,          ,     הנגישות  שפור ברגל והליכה אופניים על רכיבה ציבורית בתחבורה השימוש  עידוד

     ,           תחבורה  אמצעי ופיתוח עירונית רכבת הקמת על בהתבסס המטרופוליני  למרכז

 ,    ,  ,        . תוך  ותרבות חינוך מסחר התעסוקה למרכזי הנגישות הבטחת נוספים  ציבורית

         .       מתחבורה  הנובעים סביבתיים מפגעים הקטנת פרטי ברכב השימוש ומיתון  ניהול

    .       .           העיר, לתושבי התושבים עמדת זוהי בעיר האוויר זיהום רמת והפחתת  בעיר

   ,                 תושביה,  עיר העיר של להתפתחות כעקרוני ידם על זוהה התחבורה נושא  אכפת

               .     התחבורה  בעיות על הדיון את להרחיב צריכים אנו מטרופוליטנית מעבר עיר  או

       ,    ,           ומי,  החנייה מצוקת על הפקקים על אותו פותרים ואיך התנועה עומס על  בעיר

 -      ,               שהיא,  הקלה הרכבת על פרטיים רכב בכלי מקורו שעיקר האוויר זיהום על  משלם

              ,     תשתיות  להוספת התכניות עם מתחבר זה כיצד שלה בהתקדמות כבדה  מאוד

       ,              , האופניים  שבילי צמצום עם הקלה הרכבת של הירוק הקו הקפאת עם פרטי  לרכב

?        ,        ?       עושים  אנו מה אז בעיות חסרות לא הציבורית התחבורה בייעול הצורך  ועם

  ,     ,     .         בצורה  כולנו בפני לפנינו תונחנה שמתוכנן במה מעורבים נהיה לפחות  בואו

 .            ,  - וההחלטות  המדיניות קביעת בתהליך חלק וניקח התכנית וברורה שקופה
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-          .           בתל  לחיים מהותי התחבורה נושא בנושא תשובות למתן נדרש מבינינו אחד כל

                     , חבריה  שנתנו במענה או שלה במצע אליו התייחסה שלא מפלגה ואין יפו  אביב

     ,            ,   חלק  מצטטת ואני המועצה משמר של העמדות בסקר או שונים בכנסים  לתושבים

    ,    :               , כולו  כמעט הליכוד מצע מישהו אשמיט אני אם לי תסלחו ואתם חברים  מכם

          ,     .       הליכוד  מטעם העיר ראש סגן גלעדי וארנון וחנייה תנועה נושאי על  התבסס

                  כמדיניות  לעיר הנכנסים הרכב כלי מספר לצמצום לגרום מחוייבותו על  הצהיר

.   העירייה  של עיקבית

         .     -      ,     רכבת  בעד שאת אמרת את העיר ראש סגנית דיין יעל אז נמצא לא פנקס  איתי

.          , - הירוק  הקו לפיתוח מהירה כדרך גבירול באבן עילית

                    - פרטי  מרכב בתשתיות ההשקעות העברת בעד את כי כתבת את הרץ  גילה

. ציבורית  לתחבורה

   -                 למרכז  שיכנסו רכב לכלי גודש באגרת תומכים שהם כתבו הירוקים סיעת  חברי

   .        ,           כל  בכלל כבד מהם האוויר שזיהום פרטיים רכב לכלי העיר מרכז ובחסימת  העיר

                ,       מ  למעלה של עלינו לא מותם על התבססה ויסנר פאר שלך הבחירות מערכת

1,000.         אוויר-  מזיהום לשנה אדם בני

ויסנר  מר

.   בבחירות  רק לא

להבי'  גב
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.      ,    ,   אתך  מסכימה אני בחיים גם בבחירות רק לא

 .                     גם  מזהמים פחות או קטנים לאוטובוסים מעבר בעד שהם כתבו שינוי סיעת  חברי

     .       -     תומך  מזרחי שמואל הציבורית התחבורה של ארגון רה דורשים הגימלאים  בסיעת

   -          .     בהקמת  תומך העירייה ראש סגן ספיר דורון הציבורית לתחבורה עדיפות  במתן

 ,          .         כי  מישהו שכחתי אם מצטערת ואני דן בגוש וחנייה לתנועה מטרופולינית  רשות

,                           וחנייה  תנועה של המדיניות נושא על להגיד מה יש מועצה חבר שלכל ספק לי  אין

           ,  -      ,     דיונים  ובמהלך בחירות לפני לפחות אז יום יום לא אם נדרש מאתנו אחד  וכל

 .        ,        ,   הפסקה  ללא עולות והן שעולות לשאלות מענה לתת שכונות עם ומפגשים

,                   לכם  חשובה והארוך הקצר לטווח התחבורה ומדיניות התחבורה שנושא ספק  אין

        .             , מבקשת  אני לכך בהתאם בנושא להגיד מה לכולנו לנו ושיש ביותר  לכולנו

,   -          ,   -     וליפואים  אביבים לתל חשוב הכי אולי שהוא בנושא סוף סוף תדון העיר  שמועצת

     ,        .     ומכל  הסיעות מכל העיר במועצת חברי ומכם בעירנו והתחבורה התנועה  נושא

               -    ,   ומעמיק,  רציני דיון של קיומו למען נצביע בואו שכך מאחר מבקשת אני  המפלגות

.           העיר  במועצת פה והתחבורה התנועה מדיניות בנושא

"  - ר  היו שומר מר

?       מציעה  את מה לזאת אי

להבי'  גב
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,    ,    ,             המפלגות  מכל הסיעות מכל העיר במועצת החברים מכולנו מבקשת אני לזאת  אי

     ,    ,  ,           מדיניות  נושא בכל מלאה בשקיפות מעמיק רציני דיון של קיומו למען נצביע  בואו

.   -     יפו  אביב תל בעיר והתחבורה התנועה

( הקהל(    של כפיים מחיאות

"  - ר  היו שומר מר

.        ,     וחנייה  תנועה רשות ראש טיומקין מר המועצה חבר

טיומקין  מר

. לכולם  שלום

    ,                     בדיוק, ולא הדיבור בקצב אתך להתחרות קצת בעיה לי שיש מודה אני  מיטל

       ,        ,         תשובה  לתת אנסה ואני בצרורות דיברת את כי אמרת שאת מה כל את  קלטתי

. שלי  בקצב

ויסנר  מר

.          ,   שלך  הקצב גם יהיה זה בתכנית תשתתף כאשר

טיומקין  מר

.      ,       מבין.  אני ועכשיו שם רצה אותך ראיתי נכון
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,          -      , טלפון  אלי הרימה לא פה זה את שהעלתה לפני שמיטל חבל אבל מצטער  אני

.                ,       הלאה  וכך עושים לא ומה עושים מה וללמוד נתונים קצת וללמוד לבוא בשביל

לוינטל  מר

?           הנושא  את להעלות רשות ביקשה לא היא

טיומקין  מר

    .             ,         לעצם  אבל פעם עוד זה את אומר ואני טלפון הרימה לא שהיא חבל  אמרתי

       ,          ,         שאנו,  דברים כמה יש אמרת שאת מה כל שלמרות רק נדע שאנו רוצה אני  העניין

: עושים  כן

.   מדיניות.  יש א

     .                 שיש.  לדעת צריך האוצר משרד וגם התחבורה משרד גם הזאת למדיניות שותפים  ב

     ,              ,         לנו  יש אלא לבד הסכום על הבית בעלי לא אנו רצוננו כל שעם דברים מאוד  הרבה

.        ,   בסמכויות  וגם בכסף גם קטנים שותפים כמה

  -        ,             של  ארגון הרה את מקדמים אנו הקלה הרכבת של הנושא כל את מקדמים  אנו

          ,       ,   . רכבת  בפיתוח תועפות הון משקיעים יודע שלא למי אנו הציבורית  התחבורה

        על,  החליטה המדינה ורק ' 20ישראל   ב  שח  5מיליארד  .   שלא-  למי הקרובות  השנים

  -  -      ,             בנושא-  אביב בתל יודע שלא ולמי האופניים שבילי נושא את גם מפתחים אנו  יודע

. -         אביב  תל לתושבי ברורה עדיפות יש חנייה

       ,  ,    .      ,     במועצת  ולא מועצה בפורום רציני מקצועי דיון דיון בעד אני זה לכל מעבר  אבל

             :       ולהביא,  רצינית בצורה לזה להתייחס רוצים שאם פשוטה אחת סיבה בגלל  העיר
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,              ,   לעשות  רצוי זמנים לוחות ולהציג תכניות ולהציג מפות ולהציג מקצוע אנשי  לזה

         ,          -     מועצת  ולא מועצה פורום כמו מתאים יותר לי נדמה שהוא מקצועי בפורום זה  את

,          ,     הדיון.  את למצות אפשר ואז לי נראה כך העיר

מהקהל  קריאה

.       לנו,  נראה לא זה לא

"  - ר  היו שומר מר

.   מהציבור,  רבותי רבותי

טיומקין  מר

.               שצריך  כמו מקצועי כדיון הדיון את למצות אפשר ואז

                 ,         לא  הם כי אותם לקבל יכול לא אני ופשוט פה השמעת שאת מהנתונים חלק  יש

נכונים,

להבי'  גב

.                   נכון  לא מה לי ותסמן שלי הדף את לך אתן אני

טיומקין  מר

   .        ,               שלא  היות נקודה נקודה להתייחס יכולתי זה לפני הזה הדף את לי נתת שלא  חבל

.            -          ,   רציני  לא פשוט יהיה זה כי נקודה נקודה אתייחס לא אני אותו לי נתת
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 ,   ,               ,     כל  של מסודר ענייני לדיון מועצה לפורום זה את להעביר מציע שאני מה  זה

.            ,   שצריך  כמו זה את נכין ואז בדבר הנוגעים הגורמים

להבי'  גב

:         אחד  דבר מפה להגיד רוצה אני

  .         ,           התכוונתי  מקצועית לא או מקצועית נכונה לא או נכונה להיות התכוונתי  לא

  ,               :   והנושא  העיר ברחבי שמקודמות תחבורתיות תכניות המון יש אחד דבר  לומר

           ,         כל  ונדרשים נדרשים הנבחרים אנו וגם בעיר לתושבים חשוב מאוד הוא  התחבורתי

 .                  .       אני  בסדר לא או בסדר שמשהו לומר כדי לא זה האלה לדברים מענה לתת  הזמן

             ,         אם  לומר רוצה לא משמעית חד ואני שאמרתי בדברים שיפוטית להיות לא  ניסיתי

             .           הדברים  את להציג שנכון אומרת רק אני טובה לא או טובה היא שקיימת  תכנית

    .             ,     ,   . אמנם  אם תכניות של שקיפות היתה לא עוד תרצו אם מאז שקופה  בצורה

          ,     וגורמים  התחבורה משרד לזה ושותפים מקצועית בצורה מקודמים  הדברים

-      ,          ,   בה,  שמדובר המקצועיות מקצועית בצורה כאן יוצג אנא האוצר ומשרד  מקצועיים

. הציבור  בפנינו

וולוך  מר

.     פה  לדבר להם אסור

להבי'  גב
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למה?

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.            :   לדבר'  מומחים מביאים לא העיר במועצת להבי מיטל גב

הרץ'  גב

.   יכול  טיומקין אבל

מהקהל  קריאה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

     ,               העבודה,  נהלי זה בכלל ביניים קריאות ולקרוא בדיון להשתתף לך אסור  גבירתי

. העיר  במועצת

.         מומחים  להביא אפשר אי העיר במועצת

הרץ'  גב

.        . שלנו  המומחה הוא טיומקין יכול טיומקין

העירייה  -   ראש חולדאי מר

    .     ,       .     מועצה  בפורום אפשר שם המקצועיים הדיונים בכל מומחים להביא אפשר  אי

      ,   .         ,     הנתונים  כל את אגב וללמוד אתם לדבר תוכלי המומחים את להביא  אפשר

  -          ,    ,     יכולה  אביב תל עיריית שבכלל מה את ישנם כי וללמוד לבוא יכולת  המקצועיים
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 ,     ,           ,   לא. ולדאבוני לדאבונך ישראל במדינת התחבורה סמכויות לידיעתך  להחליט

      ,   .                   מה  בין גם לכן זה את יודעת ואת יפו אביב תל עיריית מועצת בידי  נמצאות

     ,    ,    ,    ,     להיות  יכול עדיין כולנו נסכים רוצה אני רוצה את העניין לצורך רוצים  שאנחנו

 .    -             רכבת  המבצעים והם והתקציב הסמכות שבידיהם המדינה מוסדות עם ויכוח  לנו

         ,      .         רכבת,  את פיתחנו אנחנו לא הכבוד כל עם ישראל רכבת על משה אמר  ישראל

        -           היתה. ישראל רכבת לפיתוח אביב תל לעיריית שהיתה היחידה התרומה  ישראל

    ,               וויתרנו: אנו האוניברסיטה בקרקעות אדמות על שהיה הויכוח שבמסגרת  אחת

     ,  ,           בוועדת  האישורים שבמסגרת והשנייה בתחנה שתקום כדי זכויות על מאוד  הרבה

.      - הבנייה  את אישרנו ערים בניין

   ,            ,           אנשי,  כי כאן להיות יכול לא וודאי הוא ומעמיק מקצועי דיון רוצה את אם  לכן

         :          .       מקצועי  דיון רוצה את אם לך ואמר משה פנה לכן בו להשתתף יכולים לא  מקצוע

           ,         האב,  תכנית את שמתכננים אלה כולל בעניין המומחים את ונביא נבוא  ומעמיק

           ,    ,       דעות  להחליף גם יהיה ניתן ואז מועצה בפורום דן גוש מטרופולין עבור  לתחבורה

                 .      , לא  מומחים כאשר דיון לנהל סתם היא הכוונה אם הדיון את ולנהל המומחים  עם

  ,         ,         ,     או  המפות את להראות או העובדות את להביא או דעתם את להביע  יכולים

.      , תחליטי  בבקשה אז שיקולים להסביר

ספיר  מר

.   אחד  משפט רק
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לוינטל  מר

?   דיון,  זה רגע

"  - ר  היו שומר מר

. משפט.  לא

לוינטל  מר

,     נושא  מעלה אני כאשר

ספיר  מר

.   "  ,      ,           המועצה  ר יו העירייה ראש אדוני ברשותכם אחד משפט לומר רק רוצה אני

"  - ר  היו שומר מר

.       אותך,  מקפח לא אני רון

לוינטל  מר

.          ?   דיון  פה שיהיה אפשר אי המשפטי היועץ איפה

"  - ר  היו שומר מר

. ישנו  הוא



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -23- 

ספיר  מר

:        .   להבהרה  אחד משפט רק מסיים כבר הייתי

                      לרגל  פנקס איתי לחברנו חמה ברכה לשלוח רוצה אני ברשותכם כן לפני  אבל

   ,    ,            , "   מקווה  אני כולנו בשם לאיתי העירייה מועצת ברכת את לשלוח ל בח עם  נישואיו

.       "            . הזאת  בברכה לפחות צ מר חברי את שהקדמתי שמח אני כולנו בשם

שאלה

? להצבעה  זה

"  - ר  היו שומר מר

.  , רון,  דורון לא

ת      ו א י ר ק

"  - ר  היו שומר מר

?    , קרה' מה ה חבר

נפתלי. 

,   .         ,     .             דורון, להגיב צריך אתה למה הגבת לא אמר שהוא מה את אמר הוא  רבותי

.     העיר.  ראש אחרי תגמור

ספיר  מר



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -24- 

.             בברכות  השתתפותם על הדתיות הסיעות לחברי מודה אני

ת      ו א י ר ק

ספיר  מר

:        ,           להבי  מיטל לחברתי לפחות איין כלום בלא פטור זאת בכל אבל

,                    : בפרוט  נדונות לתחבורה שקשורות עיר בניין תכניות של הנושא כל אחד  משפט

       ,        ,    - לפי  מתנהל זה ושם ערים בניין וועדת והוא המתאים במוסד ובשקיפות  בבהירות

,            .         כאן,  שצויין כפי הדברים שאר כל והמירבית המלאה ובשקיפות הדין לפי  החוק

.        '    .         העירייה  בסמכות לא זה וכד אוטובוסים העירייה בסמכות לא הם ככולם רובם

"  - ר  היו שומר מר

.     דיון,  לא זה רבותי

?     הצעתך  על עומדת את

לוינטל  מר

.    ,         עומד  אני הצעתה על עומדת לא היא אם

להבי'  גב
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.                       שלא  מה זה על לומר מה לי ואין ערים בניין בוועדת השקיפות את מקבלת  אני

                  .   מבחינה,  מלאה מצב תמונת לראות זה רוצה שאני מה בסמכותנו לא  בסמכותנו

מקצועית.

"  - ר  היו שומר מר

.   הצעתה  בעד מי

הרץ'  גב

שמית.

"  - ר  היו שומר מר

.       זה  את לנהל לי תני

?   הצעתה  בעד מי

שכנאי'  גב

?       מועצה  פורום אפשר אי למה

"  - ר  היו שומר מר

.         שלה  ההצעה את להעלות רוצה היא

קריאה

.   רוצה  לא היא
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לוינטל  מר

.         המועצה  של יום לסדר הצעה זו

"  - ר  היו שומר מר

.  ?          '     שמית  במועצה זה את להעלות להבי הגב הצעת בעד מי

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

מוזסשומרלוינטל .1
שכנאיחולדאיהרץ.2
גלעדיספירלהבי.3
אגמיכחלון.4
מזרחי.5
וולוך.6
טיומקין.7
חשן.8
דיין.9
לוברט.10
אמינוב.11
ויסנר.12
וירשובסקי.13

,  – 4בעד –  נגד   מועצה - 13חברי  , נמנעים   מועצה .3חברי מועצה   חברי

הרץ'  גב

.       במועצה  דיון נגד הם הירוקים

"  - ר  היו שומר מר

.  ,   נקודה,  דיון נגד אמרו
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"  - ר  היו שומר מר

,   הצעתו  בעד מי

קריאה

. צורך  אין

"  - ר  היו שומר מר

.     מועצה  לפורום יעבור זה

.           מועצה  בפורום הנושא את להעלות בעד מי

" ל  –   למנכ משנה אלקיים מר

. צורך  אין

ספיר  מר

.           הצבעה  בלי גם מועצה בפורום להעלות אפשר

"  - ר  היו שומר מר

.     מועצה.  לפורום עלה בסדר

.   -   ' התקבלה:   לא לסדר להבי הגב הצעת החלטה
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מהקהל  קריאה

"  - ר  היו שומר מר

.   מפריעה  לא את

         -        ,     נמצא,  המועצה חבר ששייקה מאחר לעצמי לוקח רק אני דורון שאמר מה  רבותי

.           אחותו,  מות על באבלו משתתפים אנו באבל

2.  -    - יפו.     אביב לתל ליברלי רב המועצה חבר לוינטל מר

לוינטל  מר

-             ,           אותו,  לשאול לו הזדקקתי קודם כי כאן נמצא המשפטי שהיועץ שמח אני  ראשית

.               העיר  ראש ידי על להיקרא צריכה ששאילתא נכון האם

הרץ'  גב

?       יגיד  הוא מה חשוב מה

לוינטל  מר

,            ,      ,         שבוע  כל שנשאלת שאלה זו התשובה את ותכין אותו לשאול רוצה אני  ועכשיו

.                     במועצה  היום לסדר עולה שמשהו לקבוע ותכליתה ייעודה היום לסדר הצעה  האם

   .  ,                ,   זה  בשביל פה אחר שלישי במקום ולא בבית בסלון בישיבה לא מועצה בפורום  לא

,      -        ,  .        מוכן  כבר שהוא יום סדר מקבלים אנו כלומר היום לסדר הצבעה עושים  אנו
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 ,           ,       למשהו  לא הזה היום לסדר לתוספת כלומר היום לסדר הצעות על  ומצביעים

   -                   להעלות.  כדי היום לסדר בהצעה משתמשים שאנשים זה על תמהה מאוד אני  אחר

   .          ,           לזה  יש לריק זמן השחתת נקרא זה אחר בנושא או אחר במקום שידונו  נושאים

,   גרוע  יותר ביטוי

"  - ר  היו שומר מר

.         טוב  כן גם זה התוספת בלי

לוינטל  מר

.    ,      .        , לא  פה נהנה אני בבית כאן שנעשה מה וזה יותר פיזיולוגי

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.   ודימויו  אחד כל

לוינטל  מר

אכן.

,    ,      ,    : דנים  אנחנו נכבדה גומי ומועצת נכבדים אורחים הנושא לעצם

ת      ו א י ר ק

"  - ר  היו שומר מר

,              ,    ,  !   אותי  ומכבד אלי פונה לא שאתה זה לוינטל רון רון לא לא לא
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לוינטל  מר

.   אותך  מכבד אני

"  - ר  היו שומר מר

.      ,            ,     עלי  מקובל לא גומי המועצה לחברי אומר כשאתה אבל לך מוחל אני אז

לוינטל  מר

.  ,        היה  שלי הקודם מהדיון אסוציאטיבית זה

" ר  –  היו שומר מר

,      ,          .    .       העיר  ראש את אותי מזכיר לא שאתה זה חוזר אתה גומי מהמילה בך חוזר  אתה

.                         בסדר  לא שזה חושב אני אבל העיר ראש של בשמו לדבר רוצה לא אני

לוינטל  מר

.   העיר  ראש כבוד

"  - ר  היו שומר מר

. מאוד  נכון

לוינטל  מר

.   "    . המועצה  ר יו כבוד נכבדים אורחים
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"  - ר  היו שומר מר

תודה.

לוינטל  מר

.   נכבדה  גומי ומועצת

"  - ר  היו שומר מר

. לא  לא

לוינטל  מר

.      ,   נכבדה  בובות מועצת נכבדה גומי מועצת

"  - ר  היו שומר מר

.  .       תמשיך,  דבר אותו אליך יתייחסו רון

לוינטל  מר

           .           דבר  אותו מצביעים כולכם הרי דבר אותו אלי יתייחסו מקרה בכל  .ANY WAYהרי

?                 אלי  יתייחסו לא או אלי יתייחסו איך משנה זה מה

"  - ר  היו שומר מר

.   מאוד  חשוב זה
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לוינטל  מר

. העניין  לעצם

לוברט  מר

.          ,      ,     תאטרון  כמו מדבר הוא ולכן מציג שהוא מה לתאטרון ששייך נושא זה

לוינטל  מר

.        ,     אמרת  מה יבינו שאנשים זה את תכתוב אולי

לוברט  מר

.   יודע  הוא לשחק

לוינטל  מר

. טוב  לשחק

,        ,            : באפריל  שזה חושב אני שתבחר ועדה מכנסים אפריל בחודש אנחנו הבא  הנושא

. -       אביב  בתל הראשי הרב את שתבחר

לוברט  מר

.   בה  חבר אתה

לוינטל  מר

   ,              .   אבל  האחרונות בשנתיים בלעדיה הסתדרנו שהוא שאיך פונקציה בה חבר  אני

.   עוד  שלא כנראה
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לוברט  מר

.            , בלעדיה  הסתדרו שלא גומי הרבה יש הסתדר אתה

לוינטל  מר

 ,    ,                     ולמעשה  אותו הכין כך על והצהיר רוצה הוא מי את יודע כבר העיר ראש  אמנם

    ,               ,   היה  אבל יקרה ושהוא מסויים לתאריך לבוא צריך שרק מוגמר במעשה  מדובר

,        ,        ,      ,   וחשוב  נכבד רפורמי רב דניאל בית של הרב עזארי לרב הצעתי לאפשר רצון  בליבי

 –         ,      :      .     יש  הדת שרותי שבחוק משום לרוץ יכול אינני לי אמר והוא הוא אף ירוץ  שהוא

         .            לרב  שרץ המועמד את שמאלצת העיסוק חופש לחוק לדעתי שמנוגדת אפליה  בו

                 ,     אותה  לו שנותנים עיר רב לניהול כושר תעודת לקבל מבחן באיזהשהו לעמוד  עיר

   -              ,   שהוא  למרות הרפורמי לרב זה את יתנו לא שהרי האורתודוכסיים הרבנים  כמובן

.14כבר          דניאל  בבית כאן רב שנה

   .                 ברחבי  אמנם שלה בתמהיל מאחרות שונה ועיר פלורליסטית עיר שאנו חושב  אני

              היהודים  ממספר וגדול רב והקונסרבטיבים הרפורמיים היהודים מספר  העולם

         ,               כה,  עד מקובל היה וכאן הפוכה ראי תמונת לנו יש בארץ כאן אבל  האורתודוכסים

  -       .         הולכים  אביב בתל דווקא אבל העסק כל את מנהלת האורתודוכסית  שהיהדות

       .             מבית  היום לי דווח בעיר הפלורליזם בגלל הנה שבאים רפורמיים יהודים  ומתרבים

, 400דניאל:        בארגון  שם חברות -200משפחות           בר  שנה כל לעשות בוחרות משפחות

  היה,   150מצווה  200נהיה,  ,500   . -       יש  אביב תל באזור רפורמיות  ילדים 450חתונות
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.    .     שהיא  קונסרבטיבית קהילה גם יש קהילה זאת הרפורמיים הילדים בגני  שיושבים

          .     ,       ,   גדול  מאוד מאבק ניהלו עכשיו קהילה זאת אחרים גם יש קטנה יותר  קצת

.        ,            , נהנו  לא הרפורמים שממנו תורנית תרבות של סעיף היה שם הציונית  בהסתדרות

 ,      ,           מחלקה  יחסית חדש זה הציונית בהסתדרות להקים והוחלט גדול מאבק  ניהלו

.   אלטרנטיבית  תורנית לתרבות

לוברט  מר

.        -      . רפורמית  בשביל רוצה ואתה תורנית אומר אתה רפורמית תרבות

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.          ,   כולם  של כבודם על שמור לוברט הרב כבוד

לוינטל  מר

.    ,       סימן  קיבלת סימן לך נתן שלך המפעיל

לוברט  מר

.   נשארתי  בשבילו רק

לוינטל  מר
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 "     ,       וחצי,  חודשיים מלפני המדינה מבקר ח שדו ובגלל שונה עיר שאנו בגלל  לפיכך

    -     ה, מז אביב בתל שהמקוואות  6-7גילה ,         ולא- מזוהמת בצורה מתנהלות  שנים

.   מטופלת,  ולא מוסדרת

לוברט  מר

.     לשם  תלך אל אתה

לוינטל  מר

.        ,   בגרעון  הדתית המועצה וגם בגרעון קדישא וחברה

לוברט  מר

!?         בכלל  מקווה זה מה יודע הוא

לוינטל  מר

       .          ,       על  מאוד הרבה תלמד לוברט שתלך שמומלצת הצגה זו מקווה זה מה יודע  אני

.      ,  .      .        בפרס  זכתה היא תלך מקווה להצגה תלך חרדיות לנשים מתייחסים שבה הדרך

לוברט  מר

.        ,     אמת  לא זה כי הצגה זה זה בשביל

לוינטל  מר

.  .  .  ,    ,         מבייש,  נעוריך נקודה מבייש אתה נעוריך את מביישת שזקנתך לא אצלך
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.           טובה,  שההצגה אומרים לידי כאן אפילו הנה

        .     -           הרב, את תבחר היא מהלך תתחיל אביב תל שעיריית להציע רוצה אני  לפיכך

 , -                ,   כשם  אביב לתל ראשי ליברלי ברב תתמוך היא במקביל אבל באפריל שלה  הראשי

     ,             מחליטה  שהיא כשם תקציב סוציאליים לעובדים לתת דעתה על מחליטה  שהיא

     ,              , " בפונקציה  תתמוך היא בהוא או בזה לתמוך מחליטה שהיא כשם ס מתנ  להקים

. -        ,       אביב  בתל ליברלי רב של בעיני דקלרטיבי מימד לה שיש

לוברט  מר

.          -    ,       האופרה  את לראות שם שילך שרוצה מי התרבות והיכל האופרה את יש

לוינטל  מר

     ,                 בטח  אתה כי התמיכות ועדת החלטות על לפיכך תצביע לא שאתה משוכנע  אני

    לא  ואתה תתנגד

            .         ,   רוח  בקוצר מצפה ואני משוכנע אני באופרה תומכים הם כי כולם כמו  תצביע

.   הצבעתך  את לראות

"  - ר  היו שומר מר

.    לא  לא לא

לוינטל  מר

.             לעומק  והחושבת האמיצה הצבעתך את לראות מחכה אני
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-                 ראשי  ליברלי רב למינוי היום לסדר הצעה על כאן נצביע שאנו מציע אני  לפיכך

 , -                  ,   לאור- אביב בתל הדת שרותי לבדיקת עירונית ועדה להקים כן וכמו יפו אביב  לתל

        "     ,     ,   מצב  על המדינה מבקר ח דו לאור קדישא בחברה הדתית במועצה  הגרעונות

.' וכו  המקוואות

גלעדי  מר

 ?     שלך  מועמד לך יש

לוינטל  מר

.    ,                ,     לבחור  צריך מישהו למנות צריך שאני חושב לא אני אבל שלי מועמד לי יש

גלעדי  מר

פריצקי.

לוינטל  מר

        ,       ,         ר  מספ הוא פריצקי שמעת שלא למקרה אזארי הרב את הצעתי  של 2אני

וירשובסקי.

. הצעתי  זו

"  - ר  היו שומר מר

?   מבקש  אתה ומה
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לוינטל  מר

, -              ,       אביב  בתל הדת שרותי לבדיקת וועדה שתוקם זה הצעתי לעומת מבקש שאני  מה

,  , -           במקביל  אביב בתל ראשי ליברלי רב מינוי על ושיוחלט

לוברט  מר

.                  . העיר  במועצת דיון לקיים רק שאפשר צעקת עצמך אתה אפשר אי

"  - ר  היו שומר מר

 .       אומר,  אני זה את נפתלי

לוינטל  מר

.    ,   משהו  תשתה להרגע חייב אתה

        לפני  הצעתי את הצעתי .10אני  .           תודה  עליה חוזר רק אני ומאז דקות

העירייה  -   ראש חולדאי מר

רבותי:

.      , "    ,      ,      נכבדים  מועצה חברי ר היו אדוני לוינטל רון כבוד קצת לפעמים עומד אני

?      ,         למשפטים" הוסמכת אתה במשפטים שהוסמך כמי או ד כעו

לוינטל  מר

. לא  עוד
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"  - ר  היו שומר מר

.   "     עדיין,  ד עו לא הוא לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

    .         ,     - -     .     חושב, אני שתוסמך לך מאחל ואני למשפטים יוסמך טו טו שאו כמי טו טו  או

     ,               עכשיו  שעשית ומה העיר במועצת להחלטה חוקיות בלתי הצעות להציע ראוי  שלא

     ,                -    .   בניגוד  החלטה זו דנים רב איזה של בעניין פה לדון הצעה אומר אני זה בדיוק  זה

                      . כנסת  ידי על נקבע ישראל במדינת רב בוחרים איך של העניין המדינה  לחוקי

          .             פי, שעל לומר מוכרח ואני ישראל מדינת לחוקי כפופה העיר ומועצת  ישראל

  .         ,             לא  כך חושב אני גם נוספים יהדות בזרמי להכיר צריכים היו עולמי  השקפת

               .    ,    , אחרים  בערוצים היא בכנסת חקיקה לידי להגיע והדרך לי תן לי תן לך  התפרצתי

             .         ידי  על מתבצע איננו הראשי הרב מינוי לחוק בניגוד העיר מועצת החלטת  מאשר

      -     .           - נציגיה  את בחרה אביב תל עיריית העיר מועצת ידי על ולא אביב תל  עיריית

  .               , מועצת  הבוחר מהגוף חלק שממנה היא הדתית המועצה הדתית  למועצה

   ,      ,    ,           יש  אבל שם יושבים והם ממנו שליש הבוחר מהגוף חלק היא גם שלחה  העירייה

 .            ,          - מועצת  ישראל מדינת חוקי פי על והם מועמדותו את להגיש מותר למי כללים  גם

     ,      ,           העיר  למועצת אסור לדון לה אסור הצעותיך את ולהביא לבוא יכולה לא  העירייה

.             ישראל  במדינת החוק את נוגד שבעקרון בעניין לדון

לוינטל  מר

.       פונקציה  עוד ליצור מציע אני



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -40- 

העירייה  -   ראש חולדאי מר

    .       "   ,           העיר  מועצת תוסמך מעט שעוד ד כעו משפטית בעיה עוד לך אסביר אני  בוא

.                     לחוקק  אותה החוק הסמיך שבהם נושאים באותם ורק אך חוקים לחוקק  יכולה

,             שהמדינה  תחומים באותם חוקים לחוקק יכולה איננה היא

הרץ'  גב

    ,         י  כ היום של הישיבה את לסגור  90%אפשר         לא- הם מביאים שאתם  מהדברים

.     העיר  מועצת של בסמכותה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      -       אותך  מכשיל שתמיד שלך המשפטי ליועץ תפני זה

הרץ'  גב

.       אותי  מכשיל תמיד לא הוא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.     אותך  מכשיל שתמיד לזה

לוינטל  מר

.          ,       ליברלית  רבנות לעניין יועץ תמנה ואמנות תרבות לענייני יועצת מינית
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

,              ,        היום  סדר מעל הנושא את להוריד וחייבת בנושא מלעסוק מנועה המועצה  ולכן

                    הנחמדות  להצעות מסכים לא או מסכים כן חבריה מתוך שמישהו מפני  ולא

,      , בבחינת  שהן בידיעה כאן שהובאו

לוינטל  מר

.           ליברלית  רבנות לענייני יועץ למנות יכול אתה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      ,               החוק  פי על היום סדר מעל הנושא את להוריד חייבת המועצה ולכן

"  - ר  היו שומר מר

?       זה  את להוריד מסכים אתה

לוינטל  מר

לא.

"  - ר  היו שומר מר

.   הצבעה  רוצה אתה

לוינטל  מר

.      -           מההצעה,   חלק שהיא הדת שרותי לבדיקת מהוועדה התעלם הוא ראשית
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"  - ר  היו שומר מר

. -      -  .     אביב,  לתל ליברלי רב כתוב חלק לא היא לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.       דת  שרותי נותנת לא העירייה

"  - ר  היו שומר מר

?       הצעתך  את מוריד לא אתה

לוינטל  מר

לא.

לוברט  מר

?         יוריד  הוא אם בעתונות יהיה מה

"  - ר  היו שומר מר

?         לוינטל  רון של ההצעה בעד מי

לוינטל  מר

.       שמית  זה את רוצה אני

"  - ר  היו שומר מר
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ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

איןשומרלוינטל. 1
חולדאי.2
ספיר.3
אגמי.4
גלעדי.5
דרורי.6
וולוך                                           .

גיא-.8 אבי
טיומקין.9
מוזס.10
חשן.11
דיין.12

" ל  –   למנכ משנה אלקיים מר

?      .           מצביע  לא אתה טורק עושה אתה מה יודע לא אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         שלנו  הדת בענייני מתערב לא הוא

המשך         -   ה ע ב צ ה

: " ה  ה נגד
להבי.13
כחלון.14
מינקה.15
לוברט.16
אמינוב.17
זעפראני.18
אלנתן.19
שכנאי.20
וירשובסקי.21
ויסנר.22
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,  – 1בעד –  נגד   מועצה מועצה  22חבר חברי

.   - התקבלה:      לא היום לסדר לוינטל מר הצעת החלטה

לוינטל  מר

. -         "     אביב  בתל רפורמי לרב התנגדו צ שמר לציין מבקש אני

קריאה

.   לדון  התנגדו הם

"  - ר  היו שומר מר

,                         גומי,  מועצת של הזה הנושא את להוריד ממך שביקשתי לך להזכיר רוצה אני  רון

.       ברשותך  זה את מוחקים ואנו

הרץ'  גב

.     למחוק  יכול לא אתה

"  - ר  היו שומר מר

.      זה  את מוחקים אנחנו

הרץ'  גב

.         זה  את למחוק יכול לא אתה
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"  - ר  היו שומר מר

שמעתי.

הרץ'  גב

?   שמעת  זה מה

"  - ר  היו שומר מר

.     זה  את נמחוק אנחנו

הרץ'  גב

.         זה  את למחוק יכול לא אתה

"  - ר  היו שומר מר

. תודה,  שמעתי

.                .     שלא  לי אמר והוא בו לחזור ביקשתי אני אמר שהוא מה תכתבו

.        ,        .         חמור  יותר הרבה זה גומי לא שזה מזה יותר חושב שהוא אומר הוא

קריאה

.    ,         יותר  שזה אחד גומי לא שזה חושב שהוא
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להעמקת.   –     3 כאמצעי גם העירייה ועדות הפעלת וירשובסקי  מר

הדמוקרטיה.

וירשובסקי  מר

.      , " המועצה  וחברי חברות ר היו אדוני

"  - ר  היו שומר מר

     ,         המספר  עם מסודר יהיה שהכל תדאג במפלגה .2אצלך שלך 

וירשובסקי  מר

          ,           לאחר  כאן שהתעורר הויכוח בעקבות שלי הדברים סדר את קצת משנה  אני

 ,            .         למרות  שלה ההצעה הסרת בעד הצבעתי אני להבי מיטל ידי על הנושא  העלאת

   ,  .                 אני  וכאן אבל בעירייה ויסודי מעמיק לדיון בהחלט ראוי הזה שהנושא חושב  שאני

  ,           ,     .       הלא  המועצה של הרבות הוועדות בין לנו יש מסויים פגם על להצביע  רוצה

  ,             ,       יש. סטטוטוריות לא לועדות מתייחס אני אבל סטטוטוריות גם יש  סטטוטוריות

        -             . לוועדת  הנושא את להביא לעשות היה שצריך שמה חושב אני תחבורה  ועדת

       ,            , דנים.  היו התחבורה ובוועדת דיון ולבקש לבוא יכולה היית את כלומר  התחבורה

,    ,            ,   תושבים,  כולל בנושא הבקיאים בכירים עירייה עובדי כולל מומחים כולל  בנושא

 .                   אלה  המועצה לאישור זה את ומביאים מסקנות לאיזהשהן מגיעים היו כך  ואחר

,          ?     .     הכללית  בהמולה לכאן נושא מביאים עושים מה הנכונים העבודה סדרי  הם

        ,               או  יעבור זה אלא הנושא העלאת לאחר דיון יתקיים שלא מראש יודעים  כאשר
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.              ,       שאנו  חושב ואני דקה דממה בקול שוקע זה כך ואחר אחר גוף לאיזה או  להנהלה

                      ידי  על שנתמנו העירוניות הוועדות של הזה הכלי את מועצה כחברי מנצלים  לא

   ,        ,  .       נוגע  וזה לראות רוצה הייתי אני ולכן ספציפיים בנושאים לדון העירייה  מועצת

              ,   לכלל  שנוגעים נושאים שמעלים גופים בוועדות לראות העלתי שאני  לנושא

            ,       להכרעה  הדברים את ומביאים בהם דנים מהם מסויים לסקטור או  התושבים

       .          ,  דמוקרטיה,  נוצרת היתה אז המועצה לאישור כאן וסדורים ערוכים לעוסים  סופית

      ,       ,     ל. חי הוא נושא כאן שמעלים שקורה מה  15אמיתית       את- שגומרים עד  דקות

,        .    ,           כולנו,  שאנו חושב ואני נשכח והנושא בזה דנה העתונות השבוע בסוף אולי  הדיון

     -    ,             לכנס  במקום שאנו בנושא חוטאים מהכלל עצמי את להוציא מוכן לא כאן  ואני

  ,                 אנו  למועצה הצעות והצעת בעיות ללימוד ככלי בהן ולהשתמש הוועדות  את

.          ,   מוחלט  סדר אי היא והתוצאה הסדר את הופכים

 .      -          ,     מאז  בקושי מתכנס שחלקם ועדות מאוד הרבה לנו יש האחרון בשבוע בדקתי  אני

     ,   –     ,      ,   אפילו  מהן חלק פעמיים פעם התכנסו בערך וחצי שנה הזאת הקדנציה  קיום

 ,            ,         הן.  הסטטוטוריות הוועדות על מדבר לא אני הרשות וועדות על מדבר אני  פחות

 ,    .               בנושאים  הוועדות אבל העירייה הנהלת של הצרכים לפי יותר או פחות  מתכנסות

 ,      ,          ,     ויש  מתכנסות לא הן כאלה לא שהן אולי וחבל סטטוטוריות לא שהם  חשובים

    ,                 . יש  האם הוועדות מתכנסות כמה לדעת רציתי למשל אני כי קשה  בעיה

     .            ,     מרכזי  גוף אין אותן לבצע שכדאי מסקנות יש האם שלהן הישיבות של  פרוטוקולים

            ,       לחברי  אליהם הגישה את שמאפשר או האלה הדברים את שאוסף  העירייה

 .        ,                 ואני  עשתה בכלל היא אם אחר או זה בעניין ועדה עשתה מה לראות כדי  המועצה
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 ,     "       ,   "   מזכירות  את לחייב המועצה ועדת ר יו גם שהוא המועצה ר מיו מבקש  הייתי

        "  ,     "       כמזכיר,  עובד הרי העירייה ל ומנכ ועובדיו העירייה ל מנכ של לשכתו את  העירייה

         .          ,   מתכנסת  לא שועדה יתברר ואם ישיבות שתהינה לכך ולדאוג לרכז כן גם  העירייה

, 3-4לפחות             ,      ,   אולי-  הוועדה את לבטל אפשר אולי אז כך על לדווח בשנה  פעמים

"              .        , "   ר  יו שאני בוועדות שגם יודע אני כי החברים את להחליף אולי ר היו את  להחליף

            ,           לא- המפלגות ואז התפטרויות גם יש מלאה לגמרי לא היא ההשתתפות  בהן

                   ,   ערטילאי  יותר בכלל הוא הזה הנושא שכל היא התוצאה ואז החברים את  מחליפות

.   ממעשי  וירטואלי ויותר

     :                   החליטה  ישראל שכנסת כך על יודעים לא שעוד מועצה חברי לאותם בשורה לי  יש

. 14.2ב              ,       עד-  חינוך ועדת לבחור חייבת העירייה שמועצת שקובע הכנסת של חוק  על

          ,               קרובים, כך כל אתם הרי להקשיב וחבריה דיין ליעל בייחוד מציע ואני  היום

.          ,             בידיכם  עלה כך כל ולא החינוך לענייני קרובים להיות רוצים או החינוך  לענייני

,                   חנוך  ועדת לקום שחייבת שקובע חוק העביר שלישית בקריאה הישראלי  המחוקק

    עד  יהיו  6שבה            ,     שיפוטה  שבתחום ספר בתי של נציגים שני העירייה מועצת  חברי

      ,             ,       , ועד  נציג יהיה הבא לנושא גם אותי מביא וזה מאוד שמעניין ומה העיר  של

     -    .       " להם,  נותנים שאנו התלמידים כלומר העירונית התלמידים מועצת ר ויו  ההורים

         ,            סטטוטורי  מעמד עכשיו להם יהיה בעירייה נבכית די הופעה איזושהי בשנה  פעם

             -           וזה  הפעם זה את לעשות ניסו שהם שלהם הנושאים את ולהעלות לבוא יוכלו  והם

-              -        .       שהיה  בארוע להם לתת צריך היה האם אומר לא עכשיו ואני להם ניתן כך כל  לא

           ,             מלאה  היא שלהם שהבטן זה אבל הדברים את להביא לא או הדברים את  להביע
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,   להתנסח  וידע דמוקרטית לפעילות יכנס שהנוער לדאוג רוצים ואנו טענות להם  ויש

       ,      .        ,   מטיב  לא כלל שבדרך שהמחוקק שמח אני פורום לו לתת צריך דבריו את  ולבטא

             ,       מועצת  של אנשים שיתוף שמחייב חוק קבע המקומיות הרשויות ועם העיריות  עם

         ,             לחזק-  עשוי שזה חושב ואני שלהם הטענות את לעלות יוכלו שהם כדי  התלמידים

 . הדמוקרטיה  את

             .             מבקש  הייתי שאני אחד דבר עוד יש החינוך ועדת של העניין את פותר זה  אבל

      :     .           - ועדת  תבחר המועצה קובע החוק כן גם אצלנו נפעיל שאנו העירייה  מראש

   ,             תגיש,  הוועדה לחינוך הנוגעים בתחומים פעולות ולתכנן ליזום שתפקידה  חינוך

   .               תייעץ  כן המאושרות התכניות ביצוע אחר ותעקוב תכניותיה את המועצה  לאישור

                .     לכל  הזה הסעיף את נוסיף שאנו מציע אני כאמור בתחומים למועצה  הוועדה

     ,    ,        ,   לאישור  אותם להביא תכניות לעבד בנושאים לדון אותן נחייב לנו שיש  הוועדות

 -      ,      ,       בין.  מומחים שיתוף תוך הציבור שיתוף תוך דמוקרטית בצורה תיווצר אז  המועצה

           ,       בנושאים  רצינית בצורה לדון האפשרות תיווצר שלא ובין עירוניים מומחים  שהם

 .          ,       שלנו   הציבורי השיקול כמובן תוך רוצה הרחב שהציבור מה ולאמץ

     .                   מבקש  הייתי אני גוף לאיזהשהו או וועדה לאיזושהי יעבור שזה לבקש רוצה לא  אני

"         ,         -   ל  מנכ של לשכתו קריא העירייה ממזכירות נבקש שאנו החלטה תתקבל  שפה

        ,                 ואין, מידע אין וכאשר הוועדות של המידע את ויפיץ ירכז כל שקודם  העירייה

        "            -   את  שננקוט כדי המועצה ר וליו העירייה לראש זה את לדווח הוועדות של  פעילות

.      . אחד  דבר זה הדרושים הצעדים
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 "  ,            , מפי  שלנו הסמכות את יקבל שלנו ר שהיו הצבעה פי על יהיה שזה אבל מוכן  אני

"     "             .           ר, יו או ל המנכ זה אם משנה לא לי הזה בנושא יטפל באמת שהוא  הוועדה

-      ,             "         לו.  אין ואם לכך הכלים לו יש אם המועצה ר יו יהיה שזה מעדיף אני  המועצה

. לתת  צריך

        ,         ,     ,     את. מפורשת בצורה יגדיר המשפטי היועץ עם יחד גם שהוא רוצה הייתי  ב

   ,            .       נושאים  שמעלים הזמן כל אצלנו שחוזר החזיון כי וועדה ועדה כל של  התפקידים

     ,         ,         זה  את ולהביא בוועדות בנושאים לדון במקום רוח לכל מתנדפים הם כך  ואחר

 .          ,   לתקן  וצריך שאפשר דבר זה החלטות ולקבל לכאן

,  -    -    , -       המסודרת  אומר הייתי להיות שמתיימרת אביב תל עיריית שמועצת חושב  אני

 .          ,     היום,  הזה בתחום משהו לעשות חייבת מכולם ביותר הפרלמנטרית  הדמוקרטית

   ,   ואני  בוועדות הטיפול כל

   ,        ,      ,       " איננו  הוא לצרכים עונה איננו הוא מספק איננו הוא וועדות שתי של ר יו  עצמי

                 ,    .   העיר  של לחייה בכך רבות לתרום יכולים אנחנו כי חבל וזה הבעיות עם  מתמודד

.     תושביה- ולטובת אביב תל

דיין'  גב

       ,          -       שוועדת  לומר רוצה אני זה את אלמד שאני שכדאי אלי הפנה מרדכי וידידי  מאחר

          ,       ,       מתמשך  סיפור איזה לא זה טרי הכל וזה האחרון בחודש הכנסת של  הפנים

                  .   בחודש  רק לא שלישית לקריאה הגיעה הזאת החקיקה כל ידענו לא  שבמקרה

                    לפקודת,  תיקונים לעשות לאמביציה נכנסו הם אלא חינוך ועדת רק לא  האחרון
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 .        ,             זה,  חובה ועדות יהיו עכשיו קודם גם כאן שהיו ועדות שמספר וקבעו  העיריות

  ,         .           ,   מה  זה את אישרה הכנסת הסביבה לאיכות ועדה כולל זה חינוך ועדת  כולל

        ,        -      . איזהשהן  בידיהן נתנו לא חובה ועדות היותן מלבד בידיהן נתנו לא לה  אכפת

סמכויות.

     ,             הקודמת  בכנסת שהוחלטה סטטוטורית ועדה בראש עומדת שאני לציין רוצה  אני

 ,      .          , במידה  לידיעתך רוצה אני הילד מעמד לקידום הוועדה ושמה הקודמת  ובקדנציה

   ,      ,   ם  קבועי זה על והערת יודע לא  8שאתה      -   פי  על הוועדה חברי וצעירות  צעירים

       ,          ,     נוער  של נציג גם תלמידים מועצת חברי גם ביניהם הוועדה את שמגדיר  החוק

 ,  ,          ,         כלומר,  צעירים הנוער תנועות של נציגים גם במצוקה נערות של נציגה גם  מנותק

      לגיל  מתחת מדברת .18אני

וירשובסקי  מר

?   ומדברים  משתתפים והם

דיין'  גב

. איך  ועוד

      -               כל  בה שהשתתפו הישיבה של האחרון הפרוטוקול את לך להעביר אשמח  אני

     ,    -   כ,  היו כלומר הנוער בלשון מפוצץ היה  50הצעירים  ,   שהנושא-  משום שהופיעו  איש

         .      -       הזאת  הוועדה את מכנסת אני במה להם שיש עצמם לצעירים קסם מאוד  הזה

   .    -              , משתתפים  הצעירים קיים לא לעין נראה שלא מה תמיד שלא כך תכופות  לעתים
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-              , וגם  החינוך במינהל גם הוועדה של המסקנות את ליישם מנסים ואנו פעילים  והם

.   חברתיים  לשרותים במינהל

העירייה  -   ראש חולדאי מר

           .    .     החלטנו,  שאנו הוועדות נוהל ישנו הרי מתפלא אני מגובה בעצם הצעתך  מרדכי

עליו.

וירשובסקי  מר

.   מספיק  לא זה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.             דבר  שום לעשות יכול לא אני זה ברגע

"  - ר  היו שומר מר

.   "     "    -         המועצה  ר יו או ל המנכ או זה את שירכז להציע רוצה הוא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

       ,                 של  העניין לגבי אלא פעולתן ודרכי הוועדות לגבי פעם עוד להחליט צורך אין  ולכן

        ,         ,   "       לזה  שאין מניח ואני מקבל אני זה שאת המועצה ר יו ידי על הנושא  ריכוז

. פה  מתנגדים
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"  - ר  היו שומר מר

. קיבלנו,  בסדר

וירשובסקי  מר

.       זה.  את מקבל אני א

      ,                     תפקידי  את שיגדירו כן גם שיכלל רוצה שאני שביקשתי אחד דבר עוד רק  יש

הוועדות.

"  - ר  היו שומר מר

.         כך,  אחר זה את נעשה בסדר

.           להצבעה  זה את להעמיד צריך לא אני

 ?       כולם  על מקובל זה האם

הרץ'  גב

.   הצבעה  להיות צריכה

"  - ר  היו שומר מר

, מצביעים  אנו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

            ,         ,       לא  או לדיון להעלות זה כי ממילא התקבל פשוט זה זה על להצביע צורך  אין

. לדיון  להעלות



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -54- 

לוינטל  מר

.   הסתייגות  לי יש

"  - ר  היו שומר מר

? ההסתייגות  "מה                   ר  יו ידי על ייעשה הדבר שריכוז זה את נעלה בוא  רון

המועצה.

מוזס  מר

?          ?   הוועדות   של הסמכויות בחוסר להמשיך אומרת זאת מה

"  - ר  היו שומר מר

           ,        .             כך.  אחר לך אתן אני אבל טובה היא שלך השאלה כך אחר זה על לך אענה אני  לא

.         טובה  תהיה שהיא מקווה שאני תשובה

,  ,       שריכוז  להצבעה הנושא את מעלים אנו

       ,            ?       לשנות  רוצה אתה אז טוב להיות שרוצה דבר כבר יש רון לומר רוצה אתה  מה

אותו?!

לוינטל  מר

         ,           לא  שעוד בדוחות לדוגמא דנים ביקורת ועדת של שבפרוטוקולים לומר רוצה  אני

.          ,   אותם  להעביר אפשר אי ולכן בפרסום ואסורים פורסמו
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"  - ר  היו שומר מר

. ברור  זה

.    ,        ואני  אתה הביקורת ועדת על נשמור אנחנו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.            ,      :     לחוק  בניגוד לפעול יכולה לא המועצה חוק יש אם קודם כבר שאמרתי הוא

"  - ר  היו שומר מר

נכון.

לוינטל  מר

.       לפני  זה את ארשום אני

"  - ר  היו שומר מר

.          ,    ,         הוועדות  של הנושא ריכוז לגבי שמית וזה וירשובסקי מרדכי של ההצעה בעד מי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    ,   בעד   כולם אחד פה זה

הרץ'  גב
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.             שהוגשה  כפי ההצעה על הצבעה שתהיה מבקשת אני

"  - ר  היו שומר מר

 ,  ,                - וריכוז  נקודה שמית וירשובסקי מרדכי המועצה חבר של ההצעה לגבי אומר  אני

.   "     המועצה  ר יו ידי על הוועדות

הרץ'  גב

?   ריכוז  זה מה

"  - ר  היו שומר מר

.        ,       בעד  תצביעי אל אז אמר שהוא מה שמעת לא

.  ,                שמית  והכל הוועדות קיום של הזה הנושא אחר אעקוב אני

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.       וריכוז  הנהלים פי על עבודה

.       אחד  פה שזה רואה אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

. אחד  פה

הרץ'  גב

,         ההצעה  העלאת לאחר שעשיתם ההצבעה אם
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  -  " ת:           ה המועצה ר יו ידי על הוועדות וריכוז וירשובסקי מר של ההצעה  החלטה

. ה    ל ב ק

4.     , העיר.     -   במועצת הכאוב הנושא סמים מוזס מר המועצה חבר

מוזס  מר

:    , המועצה  חברי העירייה ראש

 :         הם  עליהם לדבר רוצה שאני  1הנושאים     "     של. המנהל הוועד ר מיו  התפטרותי

.      ,          .   עקרונית  היא הבעיה שלי לא היא כאן הבעיה האסיר לשיקום העמותה

,    ,             לוועדות  ההתייחסות הוועדות סמכויות של הנושא את וירשובסקי מקודם  העלה

    ,   ,       -         את  ולהביא להוכיח לצעוק יכולות הן רובן או מהוועדות שבחלק חושב  אני

.        ,   אחרות  עמדות יש אבל ביותר הגדולים המומחים

2              ת. שנ לקראת הסמים לנושא העירייה  2005התייחסות       בשתים. דגש שם  אני

  על  .2005מההצעות

   ,       ,             גם  והוא ביותר חשוב שהוא גימלאים נושא על מיוחד סעיף להעלות רוצה  אני

          :         במועדון  הקשישים למועדון מעלית בניית אחרים חברים ושל שלי בדיקה  אחרי

פלורנטין.

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.     במקום  ביקור נעשה אנו
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גלעדי  מר

.         הנכסים  אגף ידי על מטופל זה

"  - ר  היו שומר מר

,   חייב,  אני מאיר

מוזס  מר

?   ממני  מונע אתה

"  - ר  היו שומר מר

.     ממך  מונע לא אני

הרץ'  גב

.           עושה,  שאתה מה בסדר לא זה אריה

"  - ר  היו שומר מר

.   ממך  אבקש אני

הרץ'  גב

, מנצל  אתה
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"  - ר  היו שומר מר

.   מנצל  לא אני

מוזס  מר

. '     ה,  לברנז נכנסת אתה אריה

"  - ר  היו שומר מר

. '     ה  לברנז נכנסתי לא אני

הרץ'  גב

.           עכשיו  עושה שאתה מה בסדר לא זה

     ,      ,     "    -   לחברי  שלא וודאי להפריע שלא דאגה אסרטיבית מאוד ר יו שהיתה מזר מיקי  גם

 . להפך.  סיעתה

"  - ר  היו שומר מר

.    ,  -         הכאוב  הנושא סמים הוא שהנושא לך אומר רק אני

הרץ'  גב

? מה  אז

"  - ר  היו שומר מר

.      -        ,      ,         הנושא  לא זה לך אומר אני אבל זה את תעלה זה את להעלות הולך אתה אם
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, המועצה  חברת

הרץ'  גב

, " ר  היו אדוני

"  - ר  היו שומר מר

,      .                 לפי  נוהג אני אחרי יהיה ומה לפני היה מה דוגמאות לי תתני אל

הרץ'  גב

.                -     דוגמאות  לתת יכולה לא ואני יודעת לא אני אחריך שיהיה מה לגבי

מוזס  מר

.      ?      ?   שם  הייתי אני עוד אותם שימשכו רוצה את מה

"  - ר  היו שומר מר

.           אומרת  שאת למה ברצינות מאוד מתייחס אני

.     מוזס.  מר תדבר תדבר

מוזס  מר

   :   בתאריך  האסיר לשיקום  1.7.2004העמותה   -       מר  יפו אביב תל העיר מראש  קיבלתי

  ,             "     ובהמלצת,  האסיר לשיקום העמותה של המנהל הועד ר כיו לכהן מינוי  חולדאי
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,              .     ותוך  המנהל הועד את כינסתי לתפקיד כניסתי עם העמותה של הכללית  האסיפה

 .          ,           עם  לתפקד היה מאוד קשה ולכן ריקה כמעט העמותה שקופת גיליתי דיון  כדי

        .         והצטמצם  הלך לפעולות הנתח במעט יכולתה כמיטב עשתה העמותה  זאת

       ,             שהנהלת,  משום זאת וכל ההנהלה מחברי חלק גם עזבו מכך כתוצאה  למינימום

    ,   ת  ומשנ בעמותה זלזלה  2000העירייה .         תקצוב  העמותה את לתקצב  הפסיקה

  "     כ  בסה היה בעבר  30,000העירייה   "      ,  , שיחזיר  העיר ל למנכ פניותי וכל לשנה  כבסיס

  את  .30,000לפחות        ,    ,   מצידו  מוחלט סרוב היינו בתוהו עלו בעבר שתוקצב

            ,       ומשרתה  פוטרה האסיר שיקום רכזת כאשר העמותה על הונחתה נוספת  מכה

,                 משפחותיהם.  ולבני משוחררים לאסירים לדאוג שנים במשך היה תפקידה  בוטלה

 .     בנאמנות  זאת עשתה והיא

,            ,        ,     רחוב  ודרי סמים נגמלי זה ובכלל העמותה על הונחתה והנה זו מכה הספיקה  לא

       .    ,   -     העירייה  עובדת היתה גילה משרתה ובוטלה פוטרה דוד בר גילי התעסוקה  רכזת

     .      ,   במשך  בנתה גילה קרימינולוגית היא ובהכשרתה והסמים ההתמכרויות  ברשות

4.5                ,       המערכת  כל ידי על הומלצה כך על ובנוסף בהצטיינות תפקידה את  שנים

     ,     "             אל,  במכתבו אשר אברהמי בני ר ד שלה הישיר הממונה ידי על ובמיוחד  כמצטיינת

                שאחרי  מבקש הוא כי המליץ ומשאבים מינהל מטה  4.5מנהל  , ממליץ-  והוא  שנים

.       לגילה  שינתן לקביעות תקן על

       ,        ,      ,  לב  בכל ממליץ ואני מופתית בצורה עבודתה את נכון יותר ביצעה מבצעת  גילה

  ,    ,   "  -     ,   .     אני  מכתבו זה אברהמי ר ד הישיר הממונה כלומר לגילה תינתן המישרה  כי

.         בזה  גם גדול מוסמך שהוא חושב
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?        ?      ?        , כידוע  אחר דבר זה האם חלם זה האם בוטלה ומשרתה פוטרה למה כן  אם

     .          -   וחיפוש,  הדאגה זו במערכת ביותר מהחשובים תפקיד זהו התעסוקה רכזת  לכם

,                ,     משוחררים  אסירים של שיקומם לגבי העיקרי הדבר זה תעסוקה או עבודה  מקום

      ,             לאחר  רחוב ודרי הגמילה במרכזי ונגמלו בסמים נגועים בעבר שהיו  אזרחים

. בהם  הטיפול

,         "      ,           יעזור,  ולא הקובעת היא ל המנכ של והחלטתו עוזר לא זה שכל ראיתי כאשר  ולכן

.          , בעתיד  ישתנו שהדברים מאחל ואני להתפטר החלטתי

להבי'  גב

  מקבלים  לא .אנו      ,     לה  מתנגדים אנו שלך ההתפטרות את

לוינטל  מר

.       הנושא  את מבין לא אני

מוזס  מר

?             פשוט  כך כל דבר מבין לא אתה למה

להבי'  גב

?  ,         ושישאר  התפקיד הגדלת על הצעה להציע אפשר

לוינטל  מר
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-                 לא  זה והאסירים האסיר לשיקום בעמותה כלפיך שמתנהלים שכמו טוען אתה  אם

,      -                 בסדר,  לא גם תיירות בוועדת אתה שהתנהגו שאיך העיר ראש סגנית וטוענת  בסדר

     ,             -   נשארים  אתם למה בסדר לא גם הוא הבריאות שתקציב גיא אבי חביבה  ואומרת

,         טוען?  מחבריכם אחד כל הרי בקואליציה

מוזס  מר

           ,        .       אישיים,  ולא אישיים דברים גם יש סיסמא לא זה קואליציה לך לענות לי תן  הבנתי

        .          - שוירשובסקי  הוועדות של הסמכויות בסדר לא שזה רואים אם לעלות  שיכולים

         .    .        , מומחים  יושבים בוועדות ששם למרות יעזור לא קיצוני יותר עוד ואני עליהם  דיבר

. הראשונה  מהמדרגה

לוינטל  מר

.             זובור  לה שעושים אומרת שלך מהסיעה חצי אבל

מוזס  מר

!?      ,             לך  קרה מה חושב שאני מה ולהצביע בקואליציה להיות יכול אני

הרץ'  גב

?     שלך  החצי עם מה

"  - ר  היו שומר מר
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?        ?       שלך  החצי עם מה גילה כרגע אותך שואלת איך

הרץ'  גב

.   שלו  החצי גם

מוזס  מר

.  ,     בסדר.  פרובוקטיבית שאלה שאלת בסדר

?   להקשיב  רוצה אתה

"  - ר  היו שומר מר

.     לך  מקשיבים המועצה חברי

"  - ר  היו שומר מר

.     ציני  לא בכלל זה

מוזס  מר

  -          ,           העיר,  אביב בתל קורה מה יראו שכולם האלה במקומות לסיור אותך אביא אני  רון

  .         ,       , אם  כמגפה הזאת הנוראית ההתפשטות בנוער הסמים בנושא סמים  בנושא

             ,      ,           , לא  אני אבל יודע כן אני אולי יודע לא אני שכנראה כאלה יש בעיר אז בעיר  תראה

 ,    .              ,     מצב  לכם כידוע חשוב שזה הוא העיקר שזה חושבים שלא זה ברגע להדגיש  רוצה
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,       -   האוכלוסיה  בקרב והן הנוער בקרב הן ומחמיר הולך יפו אביב תל בעיר  הסמים

הבוגרת.

"  - ר  היו שומר מר

.           עכשיו  מסודרת בצורה מתנהגת שהיא חושב אני

מוזס  מר

.       להפריע,  מוכרח לא אתה רון

לוינטל  מר

.       פנית  האם לדעת רוצה אני

"  - ר  היו שומר מר

.  .              ,         באמת,  דברו את לומר המועצה לחבר נותן אתה כרגע אליו פונה לא אתה לא

מוזס  מר

.     תמיד  להפריע צריך לא

ת      ו א י ר ק

מוזס  מר

,       בנושא  והעוסקים המוסמכים הגורמים כל



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -66- 

לוינטל  מר

. בבלי  חנה

מוזס  מר

.          ,         זה,  את מבין לא אני להפריע הוא שלך הטבע למה רון

"  - ר  היו שומר מר

.    ,         תמשיך,  אתה העבודה את לעשות לי תן מאיר

גלעדי  מר

.     משמעותי  די הוא הנושא

"  - ר  היו שומר מר

.   רציני  נושא זה

מוזס  מר

.        ,     לדבר,  לגמור לי תן איתי אתה אם רון

-            ,       תל  בעיריית גורמים מה משום החליטו הסמים נגע והתפשטות העלייה למרות

    , "     , כ  מזה ל המנכ במיוחד יפו  3אביב         שהתקבלו- בתקציבים ולקצץ לבטל  שנים

 –     "     ,     אומר. ל המנכ תמיד מתייחס אני  8בעבר     ,   להצעת  מתייחס אני והכל  מליון

      ,     ,    –  ת  בשנ שאנחנו המומחים של הוועדה של שלנו  2005התקציב לתקן   צריכים
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 ,                   . גוף  או חשוב לא נושא זה בנושא רואים גורמים שאותם יתכן מעוותים  דברים

,      ,            ,  . גמילה  מרכזי מנהלי הרשות עובדי של קטן קומץ להוציא זאת אחרונה  בעדיפות

 ,        ,    -  , והם  ונגמלו בסמים בעבר שהיו הגמילה מדריכי ולבסוף הסוציאליים  העובדים

   ,  ,      –      את  ומקדישים הומנית קשה עבודה שעושים ביותר המצויינים המדריכים  כיום

.         מסמים  הנגמלים לטובת וחייהם ליבם כל

,       ,     "           , רחוב  ודרי אלכוהול הסמים ועדת ר יו תפקיד את קיבלתי כאשר להודות  עלי

            , -         ובמטרה- רב ברצון זה תפקיד קיבלתי אביב תל עיריית מועצת מטעם  ואסירים

,           -       .   אלה  בנושאים וטובים בקיאים שכולם הוועדה וחברי אנוכי הנושא את  לקדם

     ,             לטובת  רבות שעשתה העירייה של להתמכרויות הרשות עם פעולה בשתוף  עבדנו

   . הקימו  הסמים  5נושא          ,     דברים  עשו ובכלל רחוב לדרי מרכז לתפארת גמילה  מרכזי

       ,          . מאיר  את אציין ובמיוחד מקצוע ואנשי מתנדבים להם ושותפים ומועילים  טובים

  "      ,  -  ,       אברהמי,  ר וד פרידמן מלבד חבר ויואב המרכזים ומנהלי הנגמלים מדריכי  שרעבי

שעשו.

   ,                   של  בהדרכתו הסמים נושא את היטב למדנו לוועדה וחברי אני וחצי כשנה  במשך

             .    ,  ,     באתי" שאני הרשות לאנשי אמרתי עצמי אני שרעבי ומאיר יואב אברהמי בני ר  ד

-    .                     אומר  הייתי בו שעוסקים אלה של במקום ולעזור לפעול מאוד רציתי כי זה  לנושא

       .          ,   לבעיות  ונכנסנו שלמדנו לאחר הוועדה חברי גם חושבים וכך תגבורת שחקן  כמו

         -   "   לשנת,  לתקציב בהצעתנו לתמוך העירייה ל למנכ עליתי .2005שנוצרו

   ,          -    , אלה  כי שבוטלו ומשרות שנלקחו התקציבים החזרת היתה הצעתי ראשון  דבר

.          -   בסמים  לטיפול המעגל את לסגור ביותר חשובים דברים
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.   עיוותים  ותיקוני תיקונים

   :        ,  ,     את  להחזיר משוחררים ואסירים רחוב דרי לנגמלים סמים לנפגעי תעסוקה  רכזת

.               וטובה  קדושה עבודה ועשתה נפלאה שהיתה הרכזת ואת המשרה

   :          .   ישנם  לכם להגיד רוצה אני לזה הטיפוליים המדריכים ,7שכר   הגמילה   במרכזי

       ,    ,       הטובים  המדריכים הם והיום מסמים נגמלו בסמים נגועים היו שבעבר  מדריכים

   ,        . לפעמים  ליבם עם עובדים והם במדינה  14ביותר      ,   שום  ובלי זמן בלי ביום  שעות

         ,           . ביותר  נמוכות הן משכורותיהם כי המעוות את לתקן ביקשתי אני אחרות  הפרעות

     ,      . והמדריכות  המדריכים האלה האנשים כי לתת חייבים

         .           ואת  הקיצוצים את להפסיק וביקשתי הנמוך שכרם מבחינת טוב לא במצב  נמצאים

.         האלה  הנושאים לגבי אדם בכח ההקפאות

גלעדי  מר

.   הנושא  את תמקד

"  - ר  היו שומר מר

. גומר  הוא

מוזס  מר

.          . בבוקר  זה על עבדתי אני גומר אני

 ,        ,       "     היו  תזכירים מספר לו שלחתי הוועדה בשם העיר ל למנכ פניתי האלה  בדברים

   :      .   קח  להציע עמד הוא פגישות מספר .100,000לנו      ?    , משהו.  לטובת זה לוקח אני  קח
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,        .           דברים  מספר יש אחד דבר רק אין החשובים בדברים עניין של לגופו שנדון  רציתי

.   אותם  שהקראתי חשובים

     .    ,          - הבאתי  ההנהלה לוועדת ההנהלה ועדת העיר וועדת היתה יותר מאוחר כך  אחר

  .         , -           , הוא  לסמים מומחה שהוא אביב תל ממרכז המשטרה מפקד את מומחה  גם

     ,          ,    ,   בחזרה  אעביר שאני לסיכום העיר ראש אמר ופה הסביר הוא ההצעה את  הביא

 ,   "        ,           שהם  אברהמי ר וד פרידמן זאב היינו העירייה של לסמים הרשות לחברי הדיון  את

   ,          ,    .    ,   גם  והם הציעו שהם מה לכל הסכמתי אלי פנו עשו וכך מתוכננת הצעה  יציעו

        ,     .       , עדיפויות  של שינויים עם הסכמתי ואני כאלה אכן והם הגדולים  המומחים

   .            - היתה-  התשובה ביותר חשובים האלה שהדברים ואני הוועדה שחשבנו  מסויימות

    על–   100,000עמידה   .   קח  כאילו זה  100,000וזהו      ,   עלה.  הזה הדבר כי שדחיתי  בטח

         -     "         . ך  בער של ריכוז היה ופרידמן אברהמי ר ד של בהצעותיהם גם יותר  -1.2הרבה

"       ,       ,     .     ל  מנכ היה והפוסק בעצם כולנו נדחנו שנדחיתי ברור הנושאים כל על  מליון

.     לעשות-  מה אין העיר

   ,  ,          ,       הסכים  והוא דיברנו המקום וממלא שלנו הסיעה ראש וולוך נתן עם בחזרה  עליתי

 150,000להוסיף              ל,  הבעיות את פתר לא זה גם -.2005אבל

"  - ר  היו שומר מר

?   מציע  אתה מה

מוזס  מר
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-        ,        ,        , הרבה  המועצה חברי של שדברים זה על דיברו וכבר גם יודע הרי ואני מציע  אני

,                        . האנשים  של דעתם את לשמוע למועצה לדיון זה את מביא הייתי אני יעזור  לא

    ,     ,         האנשים  לקראת לקראתנו לא לקראתנו ללכת כן האפשרויות מה  ולבדוק

   .    ,          ,   זו  אבל מחוייבת העירייה להם לעזור אנו שחייבים אנשים בעיר ביותר  המסכנים

הצעתי.

שכנאי'  גב

      בעוד  יהיה פה ?4-5הדיון              . לעזור-  כדי עכשיו עושים מה היא השאלה חודשים

מוזס  מר

  ,             ,           כל  שמטפל מי או ההנהלה ועדת או פתוח יהיה העיר ראש שאם חושב  אני

  ,     ,     -             אנו  מחליט מי מכריע מי בהם מתמצה בקושי גם היום שאני הזה  הפורום

.        ,   "     שהחליט  מה החליט והוא העיר ל מנכ את רק מכירים

גלעדי  מר

.       מקצועי" גורם הוא ל המנכ

מוזס  מר

    ,       :             : הזמן  שכל עצמו פרידמן אמר העיר ראש לכם להגיד רוצה אני מקצועי  אמרו

    .     ,   ,        -     כותב  מה מסכים ואני פרידמן המקצוענים את לנו יש לי ואומרים לי  זורקים
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 ב  שנערך בכנס  10.11פרידמן   -       ,   , הגורמים- שכל ההתמכרויות פורום בנושא  קרוב

      :   פרידמן  זאב מר שם היו בארץ

          ,         בתחום  העוסקים כל נמצאים סביבו המשותף השולחן פורום חשיבות את  ציין

              ,   והאדם  עיר ותפיסת כוללנית בראייה זאת כל האסיר ושיקום  ההתמכרויות

        ,               במטרה. דבקותו את ומציין מוזס מאיר המועצה חבר את ברך הוא  במרכזה

      -     -         והן  במקצועיות הן ניהל אותן קודמות ממערכות הרב נסיונו על  הנשענת

-          ,      :       ואנוכי.  הסמים ועדת אנחנו גם כאן לי שזורקים לכם להגיד רוצה אני  בהתנדבות

     ,            ,           פרס  בעל ואני בזה עסקתי אני אופן בכל אבל בזה להתגאות פעם אף פה רציתי  לא

       ,     ד,  ועו החברתי הפרס המדינה נשיא אות .40נמיר       כמומחה  הנושאים על  פרסים

 .     -        -   "   לא  הנגועים ולאנשים אביב תל לתושבי ולעזור לסייע כתגבורת כ בסה באתי  אני

 :      .      -         אני  אומר אני ולכן אוויר הם כאילו ולמסקנות הוועדה לחברי יקשיבו שלא  יתכן

,            ,        -   יזרז  שמיד לפורום להעביר אפשר ואם אנשים של דעות לשמוע דיון מציע  הייתי

.        ,       הצענו  שאנו מה לקראת לקראתנו וילכו ברצינות אלינו ויתייחסו

"  - ר  היו שומר מר

?                 העיר  במועצת או ההנהלה בוועדת זה את להעלות מציע ואתה

מוזס  מר

?      ,   קרה  מה אז היינו ההנהלה בוועדת

הרץ'  גב
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.   העיר  במועצת אז

"  - ר  היו שומר מר

.   העיר  במועצת אז

מוזס  מר

,    ,    ,       בפורום  אז לא ואם העיר במועצת דיון מציע אני

"  - ר  היו שומר מר

.      , מועצה  בפורום אז לא ואם

מוזס  מר

.         פה  אנשים של דעותיהם לשמוע אפשר

"  - ר  היו שומר מר

.        .    ,     מציע.  אתה מה תגיד במועצה או מועצה בפורום או לא

הרץ'  גב

,        .     מקום  ממלא פה יש המועצה על להצביע צריך

ת      ו א י ר ק
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"  - ר  היו שומר מר

.         במועצה  זה את להעלות מציע הוא

מוזס  מר

?  ?  .     מתי  היום במועצה לדיון מציע אני

"  - ר  היו שומר מר

.  ,           נקודה.  במועצה זה את להעלות מציע אתה לא

מוזס  מר

.         במועצה  זה את להעלות מציע אני

.       משהו  עוד להגיד רוצה אני

"  - ר  היו שומר מר

מה?

מוזס  מר

.        ?   מדבר  תמיד לא אני ממהר אתה מה

"  - ר  היו שומר מר

.     הזמן  את עברת כי



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -74- 

ת      ו א י ר ק

"  - ר  היו שומר מר

?       לדבר  רוצה אתה מה על

מוזס  מר

.        ,       מנדלה  של הנושא ועל גימלאים בנושא לדבר רוצה אני

,            ,      ,    :     זה  את לזרז הצעה ישנה אם מועצה לפורום והצעתי מציע אני אחד דבר עוד  רק

?      ,             הבא  בדיון זה המועצה של הבא הדיון מתי יודע לא אני

"  - ר  היו שומר מר

.        .      ,   ההצבעה  תהיה מה נשמע בזה נדון אנחנו יודע לא אני

לוינטל  מר

.     במועצה  זה לסדר הצעה

הרץ'  גב

.  - למועצה  להצביע צריך

,          .   מועצה  פורום לעשות רוצים אם שייך לא זה

מוזס  מר
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:              , מיידי  פתרון שיהיה רוצה אני חשוב אחד דבר גימלאים בנושא רוצה אני מציע  אני

,          ,      ,       העיר  ראש החוק פי ועל פוגעים פה כי אותנו ימשכו ולא פלורנטין למועדון

( הקהל(    של כפיים מחיאות

מוזס  מר

   .    ,      ,      ,     חושב  אני מעלית לסדר עליה קשיי או נכים שיש במקום חייבים החוק פי  ועל

,    - האנשים  על פלורנטין שמועדון

העירייה  –    ראש חולדאי מר

.       זה  את שיסדרו לך אמרו

מוזס  מר

.          ,       חושב  אני מה אומר אני נתת מה יודע לא אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

                      המעלית,  של הבעיה את לפתור כדי הכל לעשות לנסות הנחיה נתתי אני  רבותי

                  ,   של  לעניין שנוגע המשפטי לעניין שנוגעות בעיות אין ואם בו שמדובר  במועדון

          ,           .     מועדון  על דיון לא זה לסדר הצעה כאן זה אבל יבוצע זה בבניין  האישורים

. בפלורנטין  קשישים

:          ,   דברים  שני להגיד רוצה אני לסדר ההצעה ולעניין
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1 ,        .             לאכפתיות.  לדבקות הערכה מלא אני ובכנות מהלב באמת זה את אומר  ואני

.                .       הלב-  כל עם באמת זה את אומר אני בעניין משקיע שאתה לרגשות  ולאמוציה

 .              ,         בנושא  משקיע שאתה הנפש ותעצומות לב תשומת דקה כל על כח ישר ומגיע

הרץ'  גב

.   כסף  גם תן

העירייה  -   ראש חולדאי מר

-    .              ,       לשכנתך  האם פעם כל מחדש זה את חווה ואני מראש תתאפקי שלא יודע  אני

?      ,             קודם  עליה שהטיפה הדיבור תרבות על משהו לה להסביר מוכן אתה

לוינטל  מר

?     תופסת  לא היא למה

הרץ'  גב

,          .   אותו  רואה הייתי אני כאשר גדול הבדל יש

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.   צועקת  שוב את

לוינטל  מר
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.                ,      ,   מדברת  היא אז ורק הסוף עד מחכה היא מפריעה לא היא מנומסת מאוד  היא

.   בבלי  חנה היא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

 :                   העניין,  אחרים מועצה וחברי הרץ גילה המועצה וחברת מוזס המועצה חבר  אבל

         .             אותו  כשמעלים ובוודאי ובוודאי בעייתי מאוד דבר הוא בחיים נושא חשיבות  של

          .         , של  החשיבות מסגרת של העניין החשובים הדברים מיתר מנותק בודד  כנושא

  "       ,           המקורות  כ סה את ששם הכולל התקציב על הדיון במסגרת נדון  נושאים

                  לפני,  אך זה הזאת העיר מועצת ידי על ואושר  2-3וחלוקתם  . חודשיים  לפני  חודשים

,    ,    ,      ,       בתוכם  ואני אחרים לא האלה המועצה חברי הזאת העיר מועצת ישבה שלושה

מוזס  מר

. דחו 

העירייה  -   ראש חולדאי מר

 -      ,        ,     מועדוני  נדונו אינסטנציות ובאותן האינסטנציות בכל עלה הנושא דחו לא או  דחו

    ,     ,     ,     ,     , "     כולם, וכולם לזה וזה לדת וזה לתרבות וזה ביפו וזה ן למע ומדריכים  נוער

          .                 איננו, שבו במצב נמצאים אנחנו כן גם בעיני או שטוען זה בעיני או  חשובים

               ,           מספר,  במנותק בו ולדון נושא לבודד יכולים איננו בכאב זה את לך אומר אני  יכולים

   -              .         לי  יש ולומר לבוא מועצה חבר כל מחר יכול עתה זה אותו אישרנו שאנו  התקציב
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, עוד  תקצו חשוב ,500,000נושא            .  קריטריונים.  במסגרת הדיונים את עושים לכן  לא

 .      , הנושא  כל במסגרת ההכנות במסגרת

        -    :             בשנת  הקציבה יפו אביב תל עיריית לציין חשוב שאותו אחד דבר גם יש  ,2005אבל

8.890 .        ,      '   אסירים  ושיקום רחוב דרי לסמים במכורים לטיפול שח  מהסכום 71%מליון

 ,   -       יפו  אביב תל עיריית מתקציבי מגיעים , 29%הזה  2.5בלבד  מתקבלים   מליון

.           -           . הפוך  להיות צריך היה זה ויגיד שיקום אחד כל האם הממשלה  ממשרדי

         להיות  צריך זה האלה  75%בתקציבים ו  -25%המדינה      . תל-  עיריית תושבי עירייה

   -    :        ,     מיסים  שמשלמים אנחנו למה ולהגיד לבוא צריכים והיו למחות צריכים היו  אביב

       , לממן  צריכה שהיתה ישראל  75%למדינת    ,   רק  מממנת הזאת  מה. 29%מהמערכת

  -     ,       ,             את- לי ותאמין הכאב כל עם הדברים את מציגים כאשר תמיד שלא  שמוכיח

  האלה  האנשים

.          -    ,    ,       אחר  אחד מאף פחות לא לי ואכפת אותם מלווה אישית מכיר אני הגדול  ברובם

.            ,            !   המצוקות  עם נפגש אתה רק לא בעיר מסתובב אתה רק לא כי לי אכפת  באמת

           ,         , בארץ  אחרת מקומית רשות מכל יותר גאים להיות יכולים אתם משקיעים  ואנו

.                       נכון,  שזה ויגיד יבוא מוזס מר גם דבר של בסופו הרי כי הזאת

אגמי'  גב

.     אחרים,  בדברים גם גילה

הרץ'  גב

.     הפרופורציה  על מדברת אני
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

. פעם  תתאפקי

הרץ'  גב

.   הרבה  מתאפקת אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

    את  לנו -5ויש       ,     ,    ,   וצפון  העיר מרכז אליעזר נווה התקווה בשכונת הגמילה  מרכזי

 , העיר  מזרח

    ב  שנה מידי  450מטפלים             . עמותת-  של השלישי המעון את מקימים ואנו  מכורים

   '                .    " לנוב" צ את אישרנו הזה במקום כאן אנו הרי אלה בימים  18גגון   הויכוח  כל  על

.        ,  .     התנגדות  היתה לזה גם אגב זה לטובת פה שהיה

מוזס  מר

. לעיוות  תתייחס

העירייה  -   ראש חולדאי מר

                  ,     דברים  להוציא יודע לא שאני להסביר מנסה אני אבל דבר לכל אתייחס  אני

  הכולל  מהקונטקסט

שלהם.
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מהקהל  קריאה

 ?                  ,   לאכול  מה אין כשלי לאנשים לעזור יכולה אני איך העיר ראש '3,000כבוד  שח 

! משכורת  לחודש

העירייה  -   ראש חולדאי מר

 ,      ,   -      -       לא  המועצה חברי אתם יפו אביב תל שעיריית זה ולומר לבוא מנסה שאני  מה

      -             בפני  להתנצל צריכים ישראל במדינת שקורה למה יחסית שבו במקום  נמצאים

 .        ,        ,     חודשיים.  לפני רק קבענו אותו מחלקים אנו ואיך לנו יש ומה מישהו

                         . למלחמה:  הרשות מול שלי במאבק לי ולסייע לי לעזור יכול אתה אם באמת א  ולכן

.      ,            -   ואברך  אודה אני הזה הדבר עבור תקציב קצת שתקצה ישראל וממשלת  בסמים

 ,  . "    -    .   "        .   אני  אגב ל למנכ באתי אומר אתה העירייה ל מנכ אל כאן ולבוא יותר אין  לנו

  ,    .               ה  היקר אדוני לשבת כדי אותך לזמן ממזכירותי ביקשתי שלך המכתב בעקבות

30,000         .           ה-,  את הרזרבה מתוך נמצא זה ברגע לך אותם מחזיר  הציעו-. 30,000אני

    עוד  גם  70,000לך     שיתן,  אמר  100,000הוא  .  :   אם.  לא אמרת  1.5אתה   לא  אני  מליון

 .    ,     .   סתמי  זה אומרת זאת לא אז  1.5אקבל           . על  העיר במועצת דיון פה היה  מליון

.     ההכרעה,  את והכריעו התקציב

לוינטל  מר

.   דיון  היה לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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.            ?   התקציב  על העיר במועצת דיון היה היה לא מה

לוינטל  מר

.      .    ,        .   דיון  היה לא הצביעו והם דיברת ואתה דיברתי אני דיון היה לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

 ,    ,            ,         מר  אגב ודרך לדיונים לבוא היה יכול אחד וכל העניין על מכינים דיונים הרבה  היו

.    ,     לך  בניגוד בדיונים השתתף כן מוזס

מוזס  מר

.     בישיבה  הייתי לא אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      ,     השתתף  הוא אבל דעתו את קיבלו לא

     ,      ,    ,         תקציב,  היא הבעיה דיונים איננה הבעיה מוזס מר דיונים לקיים בעיה לי אין  ולכן

         ,  . ה  של לעניין שנוגע במה ולכן שלו  30,000ומקורות    , התכוונתי-  ממילא אני  לרשות

             , אותם  את להשיג כדי לפעול ולנסות אותך :  30,000לזמן       אכפת.  פעם עוד אומר  אני

           ,          ?     הכסף  את להביא מאיפה היא הבעיה הדיון של הבעיה לא זה דיון כאן שיהיה  לי

.     מה,  חשבון ועל הזה

         ,            :     יכולה  לא העיר מועצת וגם המקום זה שכאן חושב לא אני העובדים של שכר  לגבי

                 .   שהם  כפי השכר ודרגות השכר על לממונה כפופים אנחנו ההחלטה את  להחליט
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,                  ,   לא  ואנו שלנו במסגרת יודעים שאנו מה רק לעשות יודעים ואנו צמוד עלינו  יושבים

         .                 כזה,  דבר נעשה לא מעולם עובדים של שכר על כאן דיון לקיים לא וודאי  מסוגלים

         ,    .      ,       את  להעלות רצון אין לי רוצה אתה לעובדים שכר על היום גם ייעשה לא  וגם

 ,              .      ?   אני  השכר את מעלה אני שאגב שככל אלא לי שיש וודאי העובדים של  השכר

.    ,     זה  ככה הפעולות תקציב את מקטין

מוזס  מר

 ,     למומחים  הצעה הצעתי אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    ,      ,         כאן  לא אותן ותציע תבוא למומחים הצעות לך יש אם אז

מוזס  מר

.       במרץ  זה את שיבדקו ואמרו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?    ,       הבעיה  מה במרץ שיבדקו לך אמרו אז

הרץ'  גב

  בסעיף  . 273תסתכל        , כסף  היום כבר יש '3.5בתקציב   שח  מליון

לוינטל  מר

.   עכשיו  זה מרץ
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      ,     כוח,  לי אין כוח לי אין אוי

           :               בתקציב  דנה יפו אביב תל עיריית הבא הדבר את זה אומר שאני מה מקום  מכל

2005           .           זה  לעשות יכולים שאנו מה כל התקציב דיון במסגרת מסגרותיו את  והגדירה

-   ה  במסגרת  SHIFFTINGלעשות       .     תקציב  מקורות לנו אין התקציב בתוך  הקטנים

  "   ,                  . משרד  ל מנכ הפנים שר אישור את וקיבל שהלך תקציב אותו זה לייצר  נוספים

        ,             .   דברים  חשבון על זה יחסי באפן להגדיל של העניין ואת העניין לצורך  הפנים

              ,             ,   . בגלל  טעם בו רואה לא אני אבל דיון לקיים בעיה כל לי אין לכן הרי  אחרים

. שאמרתי  הסיבה

   ,               ,   אותם  את לגרד לנסות הרזרבה תקציבי מתוך הקטן בעניין אמרתי זאת  לעומת

   ,    ,          ,     "   את  ואמרת שנקרא מה ככה לו עשית אתה אבל לך להגיד ל המנכ שניסה  אלה

    י:  ל זרקו  100,000זה  .        .    ,     פה,  אין הקלפים את זורקים לא לעזור מנסים לך זרקו  לא

       .      ,      ,   בעיר  גדול הכי המתוסכל מאווייו את שממלא הנאמן עבדך כולל הזאת בעיר  אחד

   ,          :          .   יכולים  והיינו זה את לעשות יכול הייתי ואומר מסתכל הזמן כל אני אני זה  הזאת

?  .    .        ,        , למה  לי ואין לאלה לתת יכולים והיינו לאלה לתת יכולים והיינו לאלה  לעזור

       ,        ,       של  שהמיסים מה זה ישראל מדינת חוקי אלה ישראל מדינת של הכלכלה  זאת

.          ,       לחלק- לנו שיש מה וזה הקופה לתוך מכניסים אביב תל

   -    .          .             אתה,  אם ממליץ אני זה עם בעיה לי אין דיון שיתקיים בעיה שום לי אין אני  ולכן

        ,           במלוא  אליך מתייחס אני הרצינית בהתייחסות או רצינית בצורה לעבוד  רוצה
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.               -           מתחשבים. לא או שזורקים מפני לא זה לך להענות ניתן כשלא רק  הרצינות

         :        ,  ,     את,  מביא שאתה לי כואב אישית לך אומר אני באמת העיר מועצת כל  מכבדים

,     ,               וביני  בינך העירייה הנהלת ובין בינך קונפליקט לידי שלך האישית  האיכפתיות

 ,    ,      ,        .     אני  אותך מכבדים בכך נעזרים אנו בך להעזר אפשר כי לסיעה חבריך ובין  בינך

             .   ו  עכשי לתת אפשר שאי זה אבל מהלב באמת  1.5מדבר    -'   אומר  לא זה שח  מליון

. כלים  לשבור

      ,   ,     :     -         אפשר, איך ונראה נדבר ניפגש אנחנו מבקש הייתי אותי שואל היית אם  לכן

      :      ,    ,       , מצטרפת  לפרוטה פרוטה אומרים איך אבל קצת רק הכל את לא עניני  באופן

     ,      , של  ומסע צעד ועוד וצעד גדול  1,000לסכום  .         לא  אני קטן אחד בצעד מתחיל  מילים

                 ,       פחות  לא חלקי מנת שהוא תסכול הוא התסכול כי הדברים את להסביר איך  יודע

            ,         ואת. הלהט את באמת מכבדים וכולם המועצה חברי יושבים וכאן  משלך

                    ,     להם, אכפת יותר שקצת נושאים יש מאתנו אחד לכל אבל נכון זה  האכפתיות

 ,    ,                ,   אלה  זה ככה הלאה וכן עליהם רב והוא עליהם נלחם שהוא להם אכפת  ופחות

 ?      ,      ,     ישב.  אמינוב נכון הדמוקרטיים החיים אלה המוניציפליים החיים אלה  החיים

       ,                   לא  אתם למה ושאל אחר נושא על דבר אותו בדיוק ודיבר השבוע אמינוב מר  אצלי

.        ,      ,     לו.  אכפת מאוד כי בדיוק העניין לצורך משנה לא זה נותנים

אמינוב  מר

.   תשובה  אותה קיבלתי
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

   .          .      -         מדינת  גם דבר אותו לכולם אומר אני דבר אותו לכולם האמת את אומר אני  כי

  - -       ,         שהגיע  אדם בני ברמת אפילו הכריעה ישראל ומדינת למסקנה הגיעה  ישראל

-         ה  של החגיגות את להפסיק .OVER DRAFTהזמן

אמינוב  מר

    ל  פותר אתה  7איך                 משכורת- עם לבוא להם שאין הבעיה את האלה  האנשים

הביתה?

העירייה  -   ראש חולדאי מר

   -                   להם  להשיג השכר על הממונה אצל הרשאה לקבל כדי יכולתי כמיטב עושה  אני

   ,        .             לא  וגם הגדול הדיקטטור לא אני משכורת עוד לקבל יוכלו שהם כדי האישור  את

          מה-  על יודע אתה אם האוראקל

,'          ,                  . א  בנושא זה את והסברתי בידי רוצה שאני מה כל שלא לך מסביר אני מדבר  אני

            -     . '   על  הממונה של השכר להוראות כפופה אביב תל עיריית ב בנושא  והסברתי

 .                ,    ,     ואני,  הלאה וכן הלאה וכן הלאה וכן הוראות יש דרגות יש שכר טבלת יש  השכר

                    .     מעובדי  שרבים לך אומר אני העבר על לחזור לא כדי בעניין חופשי אדם  אינני

              -     - שהממונה  למה מעבר שכר בעבר להם אישרה אביב תל שעיריית אביב תל  עיריית

.          , כספים  מחזירים והם עכשיו נדרשים השכר על

לוינטל  מר
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.12יש     ,   משם  תוריד לאופרה מליון

הרץ'  גב

?       הסמים  נושא חשוב יותר לא

אמינוב  מר

   ,                   הממונה  של שלהם המשכורות של הזה הנושא את שתזרז העיר ראש אפשר  אולי

!? השכר  על

הרץ'  גב

    פה  לך ?3.5יש        ,         חשוב  יותר לא זה למקום ממקום מעביר שאתה מליון

העירייה  -   ראש חולדאי מר

  ה.  כי , 3.5לא      ,  ,           אחרת-  יותר הרבה לקבל בשני יהיה שניתן כדי נועדו האלה  מליון

   ,      ,    ,  ,      .   לשלוף  ואפשר בעלמא דיבורים זה קשקושים זה לא נעשה לא זה כדאי היה  לא

.  ,            ,     כרגיל  מדברים מה על יודעים לא כי שטות דבר כל על

הרץ'  גב

?   יודע  אתה אז

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.              ,      -        ,   מדברים  הם מה על יודעים הם אז בודקים הם כי וטובים רבים עוד יש אני רק  לא

    לך-  יש ואת
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.  .     כן,  בודקת לא את בעיה

   ,        ,               אני,  אבל לעניין יתרום לא הוא הזה הדיון את לקיים לא ממליץ לפחות אני  לכן

.  .              ,         ולהכרעתך,  הדיון את לקיים בעד אצביע אפילו אני זה על עומד אתה אם אומר

"  - ר  היו שומר מר

?     ממליץ,  אתה מה מאיר

מהקהל  קריאה

.          ,            :     לי  לענות תוכל אולי אז לתושבים לעזור אוהב כך כל אתה אליך שאלה לי יש

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.            ,      ,       לזה,  בניגוד וזה מסוגל לא אני הנוהל לא זה לקהל עונה לא אני גבירתי

מהקהל  קריאה

     .      ,           לסתום  יכולת לכולם שלך והפקידים אתה פה שיושב הקהל את לשרת אמור  אתה

.      , תסתום  לא לי הפה את

"  - ר  היו שומר מר

.   רגע  רגע רגע

מהקהל  קריאה
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ל   16נתת   ,                   רק- לא חברתית לפעילות מקום אין פלורנטין לילדי כאשר  אומנים

 ,          ,   הנכסים,  ואגף התנגדויות ועדת ולאחר להורים גם  3לילדים   מצאתם  לא  חודשים

     .    -   לי  חשוב קורה מה שורה לי לכתוב

 ?  ?      .           ,   שיש  לעשירים עוזר אתה למי בכביש ישחקו שהילדים יתכן לא קורה מה  לדעת

?   וכסף  מקום להם

"  - ר  היו שומר מר

.  ,   שמענו,  שמעתי גבירתי גבירתי

מהקהל  קריאה

.   תגובה,  רוצים שמענו

"  - ר  היו שומר מר

.    ,      ,         אישי.  באופן לבד הדיון בסוף שאמרת למה נתייחס כך אחר בסדר

       ?      ?        , להעלות  עכשיו רוצה אתה מציע אתה מה משהו לומר רוצה אתה מוזס  מאיר

     ,  ?      .      ?    ,   להתייחס  צריך אתה מאיר רוצה אתה מה מחכה שאתה או לא או לדיון זה  את

אלי.

הרץ'  גב

 ,     במועצה  דיון דורשת .O.Kאני
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"  - ר  היו שומר מר

  .       ,  ?  ?      ,   ,   גילה  כבר גבול יש באמת מטומטמים אנחנו מה תפסיקי אותו שואל  אני

  .         .   ,   ,   ,     מאיר. שם ביניהם מדברים הם הולכים הולכים הולכים הולכים אתם  באמת

?      ,   .     ,      .     אומר?  אתה מה מאיר להם מותר בסיעה התייעצות יש אותו שואל אני  מה

?      ?  ,  ?             לא  או בפורום מה נתן לא או בפורום זה את להעלות מבקש אתה

הרץ'  גב

.     במועצה  דיון דורשת אני

"  - ר  היו שומר מר

.            ,     - באמצע,  לו להכנס יכולה לא את לחשוב שרוצה אדם בן גילה

מוזס  מר

.    ,        ,         שבועיים  תוך ביותר קצר זמן תוך המועצה בפורום בהקדם יהיה הדיון אם

"  - ר  היו שומר מר

,   .           .         ,       במאי  בזמן זה את תוחם אני במאי זה את נעלה מועצה פורום לנו יש  במאי

  המועצה  בפורום

?  . בסדר  מעכשיו הראשון
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.    -      ,         את  מעלים אנו שמית תגידי רוצה את ואת להצבעה זה את להעלות מבקש  אני

 .         ,             זה  את תוחם ואני מועצה לפורום מוזס מאיר המועצה חבר של הצעתו

? בעד  מי

הרץ'  גב

שמית.

לוינטל  מר

.       במועצה.  לסדר הצעה זו לא

"  - ר  היו שומר מר

.       רוצה ,  הוא המועצה בפורום לא

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

איןלוינטלשומר.1
אגמי.2
גלעדי.3
דרורי.4
וולוך.5
כחלון.6
גיא-.7 אבי
טיומקין. 8
מוזס.9
חשן.10
דיין.11
מינקה.12
אמינוב.13
זעפראני.14
שכנאי.15
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וירושבסקי.16
ויסנר.17
ספיר.18

,  – 18בעד –  נגד   מועצה .1חברי מועצה   חבר

הרץ'  גב

.    ,      -       חייב  אתה במועצה יעלה שזה הצבעה פה לקיים ביקשתי אני

"  - ר  היו שומר מר

.               מועצה  בפורום זה את לעשות ביקש המועצה חבר אבל

הרץ'  גב

.      ,   תעלה  אתה עכשיו אחת החלטה יש

"  - ר  היו שומר מר

     ,                 זה.  את להעלות גילה המועצה חברת של בקשתה את להצבעה מעלה אני  בבקשה

?   בעד.  מי במועצה

הרץ'  גב

שמית.

"  - ר  היו שומר מר

ה         ע ב צ ה
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: " ה  ה : בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים
איןשומרלוינטל.1
חולדאיהרץ.2
ספיר.3
וולוך.4
דיין.5
טיומקין.6
מוזס.7
חשן.8
מינקה.9
אמינוב.10

,  –2בעד –  נגד   מועצה .10חברי מועצה   חברי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   מצביעים  לא הירוקים

לוינטל  מר

?     ההצעה  נגד מצביע הוא

וולוך  מר

.           ממנה  לרדת טוב שיותר למסקנה הגיע הוא

"  - ר  היו שומר מר

.     מועצה  בפורום יועלה הנושא

. מועצה:     בפורום יועלה הנושא החלטה
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. היום   סדר מאשרים

העירייה  .   180 ראש דברי

"  - ר  היו שומר מר

.               דבריו  את לומר העירייה ראש את להזמין מבקש אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

:      , " נכבדים  מועצה חברי ר היו אדוני

        ,           באווירה  שהשינויים כנראה אבל האחרונה בשנה קרה מה יודע לא  אני

       ,           ארוכה  רשימה כאן והבאתי מחוזרת עיר להיות שהפכנו לכך הביאו  הבינלאומית

   ,                 עיריית  עם העיר של הבינלאומיים הקשרים בהקשר להן נדרש שהיתי פעילויות  של

    -     ,     ,     , ת' שתורמ פרנקפורט ועיריית וינה ועיריית זגרב ועיריית  יורו 150,000לודג

    ,   .   -       -   החוץ  ושר ושגרירים לפיתוח אביב תל קרן באמצעות פרנקפורט בית  להרחבת

.'   -                     הסטייג- המועדון הרוגי של זכרם את לכבד כדי לכאן הגיע שלדאבוני  הבלגי

         ,      , '    –   - כך  על עמד הוא שגם ורשה עיריית ראש ינסקי קצ לך שהיה שבהם  והאחרון

.     -     בעיר  וסייר אביב בתל לבקר חייב שהוא

 :     הבינלאומי  התיירות יריד .IMTMנפתח

-     הבינלאומי  השלום משט .RED MED RALLYהתקיים     שלנו –  מהמרינה שיצא

:          -         עליהם  לדווח ונכון ראוי אבל פרוזאים דברים לכמה עובר אני ומכאן
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.         -    ,       בו  רבים בפרסים זכו אביבים תל שתאטרונים הישראלי התאטרון פרס טקס על

            ,   -       עשינו  המכביה גשר שבחנוכת חושב אני תיקון היהודי המושג את שמכיר  מי

             ,  לפני  המכביה של הנורא האסון אחרי לתקן  8הרבה      , מעל  ראוי גשר שנפתח  שנים

. -     -     גן –  רמת לבין אביב תל בין שמחבר הירקון

.        - העירונית  הנוער מנהיגות שבוע ארוע התקיים

.     הבינלאומי  האשה יום ארועי

   -       ,           את  מקיימים המאמצת כעיר ואנו אמש התקיים השריון חיל פצועי לכבוד  ערב

   .         זה  שנים מאוד הרבה כבר הזה  50הטקס      . כתב  זה מי  45שנה   כבר?  הוא  האימוץ

50. שנה 

,        :             ושופץ  שוקם המים מגדל עליהם דיווח פה ויש הסתיימו ביפו פרוייקטים  הרבה

'     '          -    ,   לרח  ירושלים שד בין הניצבים הרחובות שאלה למרטין פרוייקט ידו על  הגינה

, -    .      :   יפו.  לב פרוייקט משפולה הסבא רחוב לשב תקשיבו עזה

לוברט  מר

.    , בסדר  זה כן כן

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.             לב  לשים אמרתי שלא אומר לא עדיין זה

,    ,    .         האגוז  גינת האשכולית גן ישראל מקרקעי ולמינהל לעירייה המשותף  הפרוייקט

       .    '  ,       , במסגרת  פרוייקטים מאוד הרבה אשל בית רח עמיעד בככר הצללות קדם  גינת

 .   יפו  של הפרוייקטים
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,         ,               חשוב, מאוד לדעתי אבל לכאורה קטן פרוייקט על כאן מדווח אני  ולבסוף

     ,   -   ב  מפוזרת שהייתה יפו אביב תל האקדמית  3המיכללה   וקמפוס-  בעיר  קמפוסים

     ,     ביפו  מקיימת ליפו עבר כבר אחד

           ,      : הטובים  הסטודנטים באמצעות ילדים מלווה והיא אגיע אני גם שנקרא  פרוייקט

         , '      '    ,   הלימודים  תקופת כל לאורך כחונכים ו כתה עד ב מכתה המיכללה של  ביותר

,       ,                 המוכשרים. הילדים שהם כאלה ילדים של כתה גם תיפתח גם והשנה  שלהם

         -        .'     מיני  וכל קהילתיות עבודות אין שאומרים רקע על וזה ז בעירוני מיוחדת  ככתה

,         ,             , אחריהם  לעקוב צריך רק בעיר יפים דברים מאוד הרבה נעשים כאלה  דברים

.     עליהם  ולדעת אותם להכיר

.   לכם  מודה אני

וירשובסקי  מר

:        ,   אותך  לשאול רוצה אני העירייה ראש אדוני

  ,         ,           על  עליהן מברך מאוד ואני בינלאומיות פעולות מאוד הרבה על דיברת  אתה

. הבינלאומית  המעורבות

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    ,       יודע  אתה פעילות הוא דבר כל לא

וירשובסקי  מר
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,      , -               מתכנסת.  לא היא אביב תל עיריית של בינלאומית לפעילות ועדה ישנה אבל  בסדר

.                .   האלה  הדברים על ראשונה פעם מכאן שומע אני יודעים לא אנחנו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

  ,    ,       ,         , ואנחנו  מעקב יהיה הנוהל את שינינו קודם כבר אתך הסכמנו וירשובסקי  מר

.   להתכנס  לוועדה קוראים

וירשובסקי  מר

.                 קורים  שלא דברים של כדוגמא זה את לציין רוצה אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      –  אתך  אסכים שלא אני מי

למועצה    -  העירייה ראש   13/3/2005  דבר

1.    חוץ  קשרי בנושא  דיווח  

                  העיר  של החוץ קשרי פיתוח בתחום רבים במפגשים התאפיין פברואר  חודש

     :           - למועצה  כך על לדווח וברצוני יפו אביב תל

', 7ב- א.                 לודז  של העיר ראש את פגשתי קרופיבניצקי' בפברואר  שהיא, ירזי

    יש  עמה עיר

     '      .       -   ולתל        לארץ הגיע לודג עיריית ראש פעולה שיתוף הסכם יפו אביב  לתל

   בראש  אביב

    של         50משלחת      ,       פעולה  שיתוף לקדם כדי בכירה ופקידות עסקים  אנשי

 . ותרבותי  כלכלי
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-      , ה.       שלישי ביום למחרת ' 8ב       גב  את פגשתי ',בפברואר פאביץ   ולאסטה

  עיריית  ראש

.          ,    , החוץ        משרד כאורחת לארץ שהגיעה קרואטיה בירת זגרב

   ,     ב.     זה חודש במהלך , 21ג          , וינה  עיריית ראש עם חתמתי  מיכאללחודש

 הויפל,  מזכר  על

     .             בעיריית        התקיים הטכס וינה עיריית עם כלכלי פעולה לשיתוף  הבנה

  בנוכחות,  וינה

      באוסטריה        ישראל אשבל שגריר  דן   המסחרי  פרי והנספח .יוסף

   ב.      22ד       -       "  ,   עיריית  עם הסכם על יפו אביב תל קרן ר כיו חתמתי  לחודש

  למתן  פרנקפורט

           בסך        פרנקפורט עיריית של .150,000תרומה       פרנקפורט  בית להרחבת  יורו

ההסכם 

          לציון        חגיגי כנס במסגרת  25נחתם       פרנקפורט  בין הידידות לברית  שנה

. - יפו  אביב ותל

   ב.      27ה             הפיליפינים  של החדש שגרירה את פגשתי מודנה בחודש  אנטוניו

  לעירייה  שהגיע

.             העירייה         ראש עם היכרות לביקור צוותו עם

   ב.       28ו               האיחוד  של החדש השגריר עם היכרות פגישת ערכתי  בחודש

בישראל  , האירופי

אוזל           סיביריאן .רמירו   לעירייה  שהגיע

         ,          ,  ,   הבלגי.     החוץ שר את החוץ משרד בקשת פי על ליוויתי יום באותו  קארלז

גוכט- ,   דה

."' "              סטייג        במועדון הפיגוע במקום הזדהות של זר שהניח

  ב.     , 3ח            ,   שוויץ  של שגרירה את בלשכתי קיבלתי מרץ  פרנסואהלחודש

 שפואה שהגיע, 

.         העירייה        ראש עם היכרות לביקור
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,                   ורשה.    עיריית ראש בלשכתי ביקר הצהרים אחר בשעות יום באותו  לךט

נסקי' , קצי

         .           שיתוף       הסכם יפו אביב לתל החוץ משרד ביזמת ולעיר לארץ  שהגיע

    ורשה  עם פעולה

.             להסכם       משמעותי תוכן למתן בדרכים דנו ובפגישה

2. –         ה  הבינלאומי התיירות יריד  פתיחת  IMTM  (international mediterranean tourism    

market(

 –             ה  השנה זו אירחה יפו אביב , 11תל       העוסק  הבינלאומי התיירות יריד  את

            , במאמצי  במסגרתו ממשיכה לתיירות העמותה כאשר לסוגיה  בתיירות

      מבקרי  כלפי הן שלה השיווק

      ,             הסוכנים  כלפי והן הבאה חופשתם את לתכנן הבאים הישראלים  היריד

  .          , זה" לאירוע במיוחד לארץ המגיעים ל מחו

,   ,   ,   ,   ,   :         טורקיה  אירלנד גרמניה יוון איטליה מ נציגים השנה חלק לקחו  ביריד

,   ,   ,   ,   ,   ,   , '   אוקראינה, קרואטיה בולגריה הודו רומניה פולין כיה צ  קפריסין

 .   וארמניה,  הונגריה אוזבקיסטן

  שנת   2004מנתוני   )          של  גידול מצרפת בתיירות עליה מגמת  לעומת 80%ניכרת

 ועליה) 2003שנת    )    של  גידול מאנגליה  47%בתיירות ).2003משנת 

3.    האדום  לים השלום  משט   RED MED RALLY 

 .             אביב  מתל מישראל שיצא ביותר הגדול העממי המשט

 -           ה  שישי ביום ידי על הוזנק  4/3/05המשט  , -   לאורך  המשיך אביב תל  ממרינה

          ,         ,     סיני  האי חצי סביב ישייט סואץ תעלת את יחצה סעיד לפורט עד  החוף

.       לאילת  האדום הים דרך ויעלה

,ע   "               - - שיווק  י ע המחודשת מהמרינה האירוע קיום את עודדה יפו אביב תל  יריית

פרסום

.         האתר  בקישוט וסיוע העיר ברחבי חוצות
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4.      הישראלי  התאטרון פרס  טקס  2004   

              בתאטרון  התשיעית השנה זו התקיים הישראלי התיאטרון פרסי  טקס

 -             . " ה" שישי ביום השנה שנערך בטקס  4/3/05הקאמרי ו   פרסים 18הוענק

.       הארץ  מרחבי תאטראות התחרו עליהם

 "   "                  של  בית עקר להצגה הקומדיה פרס את הענקתי יפו אביב תל העיר  בשם

." הקאמרי " תאטרון

5.    המכביה  גשר חנוכת  טקס  

 ג " "       ,           לאצטדיון  מימדיון ה בין לירקון מעל שהוקם החדש הרגל הולכי  שר

  - "               . - ועיריית  יפו א ת עיריית של פעולה בשיתוף הוקם הגשר גן ברמת  הלאומי

.                . אתרים- חברת על הוטלו הגשר של וביצועו תכנונו גן רמת

                    מענה  וייתן חירום ורכב רגל הולכי של חופשי מעבר מאפשר החדש  הגשר

     ,    ,  :   אחרים  ואירועים מופעים כדורגל משחקי המכביה כגון לאירועים  למגיעים

              ,     - צידי  משני החניה אפשרויות ניצול תוך הירקון ובפארק גן רמת  באצטדיון

הירקון.

 -        .     כ  הגשר של אורכו פלדה ועשוי מסיבי - 60הגשר    ,' כ  רוחבו -5מ    ' כ  ומשקלו  מ

90. טון 

 –ה (       )  "         "   העבודות  ביצוע במהלך נפטר ל ז אברהם בן שמעיה י ע תוכנן  גשר

. -   קונסטרוקציה  כהן מרסל והמהנדס

6.      העירונית  הנוער מנהיגות שבוע  ארועי  

.                     יפו  אביב תל בעיר נוער שבוע יסודי על לחינוך המחלקה יזמה  לראשונה

      ם  בתאריכי שחל השבוע  6-10/3/2005במהלך   בנושאים  פעילויות  התקיימו

             ,  ,     הנוער  בני חלק נוטלים בהן ונשיות אמנות אלימות קיום דו דוגמת  מגוונים

בעיר. 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 חיצוניים  וכאלה עירוניים גורמים עם פעולה שיתוף תוך נעשתה  הפעילות

. " ה  מציל כגון

 -   ה  ראשון  6ביום      "   "      מנהלי  כל השתתפו ובו עגולים שולחנות ארוע נערך  במרץ

.     ,   ,       , -   ויועצות  תלמידים מורים ההורים ועדי נציגי יסודיים העל הספר  בתי

   .             הערב  במהלך האלימות למיגור משותפת אחריות לקיחת בנושא היה  המפגש

    -           נערך  ואחריה מורים הורים החינוכית הסמכות קריסת בנושא הרצאה  ניתנה

.     העגולים  בשולחנות בנושא דיון

 -   ה  שלישי  8ביום   .       התלמידים  מועצת הארועים בפתיחת השתתפתי  במרץ

                ספר  בבתי בפעילות להשתתף שנאותו העיר מועצת חברי מספר  אירחה

.   העיר  ברחבי תיכוניים

     "       "      עבודות  הוצגו ובה קאמרי יוצר נוער תערוכת בפתיחת חלק לקחתי  בערב

 - מ   13תלמידים         .       של  הצגות בשלוש צפו התלמידים יסודיים על ספר  בתי

               " ולחגיגת" העברית למחזאות כמחווה בהשראתן נעשו והיצירות  60הקאמרי

." "  הקאמרי  לתיאטרון שנה

7.   ,     שנת  הבינלאומי האישה יום  ארועי  2005    

 , שלישי   8ביום              , בהשקת  בעיר הבינלאומי האשה יום אירועי את פתחתי  במרץ

                ." את " מציגות שבו והמיוחד המרכזי הארוע הינה התערוכה ליגה  תערוכת

 -   מ  למעלה -100יצירותיהן    ,  ,     והוידאו  הפיסול הצילום הציור בתחומי אמניות

                אמנותית. ועשייה לנוכחות ביטוי ונותנת ואיכותית מקורית התערוכה  ארט

 -          .     מ  למעלה הגיעו הפתיחה לערב בעיר נשים של ,1,000מסיבית   ואיש   אישה

והוקסמו.

          הקרובים  השבועיים במשך לקהל פתוחה  24התערוכה   בנמל  ביממה  שעות

. אביב  תל

                כחלק  הקרובים השבועיים במהלך יתקיימו אשר נוספים ארועים מספר  להלן

:       העשייה  של ומגוון עשיר מפסיפס
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 ן, ראשו יום  13היום             יכלול  אשר נשים בזכויות העוסק מפגש יערך  במרץ

.      ,  ,           רכוש  וחלוקת חוזים כספים אישות דיני סביב ותשובות שאלות ומתן  הרצאה

.                ,     לנשים  משפטי ייעוץ שוטף באופן ניתן בו אשר תמי בבית יתקיים המפגש

 –   ה   14.3.05מחר           המרכזית  התחנה במתחם נשים יזמות כנס  יתקיים

          ,         עסק, וניהול להקמת ומבואות הרצאות עסקים יריד יתקיים בו  החדשה

   ,        ,     .     יפעל  אשר לנשים עסקים מועדון יחנך כן כמו השנה יזמת טקס  ויתקיים

.   השנה  כל במשך

- -    ,                 אביב  תל תושבת מיוחדת אשה של לדמות הצדעה תערך זה יום של בערבו

          "    –      - ונהרגה  ללחימה הצטרפה אשר צעירה ח פלמ לוחמת פולד ברכה  יפו

   "   בשנת" וינגייט ליל . 1946ב

   ,               האזנה  תוך ויהדות נשים יצירת המחבר אירוע יחתום הארועים שבוע  את

.           נשית  בהשראה יודאיקה ביצירות והתבוננות אופרה לקטעי

8.      השריון  חיל פצועי לכבוד  ערב  

 -   ה  שבת  12/3/2005במוצאי             במסגרת  וזאת השריון חיל פצועי לכבוד ערב  נערך

   ,            ,   מזה  יפו אביב תל העיר ידי על השריון חיל .50אימוץ שנה 

( )    "         ,       בוגי  משה ל ורא מופז שאול מר הבטחון שר בהשתתפות התקיים  הערב

יעלון.

                בחיל  המבצעיות מהפלוגות החיילים את מארחים שנה בכל פעמים  שלוש

   ,            ,     בבריכה  בילוי צהריים וארוחת הצגה או סרט שכולל בעיר כיף ליום  השריון

.   פארק  בלונה או

  השריון   7,000לחיל    ,       ותאונות  דרכים תאונות ישראל ממלחמות ונכים  פצועים

אימונים.

9.      ביפו  עבודות סיום על  דיווח  

:       שהסתיימו  ועבודות פרוייקטים פירוט להלן
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'       )      , '     שד  בין הניצבים הרחובות למרטין פרוייקט מי בעג והגינה המים  מגדל

  )       ,    '  ,(  ' המשותף  פרוייקט יפו לב פרוייקט משפולה הסבא רח עזה לרח  ירושלים

,   '   ,     ,     , (     קדם  רח האגוז גינת האשכולית גן ישראל מקרקעי ולמינהל  לעירייה

.    '  ,   האשל  בית רח עמיעד בכיכר הצללות

10."       סטודנט " אהיה אני גם  פרוייקט  

                בלימודיהם  להתמיד יסודי ספר בית תלמידי המעודד זה פרוייקט  במסגרת

      ם  מקבלי אקדמאים ללימודים  80ולהמשיך   ' -'     הספר  מבתי ו ב כיתות  תלמידי

    " "   "   אישית" חונכות אביגל ו התמרים  גבעת     ל  ש בהיקף  שעות 16וקבוצתית

 '      .        ,   ימשיכו  ו כיתות בוגרי חוגית ופעילות חברתית העשרה לימודים שכוללות  שבועיות

 ."'   "      ז  עירוני הספר בבית ייחודית לכיתה

181   . ' מס    נכסים ועדת   9/05  פרוטוקול

"  - ר  היו שומר מר

.          ,          ,   נכסים  וועדת אישור בעד מי המועצה חברי מכל מבקש אני להצביע מבקש אני

הרץ'  גב

רגע.

"  - ר  היו שומר מר

? רגע  מה

הרץ'  גב

לא.
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"  - ר  היו שומר מר

.      , מבקשת  אני תגידי לא לא

הרץ'  גב

. מבקשת  אני

"  - ר  היו שומר מר

.  .        ,      .     בבקשה.  נכנסת והנה החוצה יצאת גילה אותך חיפשתי מקבל אני עכשיו או

הרץ'  גב

.        ,      ,      ,       לנצל  הולכת לא אני הזמן את לתת הכבוד את לתת בי לחמר לא מבקשת אני

"  - ר  היו שומר מר

.  ?              .      -     קדימה  אותך לרצות כדי לעשות יכול אני מה אומר לא זה קדימה אומר שאני זה

הרץ'  גב

בסדר.

         ,      , "       לשיווק  מכרז של חוזר פרסום נכסים ועדת בפרוטוקול ר היו אדוני פה לנו  מביאים

     ?                ,   בדיון  יושבת ואני השרון הוד של שם השטח מה יודעים אתם השרון בהוד  מתחם

       ,                 יודעת  לפחות אני אבל לו שכואבים נושאים על מדבר מוזס מר את ושומעת  קודם

   ,        ,     ת  לפחו פה מסתכלת אני כך לפחות עוד פה -6שיש       פה  שיושבים מועצה  חברי
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,         ,    ,    .     אפילו  אותם מעניין לא שינוי יפה זה שולה זה בעצמותיהם בוער הזה  שהנושא

.          .               מליונים.  על פה מדברים אנו בעיר קורה מה להם שאכפת אנשים פה יש ארנון

"  - ר  היו שומר מר

שמעת?

הרץ'  גב

    ,             " "         מעניין, לא אותם מעניין לא רווחה של הנושאים שינוי של לך מודיעה אני  כן

.             ,         ביחד, יושבים האלה השניים זה בשביל הפוליטי הכוח אותם מעניין  אותם

.              ,       במדינה  פה שקם גדול הכי הבלוף זה ממנה באים שהם האם ומפלגת

לוינטל  מר

?       אותי  מעניין מה יודעת את

 

הרץ'  גב

 -              ,               אני  אותי מעניין כך כל לא גם זה יודעת לא ממש אני אישי באופן אותך מעניין  מה

. להודות  חייבת

לוינטל  מר

?           עלי  מדברת שאת או לפרוטוקול מדברת את
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הרץ'  גב

               ,           את  יש ששם בוועדות עושים מה רואה ואני מקרקעין ועדת על פה מדברת אני  אבל

,             .       הפרופורציות  נושא על לדבר באמת ובמקום הזאת העירייה של הגדול  הכסף

              ,   . לפחות  ותקציבו כספים מקבלים שמהם מהמקומות תאזנו תקחו מפה  תקחו

-   ,   .                   הירוקים, שוב בדיון פה עוד שיושבים האנשים לכל פה שחשוב לחלק  בחלק

     ,              ,   שיושבים  אנשים אבל הזה בעניין מעמדם מה יודעת לא אני טוב למקום  הגעתם

 ,              .  ,   ואם  שלה השכונה בתוך בבתים מתרוצצת כחלון ויפה נלחמים להם אכפת  פה

.    ,          -         אחר  בנושא רווחה של בנושא זה אז הסמים של בנושא בדיוק לא זה

      -         .         לועדת  תצביעו אל מחאה של ברמה אפילו לקום אפשר איך מבינה לא  אני

!          . שלכם  בדעות להתחשב שצריך ושיבינו הזאת המקרקעין

"  - ר  היו שומר מר

.   נכסים  וועדת זה

הרץ'  גב

.              .   שיהיה  בשביל פשוט זה את מחלקים הרי דבר אותו זה

"  - ר  היו שומר מר

.   ההערה  על סליחה

הרץ'  גב
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O.K.       נכסים,  וועדת זה אז

,  ,   ,      ,           כרגיל  חסרים נאשר שאנו שרוצים לנו שהגישו שבמסמכים לומר רוצה רק  אני

   ,        .      .     לא,  אבל קודמת מישיבה אישור מביאים לוי אלי זה פרטים מאוד הרבה  כרגיל

   -          ,    .       טוענת  אני הזאת העובדה בשביל רק ולו כרגיל ואני הפרטים כל את לנו  נותנים

                      .     פה  שהיה דיון לאחר מיד בא הוא הזה שהדיון בגלל אבל זה את לאשר  שאסור

            ,           -     את, לאשר לא מכם מבקשת אני מוזס חברנו דיבר ליבו בדם ראינו ופה  חשוב

. הזה  הפרוטוקול

"  - ר  היו שומר מר

.           נכסים  ועדת פרוטוקול את לאשר בעד מי

.  ?     בבקשה  כן שמית רוצה את

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה בעד

שומר.1
ספיר.2
גלעדי.3
חולדאי.4
דרורי.5
וולוך.6

לוינטל  מר

. לדבר  ביקשתי
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"  - ר  היו שומר מר

.      .      ,     לא,  לא לא ראיתי לא אני ביקשת לא אתה רון

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.   ההצבעה  באמצע זה

"  - ר  היו שומר מר

.      –  לנכסים  ממקרקעין תעבור הבא בנושא

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.     פעם  עוד חוזר אני

"  - ר  היו שומר מר

: ה        ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים
איןלוינטלשומר.1
הרץספיר.2
גלעדי.3
חולדאי.4
דרורי.5
וולוך.6
דיין.7
טיומקין.8
מוזס.9
חשן.10
להבי.11
כחלון.12
מינקה.13
אגמי.14
זעפראני.15



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -108- 

לוברט.16
וירשובסקי.17
ויסנר.18

,  – 18בעד –  נגד   מועצה .2חברי מועצה   חברי

הרץ'  גב

.                   מצביע  הוא מה על יודע לא שהוא אומר שהוא בפרוטוקול שיירשם

סעיף:   ' 2החלטה מס –     נכסים ועדת .9/05פרוטוקול ר –      ש ו א מ

של:    ברוב ' 18מחליטים       , מס  נכסים ועדת פרוטוקול את לאשר  מתאריך 9קול

6/3/2005.

(' א(   נספח ראה

מתאריך    .  182 מקרקעין להקצאת הוועדה  פרוטוקול

8.2.2005

לוינטל  מר

             -          , מאלי  גם ביקשתי שאני לציין רוצה אני נכסים ועדת פרוטוקול של בסיפור  ראשית

               -         ישיבה  לאף מגיע שלא אריאל יואב הוועדה שחבר גלעדי מארנון וגם כאן שיושב  לוי

 -    .            ,      ,   יש,  אריאל יואב מגיע לא שהוא שישית או חמישית יודע לא אני ישיבה וזו  שלה

   ,          ,        , לבחור  יש שישית או חמישית העדרות ואחרי שהתקבל נוהל לנו יש וועדה  חבר

          ,             . הפרוטוקולים  את לאסוף יכולים אתם ישיבה כל זה את מתריע אני אחר  אדם
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.      ,           לא  שהוא גם כתוב נוהג כמנהגו ועולם דבר אותו אומר אני ישיבה שבכל  ולראות

מופיע.

"  - ר  היו שומר מר

.       שאמרת  מה את רשמנו אנו

לוינטל  מר

.             רביעית,  או שלישית פעם זה את רשמנו רשמנו

"  - ר  היו שומר מר

.     זה  את נתקן אנו

לוינטל  מר

.      ,        ,       קובע  הנוהל כך אותו להחליף רוצה ואני מופיע שלא וועדה חבר יש

"  - ר  היו שומר מר

בסדר.

לוינטל  מר

 :        -        ,     יש,  הבנתי לא אני כי אתכם הצבעתי שלא הסיבה נכסים ועדת פרוטוקול  פשוט

.    ,  . . . .     -           מיזם  בנושא נכסים ב נ א ר לבין אביב תל עיריית בין עקרונות מסמך אישור  כאן

ף   3סעי                   .   מסמך  אישור פה יש נכסים שבוועדת זה על מדבר אני נכסים  בוועדת
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'     "     . .       -     ברח  למתחם מ בע נכסים ב אנ ר חברת לבין אביב תל עיריית בין  עקרונות

,    .        ,'         -   מיזם  עושים המיזם מה כתוב ולא ג אביב רמת בשכונת יוסף בן ושלמה  אחימאיר

     ,            ,    ולא  מצביעים וכולם ככה יהיה והמיזם ככה יהיה והמיזם במיזם כך  ומתחלקים

.   המיזם  מה כתוב

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

.    .       "     כתוב  זה עלויות חלוקת לפי ע תב קידום הוא המיזם

לוינטל  מר

.          , בזה  טוב לא אני אולי לקרוא ניסיתי

גלעדי  מר

.      ,             שואל  היית לא שלך הסיעה מטעם נכסים בוועדת חבר היית אם

לוינטל  מר

אם. 

גלעדי  מר

.   אותו  להחליף תבקש

לוינטל  מר
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.   עכשיו  ביקשתי אני

גלעדי  מר

.   " הסיעה  ר יו אתה

לוינטל  מר

.   "   לסיעה  ר יו לנו אין

"  - ר  היו שומר מר

.           השם  של השינוי את לבקש צריך שינוי

הנכסים  –    אגף מנהל לוי מר

. כתוב  זה

לוינטל  מר

? כתוב  איפה

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

,       . . .   שטח:  של בעלים ב נ א ר חברת כתוב

לוינטל  מר



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -112- 

    . -  ,   .    ?             אני  אז הכפאק על בסדר רבה תודה זה אחרי זה את לי להראות תוכל  אתה

.        ,        ?        , כתוב  מה יודע ואני לי עונה אתה ואז לעשות יכול אני מה שאלה שואל

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.   פה  לא זה

לוינטל  מר

.        ,          , שקורא  זה הוא אני החומר את קורא גם אני מבין אתה

"  - ר  היו שומר מר

, מטומטמים  כולכם

לוינטל  מר

. קורא  אני

"  - ר  היו שומר מר

?     קוראים?  לא אנחנו מה

לוינטל  מר

.          ?    ?         שכן  קרדיט לך נותן אני קורא אתה קורא אתה אם יודע לא אני

"  - ר  היו שומר מר

תודה.
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לוינטל  מר

:   מקרקעין  להקצאת בוועדה

 -    ,          ,   הגורם  השנה ובמרוצת אחד לגורם הקרקע את שמקצים שקרו מקרים  בעקבות

     -    ,                 עם  מהם שניים שקרו מקרים רביעי או שלישי לגורם זה את מעביר עצמו דעת  על

     ,      .     -       קורא  אני כי לדעת רוצה אני ובטיפולו בבדיקתו ארי בן אחז אצל האסמכתאות  כל

,             לוי  מר מקצה שאתה המקלטים כל על כאן

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

.      ,   הקצאות  ועדת זה מקצה אני לא

לוינטל  מר

. הקצאות  ועדת

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.   מקצה  העירייה זה

לוינטל  מר

           -          , גם  פרטיים אנשים יש מסויימים במסמכים קורא שאני מה לפי כי מקצה  העירייה

.     העירייה,  דעת בלי שמקצים

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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איפה?

לוינטל  מר

   ,                 חוזה?  עם הלאה אותם והקצה קיבל אלנתן שהרב מקלטים בשני לפחות  איפה

 ,'       '        ,              על.  ד צד ועם ג צד עם חוזה אחד על אחד החוזה את לאחז הראתי  שהראתי

.  , ברצונו  עצמו דעת

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      ,        -   כך,  אחר מקצים להם הקצתה שהעירייה אלה אומר אתה כלומר

לוינטל  מר

.         -    .   עירייה,  נכסי של קטן סקסון אנגלו עושים הלאה מקצים בוודאי

"  - ר  היו שומר מר

ממשיכים?

לוינטל  מר

כן.

     ,          ,      ,   מר  את נשאל לוי מר לא כנראה שהוא שואלים שאותו למי היא הנשאלת  השאלה

:              ,           מצליח.  לא אני אחרת שיטה בשום כי תשובה לייבה ממר לקבל הזדמנות זו לייבה
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 ,                   לא  והם ההקצאה של הזמן פרק במשך שם נשארים אכן שהם בודקים  כיצד

?      .    ,      -'      '   בודקים  אתם כיצד התקופה במהלך עצמם דעת על ד צד או ג לצד  מתחלפים

                 .         הייתי  לא שנה לחצי או לשנה מקצים הייתם אם ארוכה תקופה זה שנים שלוש  כי

    ל. אב  3מדבר                 - והגדולה  הארוכה הנכסים רשימת כל את ומוודא בודק מי  שנים

 -     '   ,   '             ששם,  ביפו אפוטושו וברחו קליבלנד ברח קרה אשר את בה יקרה שלא  הזאת

,           .         זה  את מוודאים אנחנו איך מזה יודעת לא והעירייה האנשים  מתחלפים

-    ,    ,  ?         יודעים  וכיצד הנהלים מהם ובכלל התקופה אורך לכל נבדקת היא  שההקצאה

     ?  ?               להוכיח  צריכים הם מה שחולקו למי האלה הדברים בכלל חולקו מה סמך  על

 ,      ?          ?     שאני  בכלל הקריטריונים מהם כזה ביום לבוא צריכים הם אחרת או כזו  רצינות

.            ,     בינתיים  הזה בנושא דרכי צלחה ולא אותם לקבל אגב בקשתי

 ,      ,             ונסגור  נצביע בטרם עליהן התשובה את רוצה שהייתי שאלות שתי  שנים 3אלה

    ,         -       , - הקצאה  זו אחד אותו של שמבחינתו הקצאה למישהו ניתן העיר ראש  אדוני

.      ,         לו  שבא למי והלאה והלאה הלאה זה את להעביר

"  - ר  היו שומר מר

. נפתלי 

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?     נפתלי  לדבר רוצה אתה

"  - ר  היו שומר מר
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?     לדבר,  רוצה אתה נפתלי

לוברט  מר

כן.

"  - ר  היו שומר מר

.             העיר.  ראש וגם אני גם אותך שואל בבקשה

לוברט  מר

.   עולה  העיר ראש

"  - ר  היו שומר מר

.      ,  . סוגר  העיר וראש אתה לא לא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      .   תקום  שיבה מפני תמיד לפני אתה

לוברט  מר

.        - העיר  ראש לפני שאני לפרוטוקול זה

. נכבדים  חברים

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.            , הכלל  מן יוצא כדורגל משחק הוא אגב דרך
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לוברט  מר

             ,      -       לו  ולתת לבוא חשק לי היה כי כדורגל לשחק לבוא העיר מראש גם ביקשתי  אני

       ,      -     לי  הלך לא אבל תמיד אותי שיזכור בכדור טובה בעיטה ?. איזו ביקשתי  נכון

    .               -   איזהשהו  יש רואה שאני מאוד חמורה בעיה שם יש המקלטים הקצאת  לגבי

     -        ,        , והלאה  מעכשיו שרוצה הפנים משרד של נוהל אותו ראינו לא אנחנו נוהל  כנראה

 ,            . ה  לנו שיש ברשימה לב ששם מי לעמותות , 77רק  2/3למשל-      לאמן  מקלט זה  מהם

?        .                 יהיה.  זה איך אז עכשיו עמותה להקים הולך בודד שאמן להניח לי קשה בודד

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

.     באמנים  גם דן הנוהל

לוברט  מר

שמה?

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

. -           תכליתי  דו לשימוש להם להקציב החלטה יש לגביהם

הרץ'  גב

?     תכליתי  דו זה מה

לוברט  מר
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.      -       באמצע,  מתפרצת שאת העיר ראש לא אני גבירתי

העירייה  -   ראש חולדאי מר

  מתפרצת  .ANY WAYהיא

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

.        מקלטים  של תכליתי דו שימוש

לוברט  מר

 .              .       תסביר  עמותה להקים פטור יש שלאמנים אומר אתה בעיר המקלטים כל זה  כך

 : פעם  עוד

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

,       לאמנים  מקלטים הקצאת בנושא המדיניות

לוברט  מר

-      ,    .  ?         היא  העירונית המדיניות אלי הבנתי לא עמותה לפתוח הולך עכשיו יחיד  אמן

  ,               ,         כמו  אחר משהו או אמנים זה אם בין תכליתי דו בשימוש הם המקלטים  כל

–      .           -   י  של הבעיה אותם והכינו המקלטים את שפינו המפרץ במלחמת  שראינו

     ,   אותם  שגם זה בגלל  10שנובעת  -           יכולים  לא בעיר המקלטים בכל שיש כנסת  בתי

.            , בשנה  עצומות עלויות זה עמותה כי לעמותה להתאגד
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

.     להתאגד  יכולים לא הדתיים

לוברט  מר

     ,      .      ,     הכמות  את שמכיל כנסת לבית קשה אומר שרון כמו להתאגד יכולים לא  הדתיים

,  ,     שמשלם  מתפללים עשרות כמה של

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

 ,        ,             - כולל  עצמו כלפי אחראי והוא החוזה על אישי באופן חותם שאמן היא  הבעיה

.           אנשים,  כמה זה כנסת שבית בעוד ביטוחים

לוברט  מר

 .    ,          ,         הוועד  חתום והוועד ועד יש כנסת בית לכל בעירייה פה חתומים כנסת בית  כל

             .           שבקושי  כנסת לבית ללכת אפשר אי אז שמתפלל הקהל של בחירות ידי על  נבחר

         ,    -    ,     במשך-  תמיכות לו שאין בעוד עמותה תקימו להם ולומר ומים חשמל לשלם  חי

?         עמותה.  שתהיה רוצה אתה איך השנה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    ?     הנחיה  זו ממנו רוצה אתה מה

לוברט  מר
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,  -    :        -    . בודד  ואמן תכליתית דו מדיניות ככה היא העירונית המדיניות אמר אלי לא  לא

               .     לאותם  גם לעשות עירונית מדיניות מבקש אני עמותה להקים צריך  בתי 8-9לא

               ,         כל,  ואת עמותה עכשיו לעשות צריכים זה שבשביל העולם סוף לא באמת זה  כנסת

ההוצאות.

.    ,   רבה  תודה מאשר העיר ראש

העירייה  -   ראש חולדאי מר

–             :        :   לי  הוצג לא אפילו שהנושא היות הפנייה לעצם כל קודם המועצה חברי  רבותי

.              ,   הנושא  סביב דיון לקיים יכולתי לא הרי כזאת בעיה שיש

לוברט  מר

.         חמישי  ביום רק החומר את קיבלנו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?        .   טובה- לחברה מצטרף אתה נישט שריי בשפתך

"  - ר  היו שומר מר

.    ,         משם  קום העיר ראש כסא על תשב אל

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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-               הדרך  את למצוא כיצד המשפטי היועץ עם ראש בכובד הנושא את נבדוק  אנחנו

.    .             אחד  זה כאן שהוצגה הבעיה על לענות כדי הראויה המשפטית

2           -           על.  היום בהצבעתנו מאוד חשובה נקודה המועצה חברי בפני להסב רוצה  אני

               .   המקרקעין  שוועדת שקבע בכנסת מיוחד חוק חוקק בעבר מקרקעין הקצאות  ועדת

           .         הקצאת  לכאן שמגיעה הראשונה הפעם זו נבחרים ועדת ולא פקידותית וועדה  היא

          .       החומר  של בפני ההצגה במהלך הפקידותית הוועדה החלטת של  המקרקעין

                      פגיעה  משום שוב כאן יש שלדעתי הבעיה את חברי בפני העלתי המועצה  לקראת

 ,      ,  ,      -     ואני  קבעתי אני או וקבענו ההכרעות את להכריע המועצה חברי של  בסוברניות

,                    ,   נבחרים  של ועדה לנו אין או מעורבים לא שאנו שמאחר איתי שתסכימו  מקווה

,        ,           העיר  למועצת עלייה לפני ולאישורה ההנהלה לוועדת יגיע ההקצאות ועדת  נושא

 .                     העיר  למועצת הגעה לפני המועצה חברי של דיון של גושפנקא לקבל כדי

   ,                 למשל  כמו קביעות לקבוע הפנים במשרד שהיה הבולמוס שבעיני לציין מוכרח  אני

          ,       כוועדה  מקרקעין הקצאת ועדת או פקידותית ועדה תהיה ההקצבות  שוועדת

    -               חברי, של דמוקרטי השלטוני המעמד בכרסום חלק עוד זה בעיני  פקידותית

 .       בכלל  העיר מועצת ושל המועצה

וירשובסקי  מר

נכון.

שכנאי'  גב

נכון.



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -122- 

העירייה  -   ראש חולדאי מר

-                     פקידותית  ועדה היתה המכרזים ועדת שאם דעתי את שהבעתי לומר מוכרח  אני

.                    ,  , חוק  פי על יתנהלו שהדברים לשמור הוא תפקידה כל כי בעיה בזה אין

וירשובסקי  מר

.         הזה  בעניין חוק הצעת כבר היתה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

     -        ,    :      . שהדברים  לשמור זה לדאוג שצריך מה כל מכרזים בוועדת אומר רק אני יודע  אני

        ,     .         ועדת  מקרקעין הקצאת ועדות זאת לעומת חוק פי על ושיעבדו תקינים  יהיו

 -                -   רצון  שקוראים מה של העניין את שמבטאות ועדות הן האלה והוועדות  התמיכות

 .   הדמוקרטי,  המאזן הציבור

   ,    -         אינסטנציה,  תעבורנה עלינו שהושתו שקוראים מה המקצועיות הוועדות כל  ולכן

   -                  . שתגיע  לפני לנו שיש הקצבות ועדת אותה דרך תעבור ההקצבות ועדת נבחרים  של

.       להנהלה,  יגיע מקרקעין וגם לכאן

אלנתן  מר

      ,           הוועדה  אחרי שתעבור שהיתה מקרקעין ועדת אותה תהיה שלא  למה

הפקידותית?
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

?      ,     משנה  זה מה הפוך עושה אני אז

אלנתן  מר

.   מורחבת  ועדה זו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         מורחבת.  לא היא מקרקעין ועדת לא

         ,        ,   רשויות  מאוד שבהרבה להבין צריך ביקורת המון שהבעתי מאחר לומר מוכרח  אני

               ,     עשינו,  שאנו כפי התהליך הוא התהליך כל בעצם שבהן הקטנות במיוחד  מקומיות

          .           החומר, את הכינו המקצוע אנשי ומשפטיים סטטוטוריים עניינים ללא  ממילא

 .              , במועצה  המקצועית לוועדה החומר את מכינים המקצוע אנשי ההקצבות  לוועדת

    יש  תמר  7אזורית    .            ,   מקצוע  איש אז לשנה אחת מגיע זה מסוג ונושא מועצה  חברי

 ,       ,         הדיון, את ועושים ומחליטים העיר למועצת מביאים  7מכין   את  עושים  אנשים

-          .             גדולות.  לערים מגיעים כאשר אבל להם מתאים לכאורה הזה הנוהל גם ואז  הדיון

              ,     של  ובמעמד בסוברניות ישירה בצורה פוגעים שם אחר הוא התהליך  שבהן

 ,    -      ,      - מאבדים  המקומי השלטון לזה נקרא או והשולט המחוקק כגוף הזאת  המועצה

.       מקומי  שלטון של העניין את

              :       , ישירה  בצורה עולה שהדבר האחרונה הפעם זו ואמרתי עליתי לכן מקום  מכל

 -          ,       שתעבור  נבחרים של אינסטנציה שיעבור לפני העיר מועצת אל מקצועית  מוועדה

.         במועצה  כאן להעלאתו העניין את ותאשר
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להבי'  גב

.            –          הטכנולוגיה. להוראת למיכללה שימוש רשות הארכת אחת הקצאה פה יש  א

?     זה  איפה לדעת אפשר

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?  ?       לא  בקלישר היא הטכנולוגיה להוראת המכללה

להבי'  גב

.        ,   מקומות  מיני בכל יש באנטיגונוס גם יש

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

       .     אנטיגונוס  ברחוב זה היום מסדר ירד .6זה               היום,  מסדר ירד זה לי שזכור כמה ועד

להבי'  גב

.      ,       היום  בסדר זה היום מסדר ירד לא זה

                     : גם  שנבחרים הזאת המחשבה על רון את מברכת אני כל קודם השניה  השאלה

          -      ,   ישארו  והתמיכות שההקצבות מציע שאתה שכמו להציע רוצה ואני זה על  יעברו

  "  ,                ,   שלה  ר שהיו ועדה באותה ישאר המקרקעין של הנושא גם כך ועדה אותה  בידי

.   כחלון  יפה היתה

       ,            :   נפעל  לא אנו אבל הפנים משרד של למדיניות מחכים אנו מקלטים הקצאת  לגבי

             .          , המדיניות  מהי זאת בכל לדעת רוצה אני עמותות לא הם אמנים כי המדיניות  לפי
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'          ,    ,   או  שביט זהר לגב להעביר ניסיתי אני לפחות אני כי לאמנים מקלטים  להקצאת

,               -   ישראל  במדינת הראשונה מהשורה אמנים של בקשות מקומות מיני  לכל

.                , זה  את לאשר אפשר איך יודעת לא ואני כלכלית שהתמוטטו

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

           ,         של  תהליך איזהשהו לעבור צריך בעצם מכרז ללא שנעשה הזה ההקצאה  תהליך

     ,            , איזהשהו.  לעשות צריך המקומות ממספר מתמודדים יותר יש אם כלומר  תיחור

 ,          ,              . אדם  זמן של מגבלה יש אבל הקריטריונים כל את כרגע זוכר לא אני עדיפויות  סדר

-               .           מוגבל  זמן לפרק אותו לשמש צריך המקלט מקלט בתוך חייו כל להיות יכול  לא

 .      ,   כך  לזה נקרא יתרומם שהוא כדי

      ,               נמצאים, מקלטים והרבה אותו לעשות הספקנו לא הזה שהעניין מאחר  לכן

       ,             זה,  את נעשה ואנו במקלטים כרגע ששוהים האנשים את להאריך ביקשנו  בצנרת

.     הקרובה-  השנה במשך לקראת

להבי'  גב

.           זמן  של פרמטר הוא שהפרמטר אומר אתה

? זמן  כמה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.            .   הקריטריונים  את כרגע זוכר לא אני זמן רק לא
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להבי'  גב

               ?       שם  נמצא איכילוב שדפנה יודעת לא אני למה נמצאים לא האלה הפרמטרים  למה

      או,  שנים חמש ?20שנה שנה 

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

,      ,             סדר  לעשות ובשביל ברירה לנו אין שבו במצב נמצאים אנו כרגע

להבי'  גב

,      ,         אמנים  אלי ופונים וחצי שנה עיר מועצת חברת אני

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.        . בעתון  מודעה מפרסמים אנו אליך לא

.    .              ,   אמנים,  יפנו נוספים אמנים אלינו שפנו זוכר לא ואני מודעה פרסמנו אלי

הרץ'  גב

"             ה  במאז ספריה של בעניין פנו שלא שאמרו  7-9כמו     המכרז-,  את שפרסמו  ומסתבר

?        .     זה  את ידעת אתה הזה בנושא פה בעל

"  - ר  היו שומר מר

?     התשובה,  את קיבלת מיטל

להבי'  גב

?      ,      .   תשובה,  אקבל אני לדעת רוצה אני קיבלתי לא לא
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"  - ר  היו שומר מר

.   תשובה,  תקבלי בסדר

ויסנר  מר

   ,        ,           שאלות  זה כאן שואלים שכולם כמו המקצועי הצוות את שאלה לשאול רוצה  אני

     :                 מקצים.  אחד מצד המועצה חברי כל את להטריד וצריך אותי שמטריד מה  ותשובות

     ,                קראת,  אני כאשר המקצועי והצוות לוי אלי מר בסיסית הכי והשאלה  מקלטים

 77בסעיף   :        ,        - המקלטים  כל פשוטה שאלה שואל ואני לימוד וכתות ספר בתי  שכתוב

 ,          ?                 - אני  הזה הנושא נבדק לא אם לא או ראדון גז בהם יש האם נבדקו אביב תל  בעיר

     -             ,       מכניסים  בידינו אנו ראדון גז נבדק לא אם כי המקלטים את לאשר לא  מבקש

       .      ,          - לצוות  שלי שאלה זו מזה מוטרד ואני ראדון גז בתוכו יש כאשר למקלטים  אנשים

המקצועי.

העירייה  -   ראש חולדאי מר

נבדוק.

ויסנר  מר

.         לבדוק  צריך שמאשרים שלפני חושב אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -128- 

?    ,       תבדוק  מה ישנם שכבר לאלה מאשר אתה

ויסנר  מר

       .          .         ספר,  בית יש אם תלמידים או אמנים יושבים אם מוטרד יותר עוד אני אז  אדרבא

.    ,           מוטרד  אני מקלט בתוך שלומדת תלמידים כתת בו ויש

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.       . בדיקה  לעשות צריך צודק הוא

להבי'  גב

.        .          ?     המשפטי  היועץ אמר נכונות לא תשובות לי עונים מכרז פורסם ואיפה  מתי

 .        .      .      ,     אני  אותי ומטעים לי עונים בסדר לא זה מכרז היה לא פרסום יצא הבא  בשבוע

.          ,        ,    -   יותר  זה את אכבד אני בכתב מחר לך נענה יודעים לא לי שיגידו מעדיפה

"  - ר  היו שומר מר

.    , בפרוטוקול,  נרשם קיבלנו בסדר

לוינטל  מר

    :         ,       מוודאים  איך בשבילך היתה שלי השאלה לפרוטוקול היתה לא שלי  השאלה

ה   3שבמשך     ,               אותם- יעביר ולא שמשתמש זה הוא הוקצה שאליו הגורם  שנים
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,                   ממני,  קיבלת אתה אותם בודק עכשיו שאתה מקרים שני על יודע אתה כי  הלאה

אסמכתאות.

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.        ,  ,   בדיקות  הזמן כל יש ושנית כתוב זה בהקצאה

לוינטל  מר

       : סעיף  לפי האם נוסף ,122דבר              ,   אחרי  או לפני אחד סעיף זה ואולי העיריות  לפקודת

            ,     ,           מראש  כך על לדווח צריך לא למקורבו או כזה בנכס אישי עניין לו שיש  אדם

ובכתב?

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.        ,      , הזה  בעניין מעורב להיות פנים כל על לו אסור

לוינטל  מר

?       ובכתב  מראש להודיע צריך הוא

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

?          .   ספציפי  משהו איזה לך יש זוכר לא אני

לוינטל  מר
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.      ,          ,         מה  החוק נגד זה עליהם להצביע יכול לא ואתה כאלה שהם פה מקרים שני  יש

?   לעשות  הולך אתה

"  - ר  היו שומר מר

? למה.  שמעתי

לוינטל  מר

?     כאן  המקרה מה שמעת

"  - ר  היו שומר מר

.   אליו  פנית שמעתי

.          ,     להצבעה  לגשת רוצה אני כי אחז לענות רוצה אתה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.         מדובר  מה על יודע לא אני

לוינטל  מר

    שמספר  טוען ,33אני            ,     אלנתן – נתן של עמותה חבר הוא אוחנוב לישראל  הקצאה

.               לוועדה  ומראש בכתב כך על להודיע אלנתן חייב ולכן

.45מספר       ,       זעפראני  שלמה כתוב לחפש צריך לא אני

"  - ר  היו שומר מר
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.    –     .         בפרוטוקול.  תיקון יש מבקש אני זעפראני לגבי זעפראני לגבי לך אענה אני  לא

 '    ,       מס  מקלט היום סדר על כתוב  845וזה           הרב,  ולא כהן אהרון הרב הוא  המחזיק

.    .   טעות,  זו התשובה זאת זעפראני

לוינטל  מר

.      ,     אומרים  היו לא שואל הייתי לא אם

"  - ר  היו שומר מר

.              ,    ?         ההצבעה,  לפני זה את אומר הייתי אני כתוב זה זה את אומר אתה למה סליחה

?   אחז  השני לגבי

לוינטל  מר

.   עמותה  חבר לגבי

"  - ר  היו שומר מר

.   יענה,  והוא שמעתי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    , פרוטוקול  תיקון כאן כתוב

"  - ר  היו שומר מר

.   אמרתי  זעפראני לגבי
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לוינטל  מר

.        ,        ,   ובכתב  מראש להודיע צריך העיריות פקודת חוק לפי שותפו או קרובו

ספיר  מר

.        ,       השותפות  דיני את תקרא שותף לא הוא עמותה חבר

לוינטל  מר

.          .           ,       זה  על להצביע אפשר אי ביחד זה על נעבור בוא העמותה של מהמייסדים הוא

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

,    ?       עמותה  זה אוחנוב לישראל אישית ניתן זה

קריאה

.    ,   עמותה  זה אישי לא זה

קריאה

.               זה  על להודיע צריך והוא עמותה חבר הוא אבל

אלנתן  מר

      ,   "               קשור  לא וזה שלה ל מנכ הוא אוחנוב שישראל בוכרה יוצאי קונגרס על  מדובר

בכלל.
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לוינטל  מר

.       "     שלך  העמותה של ל מנכ גם הוא אבל

אלנתן  מר

, "   ל  מנכ לא הוא

לוינטל  מר

    מ  אחד הוא .7אז     בה-  שחברים החברים

אלנתן  מר

.   פעם  היה הוא

"  - ר  היו שומר מר

.         מועצה  חבר לא שהוא אומר הוא

לוינטל  מר

.        ,   פעם  היה כבר הוא אותו מכיר אתה

"  - ר  היו שומר מר

? מה  אז
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  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

?       לשני  אחד קשור זה מה

ת      ו א י ר ק

להבי'  גב

?              ,         פרסום  לפני שבוע לאשר צריכה אני למה שבוע בעוד רק פרסום שיהיה היות

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

      שנת  לגבי הוא .2006הפרסום   המקלטים  לכל

"  - ר  היו שומר מר

.    ,       שמעת  לא קודם זה את אמר הוא

להבי  גב

.…      מאשרים  לא אנו אז

נכסים  –    אגף מנהל לוי מר

נכון.

"  - ר  היו שומר מר
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.          , ייבדק  וזה שאמרת מה יירשם ויסנר פאר

ויסנר  מר

.      .          -     אנשים  להכניס לא ראדון גז של הנושא שייבדק מההחלטה חלק יהיה שזה

"  - ר  היו שומר מר

בסדר.

לוינטל  מר

. לסעיף  תקשיב

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.     לסעיף  עכשיו מקשיבים לא

לוינטל  מר

?            , לחוק  שמנוגד משהו להצביע רוצה אתה פה כתוב

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.       זה  את יבדוק המשפטי היועץ

לוינטל  מר

?    ,           לא  ועכשיו מהחוק לך אכפת היה הרפורמי הרב לגבי
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לוברט  מר

.         עכשיו  הסעיף את לנו תעלה אל

אלנתן  מר

,             בוכרה  יהודי קונגרס זה ההקצאה את שקיבל מי

לוינטל  מר

,           השם  את ויחליף יתקן אחד כל אם

אלנתן  מר

.   "   העמותה ….  ל כמנכ משמש הוא

"  - ר  היו שומר מר

.          .   זה,  את מאשר המשפטי היועץ נרשם התיקון שמענו

.      .             מקשיב  לא אתה זה את אומר הוא אם לתקן זכותו זו

.         להצבעה,  זה את מעלים אנו רבותי

    סעיף  בעד .3מי שמית? 

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה בעד

שומר.1
חולדאי.2
ספיר.3
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טיומקין.4
דרורי.5
וולוך.6
אגמי.7
גיא-.8 אבי
מוזס.9

חשן.10
דיין.11
להבי.12
כחלון.13
מינקה.14
לוברט.15
אמינוב.16
זעפראני.17
שכנאי.18
וירשובסקי.19
ויסנר.20

אלנתן  מר

.   מהצבעה  נמנע אני

 ' שכנאי   וגב ויסנר מר

 ?     להחלטה  הכנסתם ראדון גז

שכנאי'  גב

,       המיידית  בדרישה מותנית שלנו ההצבעה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. תתנגדי  אז
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         זה,  את יבדוק המשפטי היועץ רבותי

"  - ר  היו שומר מר

.   הנושא  את נבדוק

: נגד  מי

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים
אלנתןהרץ.1
לוינטל. 2

אלנתן  מר

. נמנע  אני

"  - ר  היו שומר מר

.   נמנע  שאתה שמעתי

. נמנע  אלנתן

.'                 ו  סעיף לגבי תיקון שיש לכם לומר רוצה רק אני

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.      ,     חידוש  לא זה מזמן שם כולם הם

"  - ר  היו שומר מר

.    ' מהעניין  נמחק ו סעיף
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נגד   ,  – 20בעד –  מועצה - 2חברי  , נמנע   מועצה .1חברי מועצה   חבר

סעיף:   מתאריך-      3החלטה מקרקעין להקצאת הוועדה א –  8.2.2005פרוטוקול  מ

.    , ו   סעיף להוציא ר ש ו

ל    ש ברוב ,      20מחליטים מקרקעין  להקצאת הוועדה פרוטוקול את לאשר  קול

ך  –     8/2/2005מתארי  ' להוראת,    למכללה שימוש רשות הארכת ו סעיף  למעט

. לניהול     המכללה של ומיסודה הטכנולוגיה

(' ב(   נספח ראה

183   . ' מס    תמיכות ועדת   1/05  פרוטוקול

הרץ'  גב

.           העיר  ראש מסגני רק מורכבת תמיכות ועדת

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.        ,   שלי  הבת אומרת כך בחיים ונשארה תקעה

הרץ'  גב

.                 העיר  ראש מסגני רק מורכבת תהיה שוועדה להיות יכול לא

"  - ר  היו שומר מר

?      ,           נזכרת  עכשיו רק השנה כל שהולכת תמיכות ועדת זה אבל
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הרץ'  גב

.   נזכרתי  עכשיו רק

,   פליליות  עבירות עשרות

"  - ר  היו שומר מר

.  , עשר  עשרות לא

הרץ'  גב

.  ,  , מאות  עשרות עשר לא

"  - ר  היו שומר מר

?       אחז  של תשובתו רוצה את

?      ,   לענות  מוכן אתה המשפטי היועץ אדוני

.           המשפטי,  היועץ של התשובה עד תעלה רון

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.   בזה  משהו יש

לוינטל  מר

,   ההוא  של העמותה
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"  - ר  היו שומר מר

.     זה  את תקנו אנו

לוינטל  מר

.   שם,  החלפנו כן

"  - ר  היו שומר מר

          .           ,     יהודי, קונגרס של הזה הנושא תוקן וזה נכונה הערה הערת צודק אתה  בסדר

בוכרה.

לוינטל  מר

,                  :   סתרים  כתב לקרוא יודעים שלא האנשים לטובת כל קודם תמיכות ועדת  פרוטוקול

                 ,     מכהן  הוא בהם בגופים משתתף אינו כי להדגיש שמבקש וולוך שנתן ראוי  היה

     ,                 צריכים  היינו ולא מכהן הוא בהם גופים אותם מהם מפרסם היה שונים  בתפקידים

                      .     את  מוסיפים היו אם יפה להיות יכול היה שזה חושב אני לבד לחפש כך  אחר

. הזאת  השורה

לוברט  מר

.    ,             ביחד  לא אליו תלך כך ואחר אלנתן נתן עם תגמור

לוינטל  מר
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,                   היה  זה ואז בקצרה להשתתף יכול אתה בהם הגופים את לציין צריך היית  אולי

.              ,          . האלה  בדפים פה קטנה הכי הבעיה זו נתן הבעיה לא זו אבל פרקטי יותר

"  - ר  היו שומר מר

?   ההערה  למה אז

לוינטל  מר

.       להעיר  שצריך דברים יש כי

44.5   .  '   ה  מתוך לגופים שח  44.5מליון  , כמובן-   12מליון    , מהסכום  רבע כלומר  מליון

    .                 אהיה  אני קטנים יותר גופים מיני לכל הולך והשאר הישראלית לאופרה  הולך

   ,      -             חושב  אני לתמיכה בקשה הגיש לדוגמא פדרמן שדויד יתברר אכן אם מופתע  מאוד

. טוב  שמצבו

שאלה

?     פדרמן  דיויד זה מי

לוינטל  מר

  , -                 , " "  " שמבקשת  אביב תל מכבי קבוצת של הבעלים אחד גם והוא עלית ל מנכ  זה

         ,       "   .   של  שידור זכויות לה יש מסכנה בקבוצה מדובר כ סה תמיכה ומקבלת  תמיכה

       ,        ,      , עוד  כנראה צריכה והיא אירופה בגביע זכתה היא מינויים לה יש מליונים  כמה

.      ,        ,      . תומכים  אנו ובה תמיכה הגישה היא ואז תמיכה צריכה היא כסף קצת
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לוברט  מר

?        ,         להם  ניתן לא אם כושים בשביל כסף להם יהיה איך

דיין'  גב

?                     גזעני  והוא העולם מן שעבר בביטוי משתמש אתה כאשר לך רועד לא

?  ? למה  מה בשביל

לוברט  מר

   ?      ?         -     ,   זה  מה גזעני זה מה לא או כושים משחקים אביב תל במכבי מבין לא  אני

? האלה  השטויות

"  - ר  היו שומר מר

.   לריב,  לא לא

דיין'  גב

,           מדברת   אני מה על יודע היית אם

"  - ר  היו שומר מר

.    , לריב  לא לריב לא

.      ,       אמרת,  שאתה כמו בהבנה זה את קבל נפתלי

לוינטל  מר
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.              , כדורגל  כשחקן קוליגיאלי להיות ממך מבקש אני לוברט הרב

"  - ר  היו שומר מר

.        ,        אמרה,  שהיא מה את בהבנה זה את קבל לא

לוינטל  מר

           ,        ,     הנחות  ועדת דרך עוברות לא שכמובן בארנונה הנחות מיני כל ידידי שייקה פה  יש

            ,     ,         כל, על ונאבק נלחם שם אתה אחר עולם אחרים קריטריונים פה יש  בארנונה

 ,'            ,      ,     תכף  שח מליון חצי להסתדרות מורידים פה לירות כמה של בודד איש של  הנחה

  ,       -       ,   תכף  ואשתו העולם לכל חופשי חופשי ארנונה מורידים הסכומים את  תראה

.          ,   ומכירים.  אוהבים שאנו הגופים לכל ההסתדרות לבניין תראה

   .                     חשבתי  אני ההוא המשהו וידידי הזה המשהו וידידי הבלט ידידי של אגודות פה  יש

     ,    ,             לומד  אני היום כסף שמביאה קשרים עם אנשים קבוצת זה ידידים שאגודת  פעם

            .         קמה  מה בשביל יודע לא אני הידידים לקבוצת וכסף תמיכות משלמים  שאנו

.        - לשלם  צריכים אנחנו אם הידידים קבוצת

          קיבלה  הישראלית שהאופרה רואה אתה  12כאשר    ,   את  שואל אתה תמיכה  מליון

         ,        .       גדול-  תקציב לה יש כלומר תמיכה רק זו הרי הכללית האופרה תקציב מה  עצמך

.      .       מעניין  מאוד וזה ממנו מסויים חלק רק וזה

"  - ר  היו שומר מר

.       התקציב  בספר זה את יש
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לוינטל  מר

.'      ,     וכו.  העברות יש התקציב בספר יש כן

       :               הנחה  מקבלים גופים אותם ארנונה של חידה היא כאן ביותר הגדולה החידה  אבל

ל   100%ש     ,     ,       הארנונה  של והסכום הנחה אותה והשנה שעברה שנה  בארנונה

              ,   ת  לדיר חדר מדירת עברו הם כאילו קופץ בהנחה  4שמקבלים . בשנה   חדרים

      קיבל  קליפה תאטרון  50%שעברה    ,   היה  וזה הנחה  8,000ארנונה  . ' השנה  גם  שח

      רק  מקבל קליפה  50%תאטרון         ,   יוצא  זה שהשנה רק הנחה '.23,000ארנונה  שח 

     .          ?         נהנו  הציירים אגודת כאן גופים להרבה קרה זה גדול מאוד למקום עבר הוא  האם

 50%מ      , פעם-  היה זה  73,000הנחה        , ' להם  יש היום גם  50%שח  , זה  אבל  הנחה

95,000           :    .' שעברה  בשנה קיבל אבני מכון הלאה וכן , 50%שח     זה  הארנונה על  הנחה

 105,000יצא         ,' מקבל  גם הוא השנה  50%שח        , יוצא  זה שהשנה רק  135,000הנחה

  -         ,           ,   . אלה' הקלאסי הבלט ידידי על דברי בתחילת קודם שדיברתי כמו אגב  שח

 –       ,    השנה  קיבלו הם תרומות להביא '.534,000שאמורים שח 

         ,          , ה  שאחרי לשמוע תצטערי וודאי לך כואבת שהבריאות יודע אני יקירתי  -12חביבה

   ,   ה  כל האופרה של  29מליון           רק-  ביחד קיבלו הבריאות של ', 645,000גופים רובם   שח

 ,              .           ואולי  זה על תילחמי בטח שאת מניח ואני ביד חי כסף ולא בארנונה הנחות  זה

.  ,         כמחאה  הזה התקציב עבור תצביעי לא אפילו

   ,            .        " כך " אחר מהעירייה חינם מבנה מקבלת גם היא יפה סידור לה יש גגון  עמותת

  .               ,     נשאלת  כסף תמיכת גם מקבלת היא כך ואחר בארנונה הנחה מקבלת  היא
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,            ?     לעשות-  מוכן אני גם ומפה ומפה מפה הכל מקבלת היא עושה היא מה  השאלה

. זה  את

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    ,      ,  " "     מתחייב  אני אתה גם תקבל עושה גגון ש מה שתעשה ביום

לוינטל  מר

.  . יפה,  יפה או

העירייה  -   ראש חולדאי מר

." "             . גגון  עמותת שעושה מה תעשה שאתה ביום מתחייב אני

לוינטל  מר

   " קיבלה " גגון  100%עמותת     ,     ה  הי זה שעברה בשנה  8,000ארנונה ה,   100%והשנ

      רק  יוצא זה .1,800ארנונה     קטן,  שהמבנה כנראה

   ,                     ניתן  ולכן קשר איזהשהו אלנתן לרב שיש בלי בעירייה כסף לחלק יכולים לא  אנו

           ,          ,"   " היועץ  אדוני יודע לא בכלל ואני אלנתן של עוזרו של העמותה יצחק שיח ל  גם

 ,                   אבל-  מהעירייה הקצאה לבקש עמותה לו שיש עירייה לעובד מותר האם  המשפטי

             ,"   "         ידי  על מנוהלת אשר פלאית עמותה אותה יצחק שיח ל כסף נפזר אנו בטחון  ליתר

   -          .      ,   לא  זה העניינים וכל הפרסומים כל למרות התמיכות בתוך הוא אלנתן של  עוזרו

,         ,      -    ,   השמש  תחת חדש ואין נוהג כמנהגו עולם במקורות שנאמר מפריע ולא  מונע

קוהלת.
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לוברט  מר

?   קיבלו  הם כמה

לוינטל  מר

?  ,        , נכון  בשבילם תצביע תכף אתה תכף יקבלו

לוברט  מר

כמה?

לוינטל  מר

.          .   קיבלנו  ואני שאתה ממה יותר טובים אלפים כמה

,      , -   "         נפלא  גוף אותו אביב ברמת ד חב בית את מקבל אתה אבל

העירייה  -   ראש חולדאי מר

,         דברים  כמה בשביל עובד לפיד טומי

לוינטל  מר

?     משהו  קשור עכשיו טומי

העירייה  –    ראש חולדאי מר

." "         ,         שינוי  מצע את מגשימים אנו הרבה פה שמקבלים הדברים לאותם דווקא
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לוינטל  מר

    -   ד  בעמו שלנו מהמצע  14חלק   -       מהעירייה, מקבלת אביב תל במרחב  ההסתדרות

            . '    ½    בכלל  שילמה לא ההסתדרות שנים במשך שח מליון בגובה מארנונה  הנחה

       ,      ,           שזה,  רוצים עכשיו אבל לה ימחקו אולי החוב עם לעשות מה יודעים לא  ארנונה

 .      .              ,   למה  נפלא דבר זה הארנונה כל את השנה לה מוחקים ולכן ומסודר רשמי  יהיה

?        ?    ?         וקטן  חלש גוף כזה זה מה הארנונה את להסתדרות למחוק צריכה העירייה

   ,            ,         הוא  ספורט בספורט להתמקד רגע רוצה אני אבל מעניינים גופים מיני כל פה  יש

   ,    ,    ,   -    .   מגביע  זו מהטלביזיה זו העל ליגת בכדורסל אביב תל מכבי מעניין מאוד  תחום

-             .     , אביב  תל למכבי מליון רבע מקבלת היא תמיכה מבקשת לאלופות  אירופה

   ,             גביע.  אחרי בטלביזיה השידורים של מהזכויות שמקבלים מליונים אחרי  בכדורסל

.    .      ?             כתוב,  כך יודע לא אני מליון רבע עוד להם לתת צריכים אנחנו אירופה

לוברט  מר

.       ,     גדול  כבוד זה בגביע זכו הם אבל

לוינטל  מר

. נכון  זה

      .               האשה  יום היה הבינלאומי האשה יום על מאמר לקרוא לי הזדמן  השבוע

,     -           ,       דיין, יעל העירייה ראש סגנית את ביניהם אנשים מספר ראיינו  הבינלאומי

         ,        ,     נותנים,  שלא לה כואב שבאמת במילה מילה מדוייק לא חופשי ציטוט וזה  שאמרה

,      .     התמיכות  ועדת והנה נשים לספורט באמת כסף
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דיין'  גב

.     מדוייק  לא הוא הציטוט

לוינטל  מר

       .    -     בעמוד  מסתכלים אנו מאוד מדויק פה שעשית מה  21אבל       מספר,  סעיף פה  -7יש

       ,      ,     הזה  לדבר ונותנים הערבי והמגזר נוער הנשי הספורט לקידום  450,000העמותה

         :         זה'.  גברים על ליגת המדויק הפרוט את יש ואז  450שח   זה,   0ונשים החלוקה.   זו

 ?        .  ,             מי  זה על החליט ומי והנוער הנשי הספורט עם הזה היפה הסעיף של  הפנימית

             ,    !  ?   הכדורסל  לליגת לתת שצריך חושב אני כי מאוד חבל את תמיכות בוועדת  יושב

. כסף  בנשים

דיין'  גב

.              ,           מידי  יותר מקבלים שהם תגיד אז כי מקבלים הם כמה לדעת רוצה לא אתה

לוינטל  מר

    כרגע  כתוב .0פה            ,           יודע.  לא שאני דברים יש אולי מקבלים הם כמה יודע לא אני

דיין'  גב

.    -     נשים  כדורסל יהודה בני על תסתכל

לוינטל  מר
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 ,       -     -     שם  יש פרטיים עסקים זה אביב תל ומכבי אביב תל שהפועל התרשמתי  אני

   ,              -         אותי,  תקנו חושב אני יהודה מבני מגן חזי זה יקרים מאוד בעלים שם יש  משכורות

   , -              .   תאומים  מושיק אביב תל במכבי כץ רענן והמיליירדר מזרחי שמעון טועה אני  אם

      .         , -     שילמנו  הקודמת בישיבה אגב להם שילמנו שכבר אביב תל בהפועל סגול  וסמי

 -                  ,     פראיירים  כמו שילמנו ואנו משהו שילמו לא הם כי לנו שחילטו ערבות  2.5להם

     .                . צריכים-  אנו מדוע תמיכות כמה עוד מאתנו מקבלים הם עכשיו אז העירייה  מליון

   ,      ?       בעצם  אנו ומקצועיות מקצועניות לקבוצות האלה הקבוצות לכל תמיכות  לתת

.        ,          , היקרים,  הדברים כל את הזרים השחקנים כל את מממנת העירייה בשרשור

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?      .   מדבר  אתה למה נכון לא זה

לוינטל  מר

         ,               יכלו  האלה שהקבוצות חושב ואני כאן שקורה מה וזה כאן שכתוב מה שזה  משום

.      , חושב  אני כך לעצמן לדאוג

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         מדובר  מה על מבין לא אתה

לוינטל  מר
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.                ,    -           החומר  את שקרא אחד יחסית עוד אני כי בעיה זו מדובר מה על מבין לא אני  אם

.          ?      ,         כלום  בטח מבינים לא הם האחרים חושבים מה מבין לא אני אם לי תאר

  ,     .                   אני, אופן ובכל הזה התמיכות קובץ עבור להצביע לנו שאל חושב אני  בקיצור

                    ,   הרב  של העובד של העמותה בלי הקובץ על להצביע או בנפרד להצביע  אבקש

.            ,   נורמלית,  לא בשחיתות שמדובר חושב אני יצחק שיח אלנתן

. רבה  תודה

לוברט  מר

?      ?     בעיה  זה רק טוב הכל לזה פרט

לוינטל  מר

.    ,    .             נורא.  לא שמעת לא לי טוב לא שהכל ציינתי כרגע אני לא

שכנאי'  גב

. -              -       אביב  תל מכבי לגבי וגם ההסתדרות לגבי גם ספציפית תשובה לקבל מבקשת אני

ספיר  מר

בוודאי.

.    ,      , " המועצה  חברי העירייה ראש אדוני ר היו כבוד
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.          ,   הנושא  לגבי זה בלבד קשישים למועדוני בהקצבות מדובר ההסתדרות לגבי  ראשית

   ,        ,        . למועדוני  זה ההסתדרות לבתי לא זה ההסתדרות לבנין לא זה ההסתדרות  של

.        ,         בעדה.  שכולנו חושב ואני וטובה ראויה מטרה בהחלט זו קשישים

הרץ'  גב

.   פוליטית  למטרה לא

ספיר  מר

.            : הקודמת  בישיבה לדברי אותך מפנה אני האופרה לעניין

לוינטל  מר

.     פה  אותם לי אין

ספיר  מר

       -   -        , התרבות  לנושאי עדיפות נותנת ובצדק אביב תל שעיריית חושב אני התרבות  נושא

                 ,   - של  התרבות כבירת אותה ולחזק אותה להשאיר מטרה מתוך יפו אביב תל  בעיר

    -                 , תמיכה  של הזאת המגמה את לחזק שצריך חושב בהחלט ואני ישראל  מדינת

.        ,    ,    , הישראלית  לאופרה גם ובכללם תרבות לגופי תרבות למועדוני לתרבות וסיוע

שכנאי'  גב

,   שמחה  מאוד אני
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ספיר  מר

.        ,         לשאול  תוכלי זה ואחרי ודבר דבר לכל תשובות אתן אני

שכנאי'  גב

,          .            : הבמה  מעל כאן לי הובטח האישית דעתך שזו שמחה מאוד אני ברשותך  דקה

 ,          -         שיתקיים  העמותות של ההקצבות של בנושא חודשים כמה לפני דיברתי אני  כאשר

        אני  וגם העירייה בהנהלת דיון

   .                  , שזו  זה התמיכות חלוקת לגבי באמת העירייה של המדיניות מה לראות אליו  אוזמן

   ,          ,        - זו  אבל דעתך את מעריכה מאוד אני בתרבות יותר לתמוך שצריך האישית  עמדתך

.           המועצה  חברי כל של עדיין הדעה לא

ספיר  מר

,       ההקצבות  בוועדת שהובעה הדעה זו

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    -   דיון  יתקיים דיון שיתקיים אמרתי

שכנאי'  גב

.         ההקצבות  את פה יש בינתיים אבל
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ספיר  מר

כן.

שכנאי'  גב

     -     לתמוך  צריך שלדעתו עמדה כאן מייצג דורון

העירייה  -   ראש חולדאי מר

-    ,     ה  אבל דעתו את אמר  MATCHINGהוא     זה  האופרה  MATCHINGשל האופרה    של

.       המדינה  עם ההסכם פי על

שכנאי'  גב

.            ,         עדיפויות  סדרי על בכלל מדברת אני האופרה על כאן מדברת לא אני

וירשובסקי  מר

     ?          ,         לא  זה על זה את מחזקים איך אבל לחזק רוצים כולם והתרבות האמנות  בתחום

דנו.

שכנאי'  גב

    -       ,           דיון  שיתקיים סיעתי ולחברי לי חודשים כמה לפני לנו הבטיח העירייה  וראש

. זה  בנושא

ספיר  מר
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,        .      ,    ?     תשובות  לשמוע רוצים אתם ותדברי לפה תעלי בעיה אין אשב שאני רוצה  את

.   תשובות  אתן אני

.     לענות  חייב לא אני

"  - ר  היו שומר מר

תענה.

ספיר  מר

.       עונה  ואני בכבוד מתייחס אני

 ,      ,           ויש  ממשלתית השתתפות לעומת עירוני מטשינג מקבלים שאכן גופים מספר  יש

.        -           גופים  לאותם מטשינג לתת המדינה לבין העירייה בין הסכמים של מערכת

                  ," "  מוסד  פטור אישור של כתוצאה בארנונה בשינוי מדובר אכן גגון עמותת  לענין

מתנדב.

        ,   :     -   מוגדר  הספורט של הנושא ראשית הספורט וקבוצות אביב תל מכבי  לעניין

     .        ,   במועצת  אישרנו אנחנו העיר במועצת אושרו שבעצם ברורים מאוד  בקריטריונים

.       הספורט  לגופי הקריטריונים את העירייה

לוינטל  מר

      נותן  אתה לזה  5,000אבל  4,000ולזה        -   הרבה,  נותן אתה בכדורסל אביב תל  ולמכבי

מאוד.
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ספיר  מר

    ,               אתם  עכשיו מועצה כחברי שלכם הבקשה לפי קריטריונים מאשרים שאנו  עד

    נשנה-  בואו אומרים

 -      .        .       צריך   קריטריונים יש אם ככה עובד לא זה אחרים דברים ונעשה הקריטריונים  את

.  ?    .   יפה  גילה נכון קריטריונים לפי לפעול

       ,           הספורט,  של התקציב ועיקר הקריטריונים לפי הספורט לגופי נותנים אנו  לפיכך

.          ,         העמותות  במסגרת נוער של ולפעילות נוער ולקבוצות נוער לגופי מועבר אכן

 . -        ,          : אני  עופר נווה מכבי לקבוצת למשל מכובד מאוד תקציב אישרנו אנו נשים  ספורט

    ,           ,       גם  והביאה הנשים של העל בליגת שפעילה ראויה קבוצה בהחלט שזו  חושב

.             ספורט,  בקבוצות לתמוך ראוי שבהחלט חושב ואני להשגים

ויסנר  מר

?   כדוריד  קבוצת זה

ספיר  מר

כדורסל.

אגמי'  גב

?   להם  אישרתם כמה
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ספיר  מר

                ,     שהיתה  לתמיכה יחסית מכובדת בהחלט תמיכה אושרה אבל פה לי רשום  לא

. שעברה  בשנה

.         הדברים  כל על שעניתי חושב אני

         ,        ,     צריך  המשפטי שהיועץ חושב אני אלנתן הרב של עוזרו יצחק שיח עמותת  לעניין

     ,  -          ,             לא  שזה יתן בסדר תקין שזה יתן הוא אם תקין לא או תקין זה אם תשובה  לתת

. לא-  תקין

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

? מה  תקין

אלנתן  מר

.           הזה  בסעיף משתתף לא שאני מודיע אני

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

?              ? שלה  ההשתתפות או התמיכה עצם לגבי תקין מה תקין

אלנתן  מר

.  ,  -             אליו  במרכאות קשור שאני בגוף משתתף לא שאני מודיע אני

ספיר  מר
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 היקרים  והעובדים ההקצבות ואנשי הכספים לאנשי להודות גם רוצה  אני

  ,               והפיקוח, התמיכות הכנת בנושא שהושקעה הרבה העבודה על  והנכבדים

.   התמיכות  על והבקרה

"  - ר  היו שומר מר

?            ,  .   גילה  המועצה לחברת לענות רוצה אתה אחז סדר לפי נלך

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

       ,               שוועדת  כך על שמדבר הפנים משרד של מיוחד נוהל מכוח הוקמה התמיכות  ועדת

    מ  מורכבת תהיה .3-5התמיכות   מועצה-  חברי

הרץ'  גב

. מועצה  חברי

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

כן.

.    ,      .   נאמר  כך מיוחדת וועדה זה ברור לא זה

הרץ'  גב

.       ברור  מאוד זה מועצה חברי

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו
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 ,         ,         ,   ברור  שלושה עושים היינו נגיד בשלושה נגיד שמדובר כיוון הוא שנוהג  נכון

.    ,     יחס  של ייצוג של בעיה שהיתה

הרץ'  גב

.           ,           החוק  דרישות על עונה זה מועצה חברי ושני אחד עיר ראש סגן

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

   ,              ,         זה  אלא הפקודה של מהמסכת חלק לא זה כי הזה העניין את לבדוק מוכן  אני

   ,        ,              , לא  אני אותו יש כלל שבדרך הייצוג שאלת של לחלוטין איזכור שם אין מיוחד  נוהג

.            ,      ,             זה  את לבדוק מוכן אני אבל נכנס זה למה חובה ועדת או רשות ועדת זה אם יודע

וירשובסקי  מר

.   חובה  ועדת זה

וולוך  מר

   ,              ,       לא  שאני העירייה מועצת במת מעל גם מודיע אני תמיכות בוועדת גם הודעתי  אני

.                     אליו  נגיעה לי שיש תמיכות ועדת של נושא בשום ובהצבעה בדיון משתתף

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.     איזה  להודיע צריך אתה

מינקה'  גב
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. דבר  אותו

"  - ר  היו שומר מר

.   דבר - אותו ליאורה

אגמי'  גב

.     משתתפת  לא אני גם

שכנאי'  גב

               .       ארוכים  חודשים לפני כבר אלי שלך ההבטחה למרות העירייה ראש אליך פונה  אני

,           הקריטריונים  על העירייה בהנהלת מסודר דיון שיתקיים

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    -        ,         הדיון  יתקיים יהיה לדיון שהמצע ברגע הזה לדיון המצע את עכשיו מכינים

הרץ'  גב

?     עליה  כועס אתה למה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         קודם  כבר זה את לה אמרתי

"  - ר  היו שומר מר

,            תמיכות  ועדת פרוטוקול לאישור להצבעה נגשים אנו



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -161- 

אגמי'  גב

.      -   משתתפת  לא אני לי ששייך במה

הרץ'  גב

.         פה,  להצביע יכולה אני רק לדעתי

"  - ר  היו שומר מר

. בטוח  לא

?    .     בעד  מי שמית להצבעה ניגשים אנו

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

איןלוינטל שומר.1
הרץחולדאי.2
אגמי.3
כחלון.4
דרורי.5
וולוך.6
טיומקין.7
גיא-.8 אבי
דיין.9
מינקה.10

קריאה

,     להצביע  יכולה לא ליאורה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו
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. הודיעה  ליאורה

הרץ'  גב

?         להצביע,  יכולה לא היא למה רגע

ת      ו א י ר ק

"  - ר  היו שומר מר

 - המשך         ה ע ב צ ה

: " ה  ה בעד

לוברט. 11
שכנאי.12
ויסנר.13

וירשובסקי  מר

.     בהצבעה  משתתף לא אני

לוינטל  מר

.         נמנעים   שאין להיות יכול לא זה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    ,   הבדל  יש משתתף לא הוא
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זעפראני  מר

.         בהצבעה  השתתפתי לא שאני רשום שיהיה

"  - ר  היו שומר מר

.      , משתתף  לא זעפראני בפרוטוקול רשום

,  – 13בעד –  נגד   מועצה .2חברי מועצה   חברי

לוינטל  מר

.      ,         יצחק  שיח בלי זה על בנפרד שנצביע ביקשתי אני

"  - ר  היו שומר מר

.      . הצביע  לא הוא תשובה קיבלת

לוינטל  מר

.            ,             עמותה  וזו עירייה עובד הוא כי זה את להביא אפשר בכלל האם שואל אני

"  - ר  היו שומר מר

?       לשני  אחד שייך זה מה

לוינטל  מר
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?                 שלו  לעמותה מהעירייה הקצבה לקבל יכול עמותה בעל עירייה עובד

העירייה  -   ראש חולדאי מר

     , -          .         פי  על עמותה אדם בן בבעלות לא היא עמותה עמותה בעל עובד כזה דבר  אין

חוק.

סעיף:   ' 4החלטה מס –     תמיכות ועדת .1/05פרוטוקול ר –      ש ו א מ

תמיכות,       ועדת פרוטוקול את לאשר .10/2/2005מיום  1/2005מחליטים

(' ג(   נספח ראה

184   . ' מס    כספים ועדת   19/05  פרוטוקול

הרץ'  גב

,                ,         העירייה,  ראש עם להסכים עכשיו צריכה אני כי בעיות לי עושה ממש אתה  רון

, ממש  וזה

"  - ר  היו שומר מר

     , ב  צודק הוא צודק .100%הוא רון-, 

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         אחרים  של הדיבור לזכות רגישה את

הרץ'  גב
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.    , תסחף  אל תגזים אל

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    .   מתרגש  אני מפתיעה רגישות איזו

הרץ'  גב

. תתרגש  אל

לוינטל  מר

"           .             ר  יו על אתך מדבר אני באופוזיציה לא שהיא להגיד בשביל עילה כבר  זה

.         באופוזיציה,  לא הרץ גילה בסוף אופוזיציה

"  - ר  היו שומר מר

.      ,  ,   להתייחס  לגילה תן רון מהאופוזיציה מבקש אני

הרץ'  גב

שינוי.

"  - ר  היו שומר מר

.   קשה  במצב שינוי

לוינטל  מר
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? דואג  אתה

"  - ר  היו שומר מר

.   דואג,  אני כן

הרץ'  גב

   ,         סעיף  כספים ועדת של לנושא חוזרת  273אני  ,     עמוד-  העיר לב :7לשכת

         ,          ,     זה  על דיברנו אנו כי הפרוטוקול את מביאים היינו שאם כספים ועדת של  החלטה

        .         ,   ל  ע מדובר פה העברה על החליטו והיום במועצה גם ',3.5בזמנו   שח   מליון

,            .    ,    ,     השאלה  על לענות יכול אולי זה משם נעביר מפה נקח פונג פינג כמו ומעבירים

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.          ,     אחר  למקום זה את מעבירים שטראוס בבית לשפץ במקום

הרץ'  גב

 –                 ,     הוקצבו  שאז הכספים עם קרה מה שואלת ואני לקרוא יודעת אני ?3.5גם מליון 

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. הוצאו  לא

הרץ'  גב
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?    ?      ,      . "         אני  הלאה עבר אתו קרה מה הזה הכסף אז ר תב לנושא הוקצב שזה כתוב  לא

   ?      ?      .    , בעצם  זה לעמודה מעמודה מעבירים חשבונאי טיפול זה שואלת אני יודעת  לא

?   פה  שעושים מה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    .      ,        , הכל  זה מתממש לא הוא קורה לא שהוא עד תכנון זה

הרץ'  גב

       ,            -     נושא.  על פה דיברנו להעביר לא הזה מהסכום למשל למה שואלת אני אז  יפה

?    ?    ,       לא,  למה לא למה לסמים ממנו חלק תעביר סמים

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. "   ר  תב בכלל זה

הרץ'  גב

   ? ה  אבל מה .3.5אז "        , "           ר-  תב היה לא הוא ר לתב היום אותם מעביר שאתה מליון

.3.5העברת  "         "     ר  תב כן שהוא למקום ר תב לא שזה

קריאה

. "   ר  תב כן זה

הרץ'  גב
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?        ?     לי  רשום לא למה פה לי רשום איפה

"  - ר  היו שומר מר

.         להעביר,  ניתן שלא לה תגידי סימה

     ' התקציבים'  –  אגף ומנהלת גזבר ס פריימן גב

. "         ר  לתב יועד שזה הסבר יש בהחלטה

הרץ'  גב

        של.  בסך תקציב אישרו '.3.5לא   שח  מליון

    ' התקציבים'  –  אגף ומנהלת גזבר ס פריימן גב

"  ,         "  , "           ר" לתב שטראוס בית לשיפוץ שיועד ר מתב ר תב של הסבה יש בהחלטה כ  בסה

.     חברתיים  לשרותים לשכה להקמת

הרץ'  גב

   .    ,  ?           תאור  אבל ההחלטה שזו יפה המודגשות האחרונות השורות שתי על מדברת  את

 ,                    .     שפה  דיברנו שאנו דבר פה לכם להביא רוצה אני הזה ולעניין כזה לא הוא  המעשה

              ,       . מליון  כחצי להעביר של הנושא על אבל פה איננו וירשובסקי דיברתי  במועצה

 –          ,    .     "   ,       וועדה, אני וגם וירשובסקי גם פה ואנו ארנון יגאל ד לעו היה זה דולר  דולר

       ,        ,       שאנו  הבדיקות פי על להעביר אפשר שאי אמרנו הזאת המועצה ידי על  שנקבענו
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, "   -                   וזו-  ד לעו אביב תל עיריית בין יריבות מחוסר בוררות לקיים מקום גם אין  עשינו

.   שלנו  ההחלטה היתה

           ,             כבר  פשרות שוועדת פה נאמר שבה פשרות ועדת של הנושא עלה מכן לאחר  ישיבה

 100קיבלה     ,        ,  . לראות  הצלחתי ואכן ההחלטות את לראות ביקשתי נזעקתי  החלטות

.                    . דולר  מליון כחצי העברת של בעניין גם היתה ההחלטות אחת מההחלטות  כמה

         ,             שאנו  למה בניגוד בעצם שהיא ההחלטה את כתבו איך לכם להראות רוצה  ואני

   :   בשנת.  ההחלטה וזו  2002אמרנו "             יגאל  ד עו עם פשרה הסדר הכספים ועדת  אישרה

.                   -   עזריאלי  מרכז מכרז בעניין שרותיו בעבור ידו על שנקבע טרחה לשכר בקשר  ארנון

.            ,             נוספת  פעם ייבדק הוא כי וסוכם ההסדר את אישרה לא המועצה דבר של  בסופו

  -                 מרדכי  המועצה חברי עם יחד המשפטי היועץ פעל חודשים מספר  במשך

        -          ,   את  למעשה שילמה לא אביב תל שעיריית לוודא מנת על הרץ וגילה  וירשובסקי

           ,        ,  . לכך  המועצה חברי שני חתרו עדיין אושש שהדבר לאחר גם ואולם הטרחה  שכר

     ,             .   מה  לא שזה לפרוטוקול מודיעה ואני לכם מודיעה אני לבוררות יועבר  שהנושא

   .      -        ,       לא,  ואני ההחלטה של סילוף עדינה בלשון פה ויש שהוחלט מה לא זה  שנאמר

          ,     ! ?           אדוני- עליך גם מסתכלת ואני פונה ואני זה את עשיתם אתם איך  מבינה

           ,              , זכות" לך שאין אומר אתה כי אומרת כשאני כועס נורא שאתה יודעת שאני ל  המנכ

       .      ,      ,     ב-  והפכתם לקחתם אתם המשפטי ליועץ וגם חשוב לא אבל נכון שלא מה לענות

180 ,    .          ,       אם-  גבירתי לכן וחרפה בושה שזו חושבת ואני וירשובסקי ושל שלי  החלטה

      ,         ,       תקחי  גם ובכך עכשיו שתתקני מבקשת אני ההחלטה תהיה שזו רוצה  את

    בסך-  שהתקציב  3.5אחריות      ,       שזה  פה כבר תצהירי הראשונה בשורה שכתוב  מליון
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,        .       משחקים" שאתם מרגישה אני כי אתנו תשחקו אל אבל לשנה משנה שעבר ר  תב

.  -          ,           לאישור.  שצריך כמו זה את תביאו זה את לאשר שאסור חושבת אני אתנו

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.        -         הזה,  הדבר את לקבוע פשרות כוועדת שלנו סמכות זו אגב

הרץ'  גב

           ,               לומר  לא בפרוש היא שלכם והסמכות נכון לא שזה כל קודם לך מודיעה אני  אז

,       .             חתר  וירשובסקי לא לבוררות יועבר שהנושא לכך המועצה חברי שני  שחתרו

  .       ,                 גם, טוב בזמן באת עכשיו פה הגעת סוף כל שסוף שמחה אני  וירשובסקי

 , "                ,     כשאנו  ד העו ובין בינינו יריבות מקים לכאורה זה כי לבוררות לא אמר  וירשובסקי

.     כזאת  יריבות שאין אומרים

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

?            ? יריבות  אין אז לו לשלם לא מה אז

הרץ'  גב

  ,     ,               שכאשר, מהציבור שנסתרת פשרות ועדת של בהחלטה תכתוב לא אתה  אדוני

.                 ,     פלילית  עבירה עוברת שאני לי להגיד צלצלו עוד במשרד אותה לצלם  לקחתי

 ?        .      ,         איך,  הזה הדבר זה מה שם אחכה אני למשרד אלי המשטרה את תשלחו  אמרתי

?          ,    ,    ,   הזה,  העניין עם להרגיש צריכה העיר כתושבת מועצה כחברת דעתך לפי אני
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.  ,  -   אחז  לא עושה אתה מה

וירשובסקי  מר

?       פה  היום מופיע הזה הסעיף

הרץ'  גב

לא.

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.            ,   מדובר  מה על יודעים לא והם מופיע לא הוא

וירשובסקי   מר

    ב  אתך מסכים -.100%אני

"  - ר  היו שומר מר

.              ..     אז  אמרת שאתה מה את מעלה היא היום מופיע לא זה

הרץ'  גב

לא.

וירשובסקי  מר

.    '             הרץ  גילה הגב שאומרת מילה לכל מסכים אני הזה בעניין
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הרץ'  גב

.      ?             חשוב,  מאוד זה דבר לכל מסכים שהוא אמר שוירשובסקי רשמת את

ויסנר  מר

. ארנון  יגאל

הרץ'  גב

 ,              ?         ואחר  הסבר דברי העובדתית ברמה מעלים כאשר כי זה את מעלה אני למה  הרי

              ,         ההסבר  דברי בין קשר יש תמיד לא החלטה מנסחים האלה ההסבר מדברי  כך

.        ,       שתתייחסו,  רוצה אני ולזה מלינה אני כך ועל להחלטה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.      ,          ,       אחר  נושא זה כספים לועדת נושא לא זה כספים לועדת קשור לא זה

הרץ'  גב

   .       עמוד  פה משהו עוד לי .5יש                לשימור-  מבנים העתקת פרוייקט של הנושא את  יש

       ,                ,   של  מזה פחות לא רב ברגש עונה העירייה ראש את שמעתי ואני מוזס פה  עלה

     ,    .      ,      ,   של,  הנושא האם שואלת אני שלו בסמכות שלא שלו ביכולת שלא לו שאין  מוזס

 ?   "    ,   "        - יותר  הדירקטוריון ר יו אתה שלה ר יו שאתה לחברה שהולך המבנים  העתקת

גרוע.
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.     "    ,      –  אתה  קלות בכזאת למה העירייה ראש מ מ אתה וולוך נתן אדוני שואלת  אני

   ,        -       לי  שאומר כלכלי לפיתוח לרשות שהולך המבנים להעתקת הסכומים בעד  מצביע

           . -           - שנשאלה  שאלה נשאלת שפה בונה לסולל הולך בכלל שזה העירייה ראש  פה

          -       , לפיתוח  הרשות שמקבלת התקורה מה שאלו המקומות באחד אחר  במקום

     .        ,  -     לדעת.  רוצה אני עליהם שליטה לנו אין שאנחנו מליונים פה מתגלגלים  כלכלי

   .                 זה  ואם כלכלי לפיתוח לרשות עובר הזה בפרוייקט מאשרים שפה מהסכום  כמה

      -          , -       זה  את תעביר אביב תל שעיריית כדאי אולי אז בונה לסולל עובר דבר של  בסופו

-                 , - לקבל  צריכה היתה כלכלי לפיתוח שהרשות התקורה ואת בונה לסולל  ישירות

                 ,      , של  נושאים מיני כל אחרי שרצה כחלון ליפה קצת למוזס קצת ניתן אלינו  ניקח

     ,          !    .     צריך,  שאתה בוודאי זה על לענות צריך אתה כסף הרבה כסף הרבה יש  רווחה

.  ,  .   קשקושים  קשקושים זה על לענות

"  - ר  היו שומר מר

?   משהו  עוד יש

הרץ'  גב

.                ,     הזמן.  את היום לכם הארכתי לא מאוד אני לב שמת אם כן

    ,     :         ,   ,   ד, עמו טאגור חניון משהו עוד שהיה ידעתי כן הנה -9אה       אותך. שואלת  אני

.         "     ,         פה  בקואליציה הגדולה הסיעה ר יו אתה וולוך מר העירייה ראש מקום  ממלא

-    . "              - חודשיים  לפני ר לתב תוספת לאשר שלנו המטורפת הדחיפות מה שואלת  ואני

,  .    -          ,    ,   רבותי  זה זהו חודשיים לפני שהיה מה כאילו התקציב אושר העירייה ראש  אמר
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 .     .       , ד  שבעמו מסתבר שלא מסתבר זה עם תחנקו ,9אישרתם     טאגור  חניון  תראו

          " מ  פחות לא של סכום ר לתב ? 2.7מוסיפים          .'   אם-  בזה בוער כך כל מה שח  מליון

   ,                     על  מדברים נורא כך כל הסמים של בנושא שהמצב ואמר פה עלה סיעתך  חבר

              .     בקדנציה  הזה בנושא טיפל שטיומקין יודעת אני הסמים לתוך שנסחף  נוער

      .       ,         כך. כל מה שמדברים הבריאותיים בנושאים שלך בסיעה נושאים יש  הקודמת

ב  - 2.7דחוף      ,    ?        '   אני-  לך אומרת אני אותי שכנע טאגור בחניון לתקוע עכשיו שח  מליון

,                ,    ,   הבאות  המועצה ישיבות בשתי שתיקה עלי אגזור אני ארד אני סליחתך את  אבקש

       .      .    .       לנו  שיש חושבת אני לנתן מדברת אני אותי תשכנע פה מדברת אותי תשמעו  לא

,                   לעשות  צריכה עירייה שבאמת לדברים אותם להפעיל שאפשר כסף סכומי  פה

           ?  .     להעתיק  זה עירייה של וחובותיה סמכויותיה מה לטפל צריכה עירייה  שבאמת

?    ?    ?       קרה?  מה קרה מה בעיר אוטוסטרדות לפתח זה מבנים

                ,         לנושאים, כספים להשיג מנסה לא אפילו הרי אני ממך מבקשת באמת אני  רון

.       אותם  דוחפת שאני חושבת שאני

  ד  בעמו ,15וכמובן             ,     הקודמת, בקדנציה שהיו המועצה חברי לפחות תשכחו  אל

.   האופטיים  הסיבים פרוייקט

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?             לעירייה  כסף הרבה שיכניס פרוייקט עם הבעיה מה

הרץ'  גב

.     לך  אומר אני תכף
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 -       ב  העירייה של חלקה זה ? 50,000מה          ? ' אני-  כלכלי לפיתוח הרשות זה מה  שח

      : "      ?       כלכלי?  לפיתוח הרשות ל מהמנכ מבקשת אני לי להסביר יכול אתה  שואלת

        בסך  חלקה את לעירייה - 50,811העבירה      ,' נגיד  בוא אבל '.50,000שח שח 

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.                   אופטיים  סיבים ממכירת כתוצאה התמלוגים לגבי הרשות ובין בינינו הסכם יש

הרץ'  גב

?         כלכלי  לפיתוח הרשות קיבלה תמלוגים כמה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.          , ההסכם  את זוכר לא אני הסכם יש

הרץ'  גב

.    ?  ?       לך  נראה מה צריך שאתה חושב לא אתה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.      , במועצה  אושר ההסכם הסכם יש

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.     פה  שאושר הסכם יש

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר
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.    -    ,      , מקבלים  ככה להסכם בהתאם במועצה אושר הוא הסכם יש

הרץ'  גב

.          ,   החישוב  את לעשות רוצה אני לדעת רוצה אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

תעשי.

הרץ'  גב

.   פרטים  לי תן

העירייה  -   ראש חולדאי מר

?         הפרטים  את לקבל רוצה את עכשיו

הרץ'  גב

?          ?  ? הנהלה  לישיבות אותי מזמין אתה מה מתי אלא

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.         הנהלה  לישיבות אותך מזמין לא אני

הרץ'  גב

.             במועצה,  הייתי לא גם יכול היית ואם נכון
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

,        .           הפרטים  את רוצה את זה על יושבים לא הנהלה בישיבת גם

הרץ'  גב

?      -    ?          .   הציבור  מעין שחסויה פשרות ועדת זה על יושבים כן איפה הנהלה בישיבות  גם

?        ?  , סימנים  לו עושה אתה מה אדוני סליחה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.            ?       לבדוק  לגילה יעביר שהוא מתומר תבקשי זה את לבדוק רוצה את

לוינטל  מר

.      .       משפט  בית רק חומר שום לך יתנו לא

הרץ'  גב

 -                     אמר?  פשרות ועדת של הנושא שהיה הקודמת שבפעם לך להגיד רוצה אני  למה

   ,          .        ,      - " אני  אבל לצלם לי לתת רצו לא לראות לי נתנו ואמנם לראות לך יתנו ל המנכ  פה

.   לך  להחמיא חייבת

                  ,     על  נלחמים שבאמת מועצה חברי אותם לכל פונה ואני לכם אומרת אני  אבל

                 .     של  ובזכויות בחובות בדיוק לא זה אופטיים סיבים הרי וראויים נכונים שהם  דברים

      -        .       עסק.  ממנה ועשו אביב תל עיריית את לקחו להתעסק אסור לעירייה בכלל  עירייה
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,    ,     לקבל,  ויכול משהו לקבל שצריך מי כל את הילדים את הזקנים את ומעיפים  כלכלי

?      ?  ?    .  , אכזרית  חברה אנחנו מה יש מה ברווחה בעיר פה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

,                   ? העיר  את לחפור במקום אופטיים סיבים פרוייקט שעושים בזה הקשר  מה

.              ,   רווחה  מזה ועושים לעירייה זה את מעבירים כסף מזה ומקבלים

הרץ'  גב

.  .            :     בוודאי  האופטיים הסיבים בשביל חפרו העיר את בשבילך הפתעות לי יש

  ,                   ומה  האופטיים הסיבים של בנושא שלנו ההכנסות מה לדעת מבקשת אני  ולכן

.   משם  בכלל ההכנסות

.      ,    , להיום,  מספיק התרגשת להתרגש לא תרגע רגע

"  - ר  היו שומר מר

?            ,         הרבה,  יהיה זה כאשר יהיה מה שדיברת מה מעט זה אם גילה

הרץ'  גב

.           "  :      .     החישובים,  את מקבלת שאני אמר ל המנכ מבקשת רק אני מסיימת כבר אני הנה

"  - ר  היו שומר מר

נכון.
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הרץ'  גב

.   רבה.  תודה יפה

"  - ר  היו שומר מר

. בבקשה,  מיטל

לוינטל  מר

,       זכות   יש שלאופוזיציה יודע אתה

"  - ר  היו שומר מר

     .    ,             הזמן  כל אתה למיטל ונתתי ראשון רוצה לא שאתה שאמרת בכך שהתחשבתי  כמו

.           לומד.  אני גם לומד שאתה כמו מנסה

להבי'  גב

.                  , לפני  תשובות קצת וקיבלתי לפני לברר חלק ניסיתי האמת שיכולתי מה

"  - ר  היו שומר מר

יופי.

להבי'  גב
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.        , - שנאמרו  מדברים להתעלם לי קשה פשוט אליך פונה דווקא אני גיא אבי  חביבה

            ,     השמות  ועדת של החלטה פה ויש הקודמות במועצות הקודמות  בפעמים

                  ,         כל. פה שיש הלב תשומת את מסבה אני אבל נגד אצביע לא אני  וההנצחה

 ,    -              ,   יהודים  העולם מכל שם ידועי גורמים של הם הרחובות כל ביפו הם  הרחובות

         , '    ,    :       העביר',  טורק שגם ראיתי ובראן ג חליל כולתום אום עצמי את שואלת ואני  וכו

. הצעות  כמה

גלעדי  מר

. מאזן  אבו

להבי'  גב

           -        .      , דרך  למצוא אפשר אי ביפו האם עצמי את שואלת אני מה משנה לא מאזן  אבו

     ,              ,     פעם  כל כי גדול יתר קצת מאמץ איזה לעשות ואפשר ערביים אישים כמה  להנציח

   ,      .        -     בטוח  לא להנצחה ראוי שאגאל שאגל פעם עוד זה ביפו לאישור אלינו  שמגיעים

שביפו.

- גיא'  אבי גב

.   ביפו  לא זה

להבי'  גב

  זה  ?2288מה
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- גיא'  אבי גב

         ,      .        ,   לפני  הונצחו האלה האנשים וכל יפו לא זה החדשה אביב ברמת זה ביפו לא  זה

10  ו  .8שנים שנים- 

להבי'  גב

.  .          -        ,     סליחה  יפו שזה חושבת מיד אני מספרים רואה אני כי באמת בפניך מתנצלת אני

אלנתן  מר

.      ,               .     ביפו  אחד ננציח בעזה שינציחו יהודי של שם כל על מיטל הצעה לי יש

להבי'  גב

,269סעיף         .           שרת –  תומר עם דיברתי כלכלי לפיתוח הרשות באמצעות בארות  טיוב

  אותו  שאלתי

         .      -   שזה  לי אמר הוא אין או יש מים תאגיד  PILOTעל         פה.  שמדובר לוודא רוצה רק  אני

.PILOTב-               בארות,  שני על מדובר שבאמת רואה אני כי

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.PILOTזה 

"  - ר  היו שומר מר

      לך  אמר הוא ?PILOTאם     מאמינה,  לא את



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -182- 

להבי'  גב

בסדר. 

"  - ר  היו שומר מר

.    -          ,         מאמין  אני לך אמר הוא אם אבל לך אמר שהוא שמעתי לא אני

להבי'  גב

.       מהדברים  חלק לברר שניסיתי אמרתי

,  -                   כביש  והבנייה התכנון לחוק תביעה כנגד שיפוי כתב על העירייה חתימת  אישור

               .         אותו  רוצים שאנו כביש שזה הבנתי לא אני העתידי הנופש כביש על מדברים  אנו

               -  .     קידום  את משמעי חד באופן מתנה התחבורה שמשרד כתוב אותו רוצים לא  או

   . -              -   עובר  איפה אביב תל עיריית מטעם מלא שיפוי כתב בקבלת דרך כתכנית  התכנית

       ?        ,        ? את  שיאפשר מה זה בגינו לשפות רוצים לא בגינו לשפות רוצים אנו הזה  הכביש

                     , היא  איפה יודעת ולא היא איפה יודעת לא הזאת התכנית כאשר התכנית  קידום

.       אלינו,  הובאה לא ובטח עברה

אלנתן  מר

. המקומית  בוועדה

להבי'  גב
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? הנופש  כביש

אלנתן  מר

כן.

להבי'  גב

מתי?

אלנתן  מר

.        . זה  את זוכר אני הזאת בקדנציה

להבי'  גב

  "     מ  בתמ שזה חושבת .5אני       המקומית  בוועדה לא וזה

אלנתן  מר

  מ" .5בתמ     שיפוי  מביאים לא

"  - ר  היו שומר מר

.   כמוכם  מקצוענים שני

להבי'  גב

.      ,        ?         הרב,  כמו לא זוכרת לא ממש אני המקומית בוועדה היה הנופש כביש דורון
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.  ? לא  הנופש .O.Kכביש   היה,  לא

    בעמוד  פה  39יש      .             על  לדעת מבקשת אני מליונים כמה של המס רשויות עם  פשרה

   ,       בעמוד  המס רשויות עם הפשרה  39מה           על.  לדעת מבקשת אני מצביעה שאני  לפני

 –       ,     ,   .       המס  שלטונות פשרה הסכם התחייבות המס רשויות עם הפשרה  3.877מה

מליון.

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

           ,       "       גדול  השג בו רואים שאנו הסכם המס רשויות עם מ מו לאחר פשרה הסכם  זה

.   בזה,  וסגרנו מאוד

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.     יותר  הרבה מאתנו דרשו

להבי'  גב

?       מתפשרים  אנו מה על אבל

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.             בעירייה  שיש עודפות הוצאות מיני כל עבור זה

וירשובסקי  מר

?   הכנסה  מס זה
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 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.          ,           כסף.  מעט לא לנו שחסך העירייה של מאוד גדול השג זה כן

להבי'  גב

      ,             .     רוצים  שאנו מפני תקציב לו נותנים שאנו רואה אני גן מועדוניות של  הנושא

              ,     עמותות  ידי על שהופעלו מועדוניות צרוף עקב המועדוניות מספר את  להגדיל

                .   לתפעול  עוברות הורים מועדוניות איזה לדעת רוצה הייתי עירוני לטיפול  הורים

   ,         עמוד,  מקומי לתפעול עוברות לא איזה .42מקומי         לאחרונה .  בכותרות היה זה  הרי

.        ,            ,       מי  יודעת לא אני אשי הרב לגבי יודעת לא אני האשכול לגבי שפתרנו יודעת אני

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.          ,           זה  את לנהל להמשיך יוכלו תקינה בצורה זה את שינהלו מקום כל

להבי'  גב

?                 הזה  לדבר מבקשים אנו תקציב כמה יודעים אנו איך אז

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.    .     תעריפים  זה התקציב בספר מופיע הכל

להבי'  גב

,        ,     תקינה  בצורה שמנוהלות והמועדוניות הבעיה את פתרנו אז
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 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. להתנהל  ממשיכות

לוינטל  מר

 ,                   צריכים  משכורת מקבלים שלא העיר מועצת שחברי בזה מובנית בעיה איזה  יש

  את  ולקרוא לשבת

             ,         אותם,  להבין שאפשר שורות מיני כל או מטעות כותרות שם יש ולפעמים  החומר

      ,           ,         .   אנו  זה על ללמוד צריכים אנו זה את מקבלים שאנו החומר זה אחרת או  כך

   ,    ,          ,   חלקנו  לפחות תוכי כמו אוטומט כמו להצביע צריכים ולא שאלות לשאול  צריכים

-                       הבן.  את הטעתה שהכותרת משום שגויה חלילה והיא שאלה שואלים אם ואז לא

.           ,         ,         לדעת,  צריך היה הוא איך ידע לא הוא איך גדול עליהום עליו עושים אז  אדם

          ,       ,     "   , - כמו  בחבות פה חבים אנו לבדוק זכותו זו משהו בדק כ בסה האדם בן  מסכן

          ,             נקבל, במשהו נטעה חלילה אם פה שהולך מה על אחראים אנחנו  דירקטורים

    -         .       מהמבטים  לא להתרגש צריך לא אז המקצוענים מאחד מזלזל מבט  איזה

.        ,    ולשאול  לבדוק להמשיך וצריך מההערות ולא המזלזלים

לוברט  מר

.         לבדוק  צריך לא גומי כחותמת אתה

לוינטל  מר

.    ,    ,   אני  לא האמת זאת גומי חותמת אתה
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וירשובסקי  מר

. הכרית  אני

לוינטל  מר

                ד  בעמו ומצאתי הכספים ועדת פרוטוקול את פתחתי כל  1קודם   מבית-  תרומה

   .          -    , להם  לתת בסדר הם תרומות להעניק שבשביל לגלות ושמחתי קונסרבטיבי  כנסת

     .              , בעמוד,  זה סבבה הכל תרומות מהם לקבל בשביל אבל לא  1נציגות תרומה,   יש

  והכל  .100%מהם

"  - ר  היו שומר מר

.    , רפורמים  לא קונסרבטיבים זה

לוינטל  מר

.    - הליברלים  ביחד ורפורמים קונסרבטיבים

"  - ר  היו שומר מר

.  .   קדימה  צוחק אני סתם

לוינטל  מר

?     מצחיק,  היה זה אה
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 -     ל  אישור שקיבלה קלישר ששושנה לב  6שים   ל-  700חודשים   , '   באמת- היא  שח

               , ם  חודשיי לפני אחרת לאחת אישרנו אנחנו כי רצינית  10,000פרייארית ' ל   -3שח

. צנועה.  שנים

   .   עמוד,  עצמו לעניין  4טוב                 של,  שמות של ההחלטות על אותנו לעדכן מאוד יפה  דרך

   .        ,       השאלה,  נשאלת כספים ועדת של בפרוטוקול והכל שלהם ההסטוריה עם  רחובות

?                     שמות  מאשרים כספים בוועדת רק או כספים מאשרים גם שמות בוועדת האם

"  - ר  היו שומר מר

.     אליך,  מתייחס הוא חביבה

לוינטל  מר

.      ,        ,    ,   הלאה  מתקדם אני קצרה הערה היתה זו צורך אין אותה תעיר אל

"  - ר  היו שומר מר

.          , חשוב  לא שזה אמר הוא העיר הוא

לוינטל  מר

 ,                        . אולי  נכון מבין אני אם כספים ועדת בתוך להיות צריך לא שזה אמרתי אמרתי  לא

.    ,   נורא  לא מבין לא אני
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268סעיף             :       מכרז,  להגיש הזכות את מקבלת ובצרון עזרה מכירים שאנו מקרה  שוב

    חותכת,  היא  4%הלאה          .         צריך  מה בשביל לי ברור לא מכרז תוציא שהיא כדי  עמלה

         ,        ,   בחוץ  מכרז תוציא ובצרון ועזרה ובצרון לעזרה נותנת שהעירייה הזה הסידור  את

           ,          ,   אחד  אף מטריד לא כנראה וזה קבוע סידור שזה כנראה אבל עמלה עליו  ותקבל

.   אותי  מאשר חוץ

"  - ר  היו שומר מר

.             ובצרון  עזרה חברת את כנראה מכיר לא אתה

לוינטל  מר

,        ,      ,      ,     מסיים  היה הוא כך לההרס צריכה וקרתגו הזקן קאטו עם יודע אתה כמו  זה

.            , שיטה  אותה על הולכים אנחנו אז כזה משהו

"  - ר  היו שומר מר

.        .        .       פשוטה  מטה עבודת זו נושאים פה מעלה אתה עירייה של מטה עבודת זה

לוינטל  מר

ף   275סעי                  .     הגיע,  ומאיפה הזאת החנייה איפה הבנתי כך כל לא אני בו דנו  כבר

.        ,                , כך  על העירו ובצדק כך על העירו כבר המלומדים חברי כל אבל הזה הסכום

.15עמוד         ,    ,       העירו:  ובצדק חברי העירו שלהם הקנים האופטיים הסיבים על גם

"  - ר  היו שומר מר
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חברתי.

לוינטל  מר

. הטובות  חברותי

      ד  לעמו אתך קופץ  18אני ף   283סעי       ד,  לעמו אותנו מפנה  24הוא   פה.  רואים  אנו

                 .     בלשכת  לעיון עתונים לקנות מיוחד תקציב פה לנו יש הדובר בלשכת לעיון  עתונים

 -                   פשוט. שאנו חושב כנראה הזה הסכום את שאישר מי  31הדובר מועצה   חברי

  ,        ,           יעיינו  הדובר ללשכת למעלה ויעלו העתון עלות את לחסוך כדי בבוקר  יתכנסו

       ,      ,        , עוד  יש כי אותו לקפל לא אותו לקמט לא ישתדלו בעתון  30קצת   כפי  מועצה  חברי

 ,         יפה.  יפה אותו יחזירו ואז  , NICLY AND NEATLYשהם     חזרה,  אריאלה בבית  כמו

 ,    .    ,        .     מאחר,  השאלה עכשיו נחמד זה יקרה שזה מניח אני למטה חזרה וירדו  למקום

    ה  עול לעתון - 1,500שמנוי     ,   ' ב  האם בערך  22,000שח     ' ת  לקנו מתכוונים  13שח

 ?   עתונים  של מינויים

        כפול  עתון אותו זה  13האם   ל  לאפשר  13כדי         העתון-  את לקרוא זמנית בו  חברים

    ,   ,   ,   :         ? גם  אולי מעריב ידיעות הארץ שונים בעתונים שמדובר או הדובר  בלשכת

       ?   '  , -  ,     ל,  להגיע מנסה אני פוסט רוזלם ג נאמן יתד הצופה גם אולי .13המודיע עתונים- 

"  - ר  היו שומר מר

?   רוצה  אתה מה



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -191- 

לוינטל  מר

.           הזאת  האווילית ההוצאה את להבין מנסה אני

"  - ר  היו שומר מר

       "      .        ,       את,  גם להוריד ל למנכ אמליץ אני זה את גם נוריד לעתונים גם אישור אין  עזוב

. הזה  התקציב

לוינטל  מר

.          ,             זה  את להוריד יכול אתה עתון ואקרא למעלה אעלה שאני נועד התקציב אם

"  - ר  היו שומר מר

.  ,         קדימה  עתון בגלל נמוכים אותנו תעשה אל

לוינטל  מר

.   שמצבנו  מה זה

 –    מועצה  חברי .50,000מחשוב

גלעדי  מר

.               כאן,   לקצץ יכול אתה אם יודע לא אני אריה

"  - ר  היו שומר מר

   :    .   נתנו  באמת אבל מקצץ לא .22,000אני          ,' זה  את ולראות לעלות אפשר שח
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לוינטל  מר

.      ?     מטורפת  הוצאה זו בזה קונים עתונים כמה

ויסנר  מר

.                  , מועצה  חברי של עתונים של בנושא שתטפל הבטחת אתה שומר מר

"  - ר  היו שומר מר

.        ,        . הזה  בנושא מטפלים אנו שלך השכן את תשאל בזה מטפלים

לוינטל  מר

.           הכנסה  מס של הפשרה לגבי חברותי שאלו

ויסנר  מר

?     טובה,  לא הפשרה רגע

לוינטל  מר

   -            ?         לעמוד  ששאל מי את להפנות רוצה אני מה שום ועל שילמו פתאום  ואז, 25ומה

        ,           ם  מעניקי גם אנו עליו שדובר לסכום שמעבר לראות יוכל '139,000הוא    שח-

     .                   יודע  לא אני הזה הדבר הסדר למען שפעל חיצוני גורם לאותו טרחה שכר  לתשלום

,         לא  או אחד אותו זה אם

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -193- 

.   אחד  אותו זה

לוינטל  מר

.      ,   כן  אומרים הם לא אומרת את

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

?   לא  אומר מי

לוינטל  מר

         ,      .      ,   זה  על להצביע צריכים אנו ביניכם תתאמו אולי כן אומר אתה לא אומרת  סימה

. מעט  עוד

    ' התקציבים'  –  אגף ומנהלת גזבר ס פריימן גב

                 .       בגין  חוץ לגורם טרחה שכר תשלום זה הזה בנושא לחלוטין שונים נושאים שני  זה

.            ,   הזה  להסדר בכלל קשור לא זה החזרים לקבלת פעילות

קריאה

?    , מה  אז שכן ונניח

לוינטל  מר

       ,        .       צריך  היה החשבים שאחד מהחשבות שמישהו חושב אני מוגזם שזה חושב אני  אז

     .      .             ראש  לעשות מה חושב אני כך חיצוני לגורם לשלם ולא הפשרה את ולעשות  ללכת

?      ?      ,     לעשות,  אפשר מה לעשות אפשר מה משהו חושב אני העיר
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,         סעיף  בסוף שם סופר בטעות שמדובר חושב  1אני   לא,   0.1זה  , "   יוצא  שזה ח ש  מליון

100,000.      ,      ,        , " כך  חושב אני שם טעו פשוט במליון שמדובר חושב אני ח ש

"  - ר  היו שומר מר

?   זה  סעיף איזה

לוינטל  מר

  סעיף   1זה    .      ,   שה,  חושב אני אחרונה הלפני בשורה הרקע  0.1עם     וזה-  שגיאה  ,1זה

                 .     בסך  שהסתכם משהו על מדברת אחרונה הלפני השורה לא זה אולי  מליון 0.1אבל

    לעומת" ח  1.2ש     ב,  שמדובר חושב  1אני .1.2לעומת-        טועה,  אני אולי אבל

"  - ר  היו שומר מר

   , שורה  תסתכלי .8סימה מלמעלה 

    ' התקציבים'  –  אגף ומנהלת גזבר ס פריימן גב

.    , טעות  זו צודק הוא

"  - ר  היו שומר מר

.   דפוס  טעות זו

לוינטל  מר

 ,                .         היה,  משהו גם זה אחד במשהו צודק אני אם צודק שאני התברר אחד במשהו  או

.                . פעם  עוד חודשיים עוד זה את מתקנים היו לבוא שווה
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"  - ר  היו שומר מר

.        ,  , יתוקן  וזה טעות זו תמשיך קדימה רון

לוינטל  מר

?    , שלומך  מה אריה כן

"  - ר  היו שומר מר

,         אומר  שאתה מה מקשיב אני לפחות

.   רוץ  קדימה

לוינטל  מר

.   אתה,  זה כן

       ,       בעמוד  מתחיל זה עירונית קייטנה כאן לנו , 45יש     הכל,  העירונית הקייטנה  סיפור

    עולה.  היא  1,185בסדר      ,   עולה  זה לנזקק רגיל  890לאיש       עירייה,  עובד של לבן  אבל

  עולה  ,610זה                       עירייה.  עובדי של לילדים הנחות לתת שלנו הזכות מה יודע לא  ואני

       ,          ,         שצריכים  חושב לא אני פרטי עסק איזה לא זה שלנו פרטי ברכוש מדובר לא  שהרי

.          ,           בסדר  לא לי נשמע זה בקייטנות עירייה עובדי של לילדים הנחות לתת

"  - ר  היו שומר מר

.               אגד  של בקייטנות הנחות נותן אתה אגד לחברי גם
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לוינטל  מר

.            .   אגב  דרך באגד רק יש חברים כן אגד חברי

"  - ר  היו שומר מר

.   החשמל  בחברת גם

לוינטל  מר

.     דעתי  את אומר אני

    עמוד,  באותו   45אגב  5.2בסעיף,   :         ברוכות,  משפחות להיות צריך שהסעיף חושב  אני

,            ,         הוריות  וחד ילדים ברוכות משפחות ולא הוריות חד אמהות עם ומשפחות  ילדים

.       חושש  אני כאלה הרבה שאין

"  - ר  היו שומר מר

.  , נקודה.  אחרון טוב

לוינטל  מר

-                     ,     לסוף  מגיע הייתי ולא אחרון לי אומר היית אם אבל לסוף הגעתי במקרה  אני

  שואב   10הייתי       עוד  ולוקח ממישהו . 10דקות  , חופשי  דקות

"  - ר  היו שומר מר

      אין  הזה בעניין .10פה דקות 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לוינטל  מר

.              ,     העיריות.  בפקודת הסעיף את לך אראה אני לומד שאתה אמרת תתפלא

"  - ר  היו שומר מר

.     הסעיף  את לי תראה

לוינטל  מר

.                .   אותו  לך להראות אוכל ואני השנייה בתוספת זה לך אראה אני

    ד  בעמו אסיים  32אני         .           לך, מוקדש זה טיומקין מר לראות נפש משובב פשוט  זה

    , ד  עמו הזה  32העמוד ,     ,           ואני. כתוב וכך הוצאות רגיל הבלתי מהתקציב  הורידו

   :        ,           ו  נתנ נתנו למה יודעים ואנו כאן שכתוב מה במילה מילה לכם  מליון 12מקריא

:          ,    ?      ,   זה  את לכם מקריא ואני כתוב וכך הורידו ממה אבל אחר בתקציב לאופרה

            ,     ו  ב להפחית שהחליטו סעיף זה תאונות עם צמתים  300,000הסדרת . ' שורה   שח

. מלמעלה  רביעית

       .      :         מילה  לכם מקריא אני תאונות מרובי צמתים ממנו להוריד החליטו סעיף עוד  איזה

         .     הורידו   תאונות מרובי מצמתים כאן שכתוב מה  60,000במילה צמתים   ומהסדרת

 –  תאונות  ,300,000עם                 להוריד.  צריך היה דווקא האלה שמהנושאים חושב לא  אני

,       זה  האלה השורות את ולקרוא

קריאה
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 ,             ממשרד  למשל הכספים את קיבלנו ולא שתקצבנו במקרים נעשות  הפחתות

.             בוצע,  ולא ישן הוא שהתקציב במקרים או התחבורה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

 -                     שזה  מישהו של הערכה של לעניין מעבר ובאמת כאן שמועלים דברים כמה  יש

        ,         ,       במסגרת  אפשרות אין באמת להתווכח יודע לא ואני מידי פחות או מידי  יותר

.        -          .     טמבלים-  שכולם לחשוב שלא דברים באמת כאן יש אבל הכל על לענות המענה

,            ,           חניונים  לפיתוח ורק אך שמיועד כסף הרץ גילה החניונים מקרן זה טאגור  חניון

   .            ,     עכשיו  אבל פתאום חניון איזהשהו יזם פתאום ומשהו כסף איזהשהו לקחו  ולא

.            ,      , התשובה  את תשכח היא כך ואחר בטלפון מדברת והיא לה עונים

אלנתן  מר

?               יודע  שלא למי החניונים קרן זה מה תסביר אולי

העירייה   -   ראש חולדאי מר

.        -        ,      ,   טוב  מספיק הסברת לא ויגיד יקפוץ מישהו אז אתן שאם כנראה בעצמי אפילו  אני

, "                 ,         ע  תב פי על זה טאגור חניון של והביצוע החניונים קרן שנקראת קרן ישנה  אבל

.            ,          , בו  להשתמש אותו לקחת אפשר ואי לכאן ועובר מכאן שעובר כסף חניונים  מקרן

. אחד  זה

 .          ,               גם  המבנים הזזת כספי את ולקחת מוזס את ומר וולוך מר את להרגיז ומנסה  באה

    ,                   חשבתי  אני האלה המבנים את להזיז צריך היה לא שבאמת בזמנו חשבתי  אני
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,            .     הסכום  את לקחת הזה בעידן מוצדק שלא חשבתי אני אותם להרוס צריך  שבאמת

         .             את  להרוס צריך שהיה חשבתי האלה המבנים את להזיז כדי בו ולהשתמש  הזה

. האלה  המבנים

הרץ'  גב

.         הזה  הכביש את לעשות לא או

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.           הזה  הכביש את לעשות לא אפשר אי

    "           ,       . כל  ובמסגרת ע התב של הסיפור כל ובמסגרת לעשות מה אבל חושבת  את

          -       , של  הזה הפרוייקט כל שבמסגרת בהכרעה העניין נגמר האחרים  הדברים

      ,         ,       הוא, השימור כי המבנים את מזיזים גם וסיפורים ועניינים והוצאות  תקבולים

 ,        ,            . אבל  אחרת שחושבים כאלה יש כמוך שחושבים כאלה יש עכשיו אז חשוב  מאוד

  ,                   .     יש  המבנים את להזיז לא להחליט היום דרך לנו אין גם משפטית נגמר  העסק

       ,    ,    .         יפה  יישמע זה וכאן ותגידי תקפצי לכן אז המבנים הזזת על משפט בית  פסיקת

,      ,   "    , "           המשפט,  לבית הלך מאושרת ע תב יש ע תב יש לעשות מה מעשית אבל  מאוד

 .       דברו  את פסק המשפט בית

           : ו  עכשי ולהוציא לקחת היה ניתן הרווחה  3.5לשכת    '   בית  לשיפוץ ויותר שח  מליון

   -         "       מיועדת.  שבמסגרתה ארלוזורוב רמז בפינת חדשה ע תב שיש היות אבל  שטראוס

             :  , '    ,   מכאן  אותו ונסיט הזה הכסף את ניקח ואמרו ה החבר באו הרווחה לשכת  לקום

.                 עבודה,  המשך מאפשרים לא הרווחה בלשכת כרגע התנאים כי לכאן
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:          ,       עם  אלי הגיעו כאשר לפרוטוקול זה את להכניס ואפשר הבמה מעל כאן אומר  אני

        ,             ,   לגבי  ספקות העלתי אני זמן איזהשהו לפני רק היה וזה הזה התקציב  אישור

         ,            , לעניין  שנוגעות אחרות סיבות בגלל הכסף את להוציא צורך בגלל לא כרגע  הצורך

    ,         -       הסיכוי. אבל מהכלל יוצא פרוייקט מתוכנן ארלוזורוב רמז בפינת  התכנוני

   .          ,      ,   לאנשים  באתי מה יודע מי לא הוא הזה מהכסף חוץ הקרובות בשנים  למימושו

                 ,  : מפרוייקט  חלק שהיא רווחה לשכת פה לתקוע הולכים אנו תראו להם  ואמרתי

  ,   ,                     נסיון, אני לבצע אפשרות לנו אין עוד עכשיו הכולל הפרוייקט את כאשר  כולל

      ,       -     ד  עו שעם כזה הוא יפו אביב תל בעיר שלי  15החיים     וירצה  יבוא מישהו  שנה

             ,          , למה  יתאים לא אז שירצו מה כי משהו לו תקוע יהיה פתאום פרוייקט  לעשות

  .         ,         . במידה  לאישור יעלה שהוא וסיכמנו לדיון יעלה הזה והנושא היום  שמאושר

 ,              .        ,  - כי  כאן עלה שהוא כפי עלה הנושא ולכן צריך הכסף את אבל נשפץ לא  שנחליט

 ,                ,      . או  הקיים של שיפוץ באמצעות או לעשות יכולים אנו אותו לפתור איך קיים  הצורך

   ,   "            -     בשני  כאשר החדשה ע התב פי על כך שמתוכנן כפי החדש את לבנות  באמצעות

       .          ,     ולכאן  לכאן נימוקים יש בענין משמעית חד הכרעה אין הגיון יש האלה  הדברים

. דבר  בכל

 ,       -              : ומגדיר  השרון רמת ובין אביב תל בין שעובר הכביש הוא הנופש כביש הנופש  כביש

-                     אביב  תל העיר של הצפוני בגבולה הנופש רצועת שנקראת רצועה אותה את  בתוכו

    ,         ,             אלה. כולל התכניות בכל מופיע הוא האיילון ועד גהה מכביש הולך הוא  יפו

    בשנת  לך  2000שהוצגו        .      ,   הוא  כי שם קיים הוא שם קיים הוא המפורסמת  במצגת

               ,      ,   הגבול  את להגדיר בעתיד חשוב גם כביש והוא חשוב כביש והוא אותו שצריך  כביש
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-    ,     -     זה  מה יודעת לא אני היום ולהגיד השרון לרמת אביב תל עיריית בין  המוניציפלי

          .     .   ,   , בהחלט  כביש הוא הכביש אבל הוצגו הדברים שכחת סליחה הנופש  כביש

שנדרש.

   ,                   שהם  שאומרים הזאת במועצה כאן שקופצים אלה לכל ולומר לבוא רוצה אני  בכלל

     .                 אומר  אני אז כבישים להרחיב צריך ולא כבישים צריך שלא התושבים את  מייצגים

 ,            :          -     אבל  רוצה לא ידו על שמרחיבים זה ככה עובד זה כלל שבדרך כאן שנמצא מי  לכל

,             !     .       העיר  בתוך כביש היא נמיר ודרך זה ככה אחר במקום שירחיבו רוצה  הוא

 3שמכניסה   ,    .        ,     מהעובדה  חלק אגב דרך מצפון מאוד חשוב כביש צד מכל  מסלולים

 -         -     שה  מפני זה יפו אביב תל בעיר פורח  ACCSESSשהצפון   מוסדרת,  לעיר  הכניסה

         .      ,       בתוך  הם האלה הכבישים וכל מהעניין חלק זה מדרום מאשר טוב יותר  הרבה

     ?    .  ,    ,       :   מקומית. התנגדות יש מה אבל כולם ויצמן גם גבירול אבן גם כולם  רחובות

,         -           .   התושבים  את מייצג אני ולהגיד התושבים בשם לבוא אבל לי מובנת  שהיא

     ,               "  ! לשקול  צריך אבל כאן שנמצא מי כל מייצגים התושבים את כ בסה קצת  צניעות

-    -     .           ה  אוטוסטרד לבוא ותמיד העיר של ההתפתחות ברמת השיקולים כל  את

           . "         שגר-  אחד פה שיש להגיד אפשר ניסטים הנדל נגד הסיפור כמו זה  אוטוסטרדה

,       "  ?      . "       ישר  לעבוד צריכים ניסטים נדל דירות יבנו איך ניסט נדל אותה בנה שלא  בדירה

-       ,              ,   עסקים  אתם לעשות אסור מהם שמגיע מה כל את לשלם צריך הגון לעבוד  צריכים

     !?                ,   בדברים  איזון צריך העיר את מפתחים של העניין נגד לבוא אבל גמור בסדר  זה

. הגינות  וצריך
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,    ,         הרשות,  את לתקוף של הזה בעניין גם אומר אני צורך של מסויימת מידה יש  ולכן

      ,       .     כלכליים  עסקים מפתחת לשמחתי הכלכלית הרשות פעם כל  הכלכלית

  -     .       ,     פעם  אביב תל שעיריית האופטיים הסיבים כולל הזאת לעיר כסף  שמכניסים

 .    ,          :   ישלמו  לנו התשתית על בעלים נהיה אנחנו ואמרה באה ראשונה

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.     המשפטים  משרד של ובתמיכה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

       ?     .       יהיה  שאפשר כדאי שיהיה שיהיה למה אנחנו המשפטים משרד של  ובתמיכה

?      .    ,       .    , לקפוץ  סתם אז תעשה אל לא אומרים אז יהיה אם לרווחה להוסיף

הרץ'  גב

סליחה.

העירייה  -   ראש חולדאי מר

 .      ,  ,    ,     כל  אותם לקרוא שניתן ברורים חתומים בהסדרים בחוזים מעוגנים הדברים  וכל

  ,               שהיא  כלכלי לפתוח הרשות של המבוקרים המאזן בספרי מופיעים  הסעיפים

!?      -      .    ,     שקוף  לא זה ולהגיד כאן לבוא שקוף והכל חוק פי על מנוהלת

הרץ'  גב

.   שקוף  לא זה
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העירייה  -   ראש חולדאי מר

.      ,   הבמה  מעל עולה פה הגברת קופצת

הרץ'  גב

.   שקוף  לא זה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

   ,        ,              .    , אי  כאן כאן צריכה לא את מקבלת והיית פונה היית רוצה היית אם לי תנו לי  תנו

.       דבר  כל לך לתת אפשר

הרץ'  גב

,           הזה  הנייר את לקבל שכדי יודע אתה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.    -      ,          ,   נצביע  בואו מבקש אני ולכן לי יפריעו שלא מבקש אני מבקש אני לכן

הרץ'  גב

?      .         פלילית  עבירה זו פלילית עבירה שזו לי ואומרים ומצלצלים

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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.       -         ,               אותי  עזבי אז לך אמרתי אני לא פלילית עבירה על לך אמרו מה יודע לא  אני

,  . -  ,      ,      .    ,       טוב  נישט שריי לך הפרעתי לא לי תפריעי אל את לא הבמה על אבל אני  עכשיו

.    ,       כאן.  לא אלי תפני כך אחר תצעקי

.     להצביע  מבקש אני עכשיו

"  - ר  היו שומר מר

:     להצבעה,  ניגשים אני רבותי

?         הכספים  ועדת פרוטוקול אישור בעד מי

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

איןלוינטלשומר.1
הרץחולדאי.2
ספיר.3
אגמי.4
לוברט.5
גלעדי.6
דרורי.
וולוך.8
טיומקין.9
גיא-.10 אבי
דיין.11
להבי.12
מינקה.13
זעפראני.14
אלנתן.15
וירשובסקי.16
ויסנר.17

-  17בעד –   , נגד   מועצה .2חברי מועצה   חברי

סעיף:   ' 5החלטה מס –     כספים ועדת .19/05פרוטוקול ר –      ש ו א מ
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 ' מס       כספים ועדת פרוטוקול את לאשר .21/2/2005מיום  19/05מחליטים

(' ד(   נספח ראה

עיר      .   185 רב לבחירת הבוחרת באסיפה נציג החלפת

"  - ר  היו שומר מר

?  ,        .   שמית  השם החלפת בעד מי לפניכם פה מונח

ה         ע ב צ ה

: " ה  ה :בעד " ה  ה :נגד " ה  ה נמנעים

לוינטלאיןשומר.1
חולדאי.2
ספיר.3
אגמי.4
לוברט.5
גלעדי.6
דרורי.7
וולוך.8
טיומקין.9
גיא-.10 אבי
דיין.11
להבי.12
זעפראני.13
אלנתן.14
וירשובסקי.15
ויסנר.16

,  –  ,  – 16בעד –  נמנע   אין נגד מועצה .1חברי מועצה   חבר

סעיף:   .6החלטה ר -        –      ש ו א מ עיר רב לבחירת הבוחרת באסיפה נציג החלפת

,          ,  , הבוחרת  באסיפה העירייה כנציג ישמש נתן בר יוסף מר כי לקבוע  מחליטים

,      , הבוחרת       מהאסיפה לפרוש ביקש אשר עטיה בן אהרון מר של  במקומו
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תקנה     להוראות בהתאם " –6שהוקמה   ,     ( ה( התשל עיר רבני בחירת לתקנות  ב

1974.

: הסבר  דברי

 ' מס  הבוחרת ,     17/10/2004בתאריך  17בישיבתה האסיפה כי העירייה  החליטה

תמנה    עיר .30רב העירייה   –       מועצת ידי על שנבחרו עשרה ובהם חברים

יבוא             במקומו כי ומוצע מכהונתו לפרוש מבקש עטיה בן אהרון מר הנציגים  אחד

נתן     בר יוסף מר

 :. . ז'  ת 007234933מס

ברוך:    תל .5כתובת - יפו –   אביב תל

186   ."    - ה  תשס לשנת יפו אביב תל   -  2005      יקירי

"  - ר  היו שומר מר

    לסעיף  עוברים  – 7אנו "       -   ה,  תשס לשנת יפו אביב תל ?2005יקירי     האישור,  בעד מי

לוינטל  מר

.       בהצבעה  להשתתף לא מבקש אני

"  - ר  היו שומר מר

.      .   להצבעה,  ניגשים אנו השתתפת לא תודה

בעד?

ה         ע ב צ ה
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 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.  ?   כן  תומכת את גילה

"  - ר  היו שומר מר

ה         ע ב צ ה

אחד-     –    פה הנוכחים המועצה חברי כל בעד

לוינטל  מר

.      ,     השתתפתי  לא אני אחד פה לא זה

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.        , השתתף  שלא למי פרט אחד פה

"  - ר  היו שומר מר

.  ,  ,     סוכם  נקודה בלעדיך אחד פה זה

.      ,  ,  ,     הגיון  קצת יש די מספיק לך הכבוד כל עם

.    .             גבול  יש כן גם שלנו הכבוד את קצת לנו תן

סעיף:   "7החלטה    - ה -   תשס לשנת יפו אביב תל .2005יקירי ר- -      ש ו א מ

 – "    - ה,      תשס בשנת יפו אביב תל יקירי רשימת את לאשר .2005מחליטים
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( ' ורק  – ( וייצ אבני סופיה

העולם   אומות חסידת

 . תשעים    בת פולין ילידת

 , בנו         שבורשה חמיילנה ברחוב הבתים באחד השניה העולם מלחמת  בזמן

. המלחמה          בימי יהודים הסתירו ובו הבנין של העליונה בקומה מיסתור

. כל       חסרי ליהודים אוכל סיפקו כן כמו

אלדובי"   דב ר ד

בשנת      ארצה עלה בפולין .1922נולד

   -     , גופני  לחינוך ובפקולטה רפואית פרה במגמה פסיכולוגיה למד גבוהה  השכלתו

. המאמץ    של לפיזיולוגיה במגמה

"     "   , ס    בי להקמת ופעל כללית ח קופ בסניפי הפיזיותרפיה על מפקח  היה

 ,      . לחברה   למדינה שנים במשך ותרומתו פעולתו וינגייט במכון  לפיזיותרפיה

      - - בישראל  הפיזיותרפיה וקידום פיתוח תשתית בהקמת יפו אביב תל  ולעיריית

עצומה.

  " אלפסי  יצחק ר ד הרב

     .  "    - תולדות  לחקר חייו את הקדיש לפילוסופיה ר וד לרבנות מוסמך אביב תל  יליד

,   , החסידות.        תנועת ישראל תולדות בחקר ספרים ואחד שבעים פרסם  ישראל

.       . דורנו   של ביותר הגדולים המדענים אחד ברית ובני הציונות

       - נמצאים   שם העולם רחבי בכל שליחויות עשה ברית בבני פעילותו  בתקופת

.   - הארץ,        ברחבי ברית בני בתי בניית ויזם לשכות עשרות הקים יהודים
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משה   בר דוד

    , בשנת  ארצה עלה פרס .1958יליד

,   40מזה  " בשכונת        קטן בחדר ל צה ולחיילי לנזקקים לסיוע פרוייקט ניהל  שנה

    ,  " נזקקים.  "    אלפי של למחסורם שדואגת רבנו משה מורשת עמותת זוהי  התקווה

.   " אחרות  ושכונות א ת בדרום

. החייל          למען מהאגודה מיוחד הוקרה במכתב זכה לחיילים מסירותו עבור

.    " בסתר   במתן נעשות ל הנ הפעולות כל

הרצפלד  יפה

.       . למחשבים  עבודתה את שהסבה במקצועה מורה בישראל נולדה

"  " "  "  , "     " ר:  ויו רעים עמותת ת מנכלי ו ויצ של העולמית המועצה ר יו  מתפקידיה

. - " יפו    א בת המתנדבים ארגוני מועצת

  , ליצור         הצליחה מצויינים אנוש ויחסי שונים בפרוייקטים הרב נסיונה  לאור

   .   - " זו      פעילות על הרווחה ומשרד יפו א עת כמו הממסד עם מצויינים  קשרים

 . מילוא       רוני מר העיר ראש דגל קבלה

. מגוונים     בשטחים רבה לזולת עזרתה

טליתמן  רחל

         . " התזמורת  עם ונגינה מחול בערבי הופיעה ידועה בלט רקדנית א בת  נולדה

   -   . סולנית   כרקדנית הופיעה יורק בניו בהיותה אופראיות ביצירות  הפילהרמונית

  .     ,"  " שלושה    חינכה ועוד גרדן סקואר במדיסון הול קרנגי ב בבונד ישראל  כנציגת

,   , הגוף         פיתוח התנועה אומנות את להן והקנתה ומורות תלמידות של  דורות

. התנועה         ויופי האסטתי ופיתוח מוסיקלי בחינוך נפשן את והעשירה
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טבת  שבתי

. " ת     פ יליד צדק במגדל נולד

.       , " בה   מתגורר הזה היום עצם ועד א בת והתחנך גדל

 ." "       , הארץ  בעיתון טור ובעל וצבאי מדיני כתב ועתונאי סופר

" – - חשופים        הבטחוני הצבאי בתחום שלו המופת ספרי בזכות בעיקר  התפרסם

"  "      "  " דיין"  משה פוליטיים אישים של הביוגרפיות ובתחום הברכה קללת ו  בצריח

." דוד"  קנאת ו

. "  ,   " ד:  עו דנציגר יורם ר ד ממליץ

יעקובי  גד

 .    . לכלכלה   האוניברסיטה מוסמך ויתקין בכפר נולד

 "  ,   , ועדת:      ר יו התחבורה שר העבודה מפלגת מטעם כנסת חבר  מתפקידיו

 . התקשורת    ושר והתיכנון הכלכלה

.       : הכנסת    של והכספים הבטחון החוץ ועדת ביניהן שונות בועדות חבר

. והתישבותי      חקלאי ולפיתוח לתיכנון המרכז ראש

.     , " אירופה      ולמועצת האירופי לפרלמנט ם לאו ישראל משלחות חבר גם היה

לביא  ברכה

.    " בארץ  שביעי דור ת פ ילידת

. וחדשניות          חדשות למידה תוכניות בפיתוח גם שעסקה בישראל הגננות  מבכירי

 ,  , מפעילה        היוזמת החיה הרוח הינה מתגוררת היא שבה צהלה  בשכונת

.   ,  , ההדדית      העזרה התרבות החינוך בתחום ומגוונות רבות פעילויות ומבצעת
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  , ועשיה        תכנון להתארגנות מוקד משמשים וביתה כשהיא וימים שעות  מקדישה

. ההתנדבות  בתחום

ליפקין"   חיים ד עו

  " בשנת  א בת .1929נולד

בשנים     העיר מועצת .1984-1974חבר

  " בשנת     א לת הגיעה ליפקין נחום .1910משפחת הלבנה,   מרוסיה

  "   . ברחוב       גרו א לת בשובם למצרים גורשו ומשם שלום נוה בשכונת  התגוררו

     . באוניברסיטה     רכש הרחבה השכלתו את מפונים בשכונת אז שהיה  בוגרשוב

" א         ת ובאוניברסיטת המדינה ובמדעי בסוציולוגיה תואר קיבל שם  בירושלים

. למשפטים    הפקולטה את סיים

לפיד  שולמית

.   ,   ,  . - ישראלית  מחזאית ילדים סופרת סופרת אביב בתל נולדה

  " הסופרים       אגודת ר יו היתה העברית מהאוניברסיטה במזרחנות תואר  בעלת

. העבריים ישראל- בארץ

    "  "  , ספרי    חמישה של גיבורה בדיחי ליזי בעיקר הבלשיים בספריה במיוחד  ידועה

מתח.

.   "  "  ,   ," הנשבר   " וכחרס אוני גיא ואחרים המלוכלך עודד שפיץ לילדים ספריה בין

( מנדלוביץ  (  ארתור מנור עמוס

    , בשנת  ארצה עלה בטרנסילבניה . 1949נולד

  . בשנת  גבוהה .1944השכלתו ושרד     אושויץ למחנה נשלח
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את            קיבל שלימים צעיר ארגון של הנסתרות הדלתות את לפניו פתחו  כישוריו

. כללי     בטחון שרות הרשמי השם

. . . - כ           ב ש ה ראש לסגן מונה קצר זמן ותוך מטאורי היה קידומו מסלול

      , מתוך       והכל חדשים עולים ככולם רובם נזקקים של לרגל עליה מקום הנו  ביתו

צניעות.

עצמון  שמואל

בשנת      ארצה עלה בפולין .1948נולד

  .     " ובמאי   שחקן אידיש ולספרות לתיאטרון בחוגים א ת אוניברסיטת  בוגר

-       ." מ " למעלה וביים תפקידים כמאה גילם הבימה .20תיאטרון הצגות 

.      " הזה    " היום עד מנהלו והוא יידשפיל התיאטרון את והקים יזם

.     " " , המקורי    למחזה הסדנה ושל זווית תיאטרון של מנהלם מייסדם

.  . . לרנר         י א קרן מטעם חיים מפעל על וביניהם בפרסים זכה

( פיסקה  ( פירסטנברג שמואל

    .      . מועדון  של המיתולוגי מייסדו פעלים ורב זכויות עתיר אדם בפולין  נולד

      , "  " וניהל"   השישים שנות באמצע הקים אותו א בת מתקדמת לתרבות  צוותא

. רבות   שנים במשך

",   – " הקונכיה      " ראיונות ערבי קלידוסקופ והקים שיזם אחרים תרבות מפעלי  בין

.  "   " , ועוד"     בדליה המחולות חג התקווה ובשכונת יהושע בפארק האקוסטית

 – תרבותיים         חברתיים אירועים בארגון מרכז פעיל היה השנים  במהלך

.   -  - השלום,   וקידום ערבי יהודי קיום דו למען ופוליטיים
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צפור  גרשון

."   "   " ערים  בונה ארכיטקט תואר בעל א בת נולד

   " מ  בלמעלה טיפל א ת "350במחוז   : אבנין-   ת אוניברסיטת מהבולטים  פרוייקטים

 '  ,   "  " ,   , החשמל   חב הירקון ליד נוה פאר אביב נאות ופיננסים למנהל  הפקולטה

ועוד.

( ) "  "  : הרצוג        הנשיא פרס חתן כמו פרסים וכמה בכמה וזכה רבות תערוכות  הציג

. יפה   ישראל ארץ

. ביותר     רחבה הציבורית ותרומתו פעילותו

תאגידים     .   187 של מנהלים במועצות ושינויים מינויים

הרץ'  גב

.           מדובר,  מה על להבין רוצה אני סליחה

"  - ר  היו שומר מר

   ?          ? סעיף  מדברת את סעיף איזה על מה  8על     מנהלים –  במועצות ושינויים  מינויים

 ,    ,      -      .      . סיעת  נציג דרורי שייקה מר הירידים מרכז חברת פה לפניכם מונח תאגידים של

לוינטל  מר

.       בהצבעה  להשתתף לא מבקש אני

"  - ר  היו שומר מר

? בעד  מי
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ה        ע ב צ ה

. אחד-   פה בעד

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

.        -   לעניין  שנוגע מי למעט אחד פה בעד

.             השתתף  שלא מי לבין נמנע בין הבדל יש

סעיף:   .8החלטה ר -        –      ש ו א מ תאגידים של מנהלים במועצות ושינויים מינויים

ף     סעי לפי סמכותה - 4בתוקף "  ( ם   (  תש תאגידים הקמת העיריות  ,1980לצו

       , של   המנהלים במועצות העירייה נציגי את למנות העירייה מועצת  החליטה

: להלן   כמפורט התאגידים

הירידים  .       1 מרכז חברת

. הליכוד   –    סיעת נציג דרורי שייקה מר

נחמני  .        2 אולם חברת

.   '    " סלע   –    חבצלת גב של במקומה ס ש סיעת נציג כהן יעקב מר

החוף  .       3 אחוזות חברת

. הירוקים   –    סיעת נציג אגמון שמואל מר

ביוב  .  188 קווי התקנת

"  - ר  היו שומר מר

? בעד  מי
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 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. אחד  פה

סעיף:   .9החלטה      - ר –    ש ו א מ ביוב קווי התקנת

לסעיף:    בהתאם - 16מחליטים "  ( ב    ( תשכ ביוב המקומיות הרשויות  על, 1962לחוק

: כלהלן    ביוב עבודות ביצוע

:   -   '      – ' העבודה.     מהות גבירול אבן רח עד ארצות ארבע מרחוב בוטינסקי ז רחוב  א

ר       קוט הגדלת

     . ביוב          קו

  :    –   '    " קוטר.      –   הגדלת העבודה מהות מושיע רח עד ל אצ רחוב וילון רחוב  ב

                         . ביוב   קו

מהות.       –         - הנביאה דבורה רחוב עד הברזל מרחוב ולנברג ראול רחוב  ג

ו:    ק התקנת העבודה

                                . חדש           ביוב

: העבודה.       –         –   מהות יפו דרך עד הלוי יהודה מרחוב פגיוטו דה רחוב  ד

                           . ביוב      קו קוטר הגדלת

 '   -('  )   ' מס.    מבית א שלב טשרניחובסקי רח ' 7ה מס    בית :17עד העבודה -    מהות

ו     ק קוטר הגדלת

. ביוב       

   :    -  '  '     '  -   ' קוטר.     הגדלת העבודה מהות ב רח עד אגוז מעפילי מרח סנפיר רח  ו

 . ביוב   קו



      עשרה  השמונה המועצה ישיבות פרוטוקול
 '     מס   המניין מן 27ישיבה
)  "      ' ה  תשס בו באדר ב )13/3/2005מתאריך

 -216- 

189  .     – "  " השעיית   בעניין לדון ע רה מ למ סמכות  האצלת

עירייה  עובדת

"  - ר  היו שומר מר

.10נושא 

הרץ'  גב

 ?       היום,  שהוספתם הנושא זה רגע

"  - ר  היו שומר מר

כן.

הרץ'  גב

.       אותו,  להוסיף אפשר אי לדעתי

העירייה  -   ראש חולדאי מר

.     היה  לא הזה הנושא

המשפטי"   –   היועץ ארי בן ד עו

.     חמישי  ביום הוסף הוא

העירייה  -   ראש חולדאי מר
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.                 שאני  מאחר חיי על באיום מעורבת שהיתה עובדת של להשעייתה בהמלצה  מדובר

.              ,       הזה  בנושא יעסוק העירייה שראש יאה לא השעייתה על בדיון לעסוק נדרש

הרץ'  גב

?         נתן  עם לוועדה להצטרף יכולה אני

העירייה  -   ראש חולדאי מר

. כבר  די

לוינטל  מר

?          ? לו  קרה שזה הראשון אתה לקונה זה

העירייה  -   ראש חולדאי מר

   .      ,          ,  .       עוסקים.  כרגע שייך לא זה בחיי איומים היו עלי גם עזוב אישית צריך אני אבל  לא

בעובדת 

          .               אדון  שאני הדין מן לא חיי על איומים של בעניין ישיר באופן מעורבת  שהיתה

 .        ,        העירייה  דיני פי על לא או להשעותה האם בנושא

         ,            , להאציל  לאשר העיר מועצת מתבקשת המשפטי היועץ של המלצתו פי על לכך  אי

   -            ,       נתן  מר מקומי ממלא אל ממני סמכות בהאצלת זה במקרה לדון הסמכות  את

.   בעניין -  שידון וולוך
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לוינטל  מר

    , ב  האם היא ?60השאלה             אחרת-  עירייה באף קרה לא זה שנה

"  - ר  היו שומר מר

.          ?             תשובה  המשפטי היועץ לך נתן אחרת בעירייה קרה זה אם משנה זה מה

הרץ'  גב

.    ,      :           מופתעת,  אני העירייה ראש ממתי המשפטי היועץ את לשאול רוצה אני  סליחה

.           עובדים  בהשעיית ישירות מטפל העירייה ראש ממתי

העירייה  -   ראש חולדאי מר

  .               ,         לכן  חוק פי על בזה לעסוק חייב והוא העירייה ראש על שמוטלת אומר  החוק

      חוק,  פי על לדאבוני

.              ,     חוק  פי על בזה לעסוק חייב ואני בזה לעסוק חייב אני

הרץ'  גב

?                 למועצה  זה את להביא בלי סמכות האצלת לעשות יכול והוא

וירשובסקי  מר

. חבל  גילה

הרץ'  גב
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.          .       זה  את להבין מוכרחה אני אחז את לשמוע רוצה אני

  – - המשפטי"  היועץ ארי בן ד עו

.              .        עובדים  להשעות העירייה ראש של היא הסמכות העירייה ראש של היא  הסמכות

                    באישור  אלא אחר למישהו שלו הסמכות את להעביר יכול לא העירייה  ראש

.       לפה,  הובא זה ולכן המועצה

"  - ר  היו שומר מר

?     ההצעה,  בעד מי רבותי

 " העירייה  –  ל מנכ לייבה מר

. אחד  פה

הרץ'  גב

.   אחד  פה לא

"  - ר  היו שומר מר

? מתנגדת  את

?   אתך,  מה רון

לוינטל  מר

. בעד  אני
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ף:   סעי ,    10החלטה "  " עובדת –    השעיית בעניין לדון ע רה מ למ סמכות  האצלת

עירייה – 

. ר     ש ו א מ

לסעיף:    בהתאם העירייה    (  17מחליטים ראש בחירת המקומיות ברשויות  לחוק

 – "  ,( ה  התשל וכהונתם לפי,       1975וסגניו העירייה ראש של סמכות האצלת  לאשר

 –  "  , ( ח  ( התשל משמעת הרשויות "    1978חוק בעניין,  לדון העירייה ראש מ  למ

. אברהם     חן העובדת של השעייתה

הסבר  דברי

 ,         " ונחקרה  העירייה ראש אל שהומען איום מכתב בכתיבת חשודה ל הנ  העובדת

 " י   ע לכך בקשר

השעיה.          הליכי העובדת כנגד לנקוט ממליץ למשמעת העירוני התובע  המשטרה

  , כי         מומלץ העירייה לראש נוגע לעובדת המיוחס שהמעשה העובדה בשל  ואולם

  .   "  " מוצע      לפיכך העירייה ראש מ מ י ע תתקבל בהשעייתה הצורך לגבי  ההחלטה

.    " זה       בעניין הדין פ ע העירייה ראש סמכות אליו תועבר כי

"  - ר  היו שומר מר

 '              מס.  המניין מן המועצה ישיבת נסגרה בזה .27תודה

. רבה  תודה

בשעה    ננעלה 19:55הישיבה

       ________________________________________
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" ל               מנכ
ר" יו

.  "  '    , - העירייה:   ל מנכ וע המועצה מזכירת חורין בן גלילה ערכה
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